

သူမိုက်နှင့် ပေါင်းဖော်၍ လှည့်လည်သောသူသည် ကာလရှည်မြင့်စွာ စိုးရိမ်ရ၏။ လူမိုက်တို့နှင့် အတူနေရခြင်းသည် ရန်သူနှင့် အတူနေရသကဲ့သို့ အခါခါသိမ်းဆင်းရဲရ၏။ ပညာရှိနှင့် အတူတကွ နေရခြင်းသည် ဆွေမျိုးတို့နှင့် အတူတကွ နေထိုင်ရသကဲ့သို့ ချမ်းသာ၏။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်

- ၁။ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေး ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်း၍ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိလာအောင် အလေးထားဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၂။ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့်အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများအား မြှင့်တင်၍ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံး၏ လူမှုစီးပွားဘဝမြှင့်တင်ရေး ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ နိုင်ငံတော်၏ ပကတိအနှစ်သာရဖြစ်သော ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ရရှိထားသည့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးရလဒ်များ တည်ငြိမ်မှုရှိစေရေးအတွက် (NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထား လုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၄။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၅။ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူအားလုံး၏ အခွင့်အရေးများနစ်နာမှုမရှိစေရေးနှင့် နည်းလမ်းကျန် မှန်ကန်မှုရှိသည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ပြီးစီးပါက လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပ၍ ထွက်ပေါ်လာသည့်အစိုးရအား နိုင်ငံတော်တာဝန် လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။

ယနေ့ ဖတ်စရာ

စိမ်းလန်းစိုပြည်သည့် ရာသီဥတုကောင်းမွန် မျှတသည့် စဉ်ဆက်မပြတ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သည့် နိုင်ငံတော်ကြီး ဖြစ်လာစေရန် သဲကန္တာရ ဖြစ်လာနိုင်ခြင်းမှ ကာကွယ်ရေးနှင့် မိုးခေါင်ရေရှားဒဏ် လျော့နည်းရေးတို့အတွက် စည်းလုံးညီညွတ်စွာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်

စာမျက်နှာ » ၃

မြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ် အနေဖြင့် ပြည်သူများ၏ အပ်နှံငွေများကို အပြည့်အဝ အကာအကွယ်ပေးထား

စာမျက်နှာ » ၈



မေလအတွင်း ပြောင်းတန်ချိန် ၄ ဒသမ ၇၈ သိန်း တင်ပို့နိုင်ခဲ့ပြီး လျာထားချက်ထက် ပြည့်မီကျော်လွန်

နေပြည်တော် ၅ ဇွန် ၅

စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက နိုင်ငံတော်၏ ပို့ကုန်လျာထားချက်များ ပြည့်မီကျော်လွန်စေရေးအတွက် ပို့ကုန်ပစ္စည်းတစ်မယ်ချင်းကို ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း လအလိုက် လျာထားသတ်မှတ်၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ပြောင်းစေ့တင်ပို့ခြင်းကို ယခုဘဏ္ဍာရေးနှစ်၏ ပထမ သုံးလပတ်ဖြစ်သော ဧပြီ၊ မေ၊ ၅ ဇွန်လ လျာထားချက်မှာ တန်ချိန် ၃ ဒသမ ၈ သိန်းဖြစ်သည်။

စာမျက်နှာ ၄ ကော်လံ ၁ သို့ ❖



ရန်ကုန်မြို့ရှိ ရွှေအရောင်းဆိုင်တစ်ဆိုင်ကို တွေ့ရစဉ်။

နေ့စဉ်ရွှေဆိုင်များ ဖွင့်လှစ်ခြင်း၊ သတ်မှတ်ဈေးနှုန်းဖြင့် ရောင်းချခြင်းများ ဆောင်ရွက်ရန် YGEA အသိပေး

ရန်ကုန် ၅ ဇွန် ၅

ရွှေဈေးနှုန်းတည်ငြိမ်ရေးအတွက်ရွှေနှင့်ငွေကြေးဈေးကွက် စောင့်ကြည့်၊ ထိန်းသိမ်း၊ ကြပ်မတ်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီနှင့်သက်ဆိုင်ရာဌာနဆိုင်ရာများက ကြပ်မတ်ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ရွှေဆိုင်များအနေဖြင့် နေ့စဉ် ရွှေဆိုင်များကို ဖွင့်လှစ်ခြင်း၊ သတ်မှတ်ဈေးနှုန်းဖြင့် ရောင်းချခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးရန်အသိပေးကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရွှေလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း (YGEA) က ၅ ဇွန် ၅ ရက်တွင် ထုတ်ပြန်ထားသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရွှေလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းက နေ့စဉ်ရောင်းချရမည့် ရွှေဈေးနှုန်းကို တစ်နေ့သုံး

ကြိမ် သတင်းထုတ်ပြန်ပေးလျက်ရှိပြီး ရွှေရောင်းချသည့်အခါတွင် သတ်မှတ်ဈေးနှုန်းအတိုင်း ရောင်းချရန် အသိပေးသည်ဟု YGEA ကထုတ်ပြန်ထားသည်။ ထို့ပြင် ထုတ်ပြန်ချက်အတွင်း ရွှေဆိုင်များကိုလည်း နေ့စဉ်ဖွင့်လှစ်၍ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ကြပါရန် အသိပေးကြောင်း ဖော်ပြထားသည်။

ထိရောက်စွာအရေးယူဆောင်ရွက်မည် သက်ဆိုင်ရာက လာရောက်စစ်ဆေးသည့်အခါ ညွှန်ကြားချက်များကို လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်း မရှိပါက ထိရောက်စွာအရေးယူဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ကြောင်း ကြိုတင်အသိပေးအပ်သည်ဟုလည်း စာမျက်နှာ ၄ ကော်လံ ၁ သို့ ❖

မြောက်

သစ်တောများထိန်းသိမ်းရေး ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်

ယခုအခါ မိုးရာသီကာလသို့ ရောက်ရှိလာပြီဖြစ်သည်။ သစ်ပင်သစ်တောများ စိမ်းလန်းစိုပြည် ရှင်သန်ဖွံ့ဖြိုးသောအချိန်အခါကာလဖြစ်သည်။ ထိုကာလတွင် သစ်ပင်များကို ရှင်သန်ဖွံ့ဖြိုးလာအောင် စိုက်ပျိုးပြုစုပျိုးထောင်ကြခြင်းဖြင့် ပတ်ဝန်းကျင်စိမ်းလန်းစိုပြည်သာယာလှပရေးကို ဖန်တီးကြရမည်ဖြစ်သည်။ တစ်နိုင်လုံးဝိုင်းဝန်း၍ အမျိုးသားရေးအသွင်ဖြင့် သစ်ပင်ပျိုးပင်များ ပြုစုပျိုးထောင် စိုက်ပျိုးကြရမည်ဖြစ်သည်။

ယခုနှစ်မိုးရာသီကာလတွင် နိုင်ငံပိုင်သစ်တောစိုက်ခင်းများအပါအဝင် တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာဖြင့် သစ်ပင်ပေါင်း ၂၂ ဒသမ ၃၃၂ သန်း စိုက်ပျိုးတည်ထောင် သွားမည်ဟု သိရသည်။ ထို့အပြင် ကျေးရွာ၊ မြို့ပြပတ်ဝန်းကျင်နေရာအသီးသီးတွင် လည်း ဒေသအလိုက် သင့်လျော်သည့် အရိပ်ရသစ်ပင်များ၊ လေကာပင်များကို စဉ်ဆက်မပြတ်စိုက်ပျိုးရေး၊ သစ်ပင်သစ်တောများထိန်းသိမ်းရေး၊ မြစ်၊ ချောင်းများ တစ်လျှောက် သစ်ပင်များ စိုက်ပျိုးထိန်းသိမ်းရေး၊ ဒီရေတောသစ်ပင်များ စိုက်ပျိုး တည်ထောင်သွားရေး၊ အာဆီယံလမ်းမကြီးများနှင့် အမြန်လမ်းမကြီးများ၏ လမ်းဘေးဝဲ၊ ယာနှင့် ရထားလမ်းများ၏ လမ်းဘေးဝဲ၊ ယာတို့၌ သစ်ပင်စိုက်ပျိုးရေး ကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားကြမည်ဖြစ်သည်။

ကုလသမဂ္ဂစားရေကွာနှင့်စိုက်ပျိုးရေးအဖွဲ့ (FAO) ၏ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် အစီရင်ခံစာအရ ကမ္ဘာ့သစ်တောဖုံးလွှမ်းမှုသည် ကမ္ဘာမြေမျက်နှာပြင်၏ သုံးပုံတစ်ပုံဖြစ် သည့် ဧက ၁၀ ဒသမ ၀၃ ဘီလီယံနီးပါးရှိကြောင်းသိရသည်။ သို့သော် ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်မှ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်အထိ ၁၀ နှစ်တာကာလအတွင်း တစ်နှစ်လျှင် ဧက ၁၉ ဒသမ ၂၇ သန်း၊ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်မှ ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်အထိ ၁၀ နှစ်တာကာလအတွင်း တစ်နှစ်လျှင် ဧက ၁၂ ဒသမ ၈၅ သန်းနှင့် ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်မှ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်အထိ ၁၀ နှစ်တာကာလအတွင်း တစ်နှစ်လျှင် ဧက ၁၁ ဒသမ ၆၁ သန်း လျော့နည်းသွား ကြောင်း သိရသည်။ ၁၀ စုနှစ်သုံးကြိမ် အနှစ် ၃၀ ကာလအတွင်း ကမ္ဘာပေါ်ရှိ သစ်တော စိုက်ခင်းစိုက်ဧက ၄၄ သန်းနီးပါး လျော့နည်းကျဆင်းသွားပြီဖြစ်သည်။

အာဆီယံဒေသ၏ သစ်တောဖုံးလွှမ်းမှုမာဏအနေဖြင့် ဧက ၅၂၈ ဒသမ ၇၉ သန်းကျော်ရှိခဲ့ပြီး ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်မှ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်အထိ နှစ်ပေါင်း ၃၀ ကာလ အတွင်း စုစုပေါင်းသစ်တောဧရိယာ၏ ခြောက်ပုံတစ်ပုံခန့် ဧကအားဖြင့် ၉၂ ဒသမ ၉၁ သန်း ပြုန်းတီးလျော့နည်းသွားသည်ဟု သိရသည်။ အာဆီယံဒေသ တွင်း၌ မြန်မာနိုင်ငံသည် သစ်တောဧရိယာ ဒုတိယအများဆုံး ဝိုင်းဆိုင်သည့် နိုင်ငံဖြစ်သည်။ FAO ၏ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် အစီရင်ခံစာအရ မြန်မာနိုင်ငံ၌ သစ်တော ဖုံးလွှမ်းမှုသည် နိုင်ငံဧရိယာ၏ ၄၂ ဒသမ ၁၉ ရာခိုင်နှုန်းရှိသည်ဟုဆိုသည်။ မြန်မာ နိုင်ငံ၌ သစ်တော ပြုန်းတီးမှုအနေဖြင့် ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်မှ ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း နှစ်စဉ် သစ်တောဧရိယာ ၁ ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်း ပြုန်းတီးခဲ့သော်လည်း ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်မှ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်အတွင်း နှစ်စဉ် သုည ဒသမ ၉ ရာခိုင်နှုန်းသာ ပြုန်းတီးခဲ့သည်ဟု သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းနှင့်နှိုင်းစာလျှင် သစ်တောပြုန်းတီးမှု လျော့နည်းလာအောင် ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပြီး ၂၀၂၅ ခုနှစ် သစ်တော သယံဇာတများ ဆန်းစစ်လေ့လာခြင်း အစီရင်ခံစာထုတ်ပြန်ရာတွင် တိုးတက် ကောင်းမွန်မှုများဖြစ်ပေါ်လာအောင် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ပင်လယ် ကမ်းရိုးတန်းဒေသများတွင် ပေါက်ရောက်သည့် ဒီရေတောဧရိယာသည် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်တွင် ဧက ၁ ဒသမ ၀၇ သန်းဖြင့် နိုင်ငံဧရိယာ၏ သုည ဒသမ ၆၄ ရာခိုင်နှုန်း ရှိခဲ့သည်။ ယခုအခါ ဧက ၁ ဒသမ ၁၃ သန်းရှိသဖြင့် သုည ဒသမ ၆၇ သန်းအထိ တိုးတက်လာသည်ကို အားရဖွယ်တွေ့မြင်ရသည်။ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် သစ်တော များ ပြန်လည်တည်ထောင်ရေးစီမံကိန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်မှုနှင့် မပျက်စီးအောင် ထိန်းသိမ်းကာကွယ်စောင့်ရှောက်နိုင်မှု အကျိုးရလဒ်ကောင်းများကို ရရှိပိုင်ဆိုင်ထား ပြီဖြစ်သည်။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် သုံးနှစ်ကျော် ကာလအတွင်း ကြိုးပြင်ကာကွယ်တော ၄၁ ခု၊ ဧရိယာဧက ငါးသိန်းခြောက်သောင်း ကျော်နှင့်သဘာဝထိန်းသိမ်းရေးနယ်မြေ ၁၄ ခု၊ ဧရိယာ ဧက ငါးသိန်းကိုးသောင်း ကျော် စုစုပေါင်းဧရိယာဧက ၁ ဒသမ ၁၅ သန်းကျော်ကို တည်ထောင်ဖွဲ့စည်းနိုင်ခဲ့ပြီး သစ်တောထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့်တင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ရာ နိုင်ငံတစ်ဝန်း၌ သစ်တောဖုံးလွှမ်းမှုများ တိုးတက်ကောင်းမွန်လာပြီး ရာသီဥတု ပြန်လည်မျှတကောင်းမွန်ရေးအတွက် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်း များကို အမျိုးသားရေးတာဝန်ဖြင့် ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း။ ။

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
၂၀၂၄ - ၂၀၂၅ ပညာသင်နှစ်

- ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးတိုင်း ကျောင်းနေနိုင်ရေး ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေး။
- အနိမ့်ဆုံးအဆင့် KG+9 ဦးမြောက်အောင်မြင်စေရန် တက်ညီလက်ညီဆောင်ရွက်ပေး။
- အခြေခံပညာတတ်မြောက်ရေး အခြေခံပညာရေးဖြင့် မြှင့်တင်ပေး။

မိုးနဲမြို့နယ် နားလင်းဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်းသို့ အလှူငွေများ သွားရောက်လှူဒါန်း

မိုးနဲ ဇွန် ၅ ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) မိုးနဲ မြို့နယ် နားလင်း(တစ်မို)ဘုန်းတော်ကြီး သင်ပညာရေးကျောင်းသို့ ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီက မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများက အလှူငွေများ သွားရောက်လှူဒါန်းကြသည်။ ထိုသို့ လှူဒါန်းရာတွင် မြို့နယ်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်သာသနာရေးဦးစီး ဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများက ဘုန်းတော်ကြီး သင်ပညာရေးကျောင်း(ခွဲ) နားလင်း (တစ်မို) ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းရှိ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ ပညာ ရေး၊ စားဝတ်နေရေး အဆင်ပြေစေရန်၊



စာသင်သားများနှင့် စာသင်ကိုယ်တော် များ နေရေးထိုင်ရေးနှင့် လိုအပ်သည့် နေရာများတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် ဌာနဆိုင်ရာရုံးများက လစဉ်လှူဒါန်းလျက် ရှိရာ ယနေ့တွင် ဌာနများ စုပေါင်းလှူဒါန်း မှုရရှိသော အလှူငွေကျပ် ၅၀၅၀၀၀ ကို ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ ဝိဇ္ဇာရိယဘုန်းတော် ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း ကျောင်းထိုင် ဆရာတော်ဘဒ္ဒန္တမာဃိန္ဒက လက်ခံပေး ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မျိုးညွန့်ရွှေ(မိုးနဲ)

ညောင်တုန်းမြို့၌ ရာသီဥတုအညွှန်းကိန်း သီးနှံအာမခံလုပ်ငန်း အသိပညာပေးဆွေးနွေး

မအူပင် ဇွန် ၅ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ညောင်တုန်း မြို့နယ် မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် ၌ မအူပင်ခရိုင် မြန်မာ့အာမခံလုပ်ငန်းက ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ရာသီဥတုအညွှန်း

ကိန်းသီးနှံအာမခံလုပ်ငန်း အသိပညာပေး ဆွေးနွေးပွဲဆောင်ရွက်သည်။ အဆိုပါ အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲ ကို မအူပင်ခရိုင် မြန်မာ့အာမခံလုပ်ငန်း နှင့် ညောင်တုန်းမြို့နယ် မြန်မာ့လယ်ယာ

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက် ၅ - ၆ - ၂၀၂၄

ကုမ္ပဏီအမည်	အဖွင့်ဈေး (ကျပ်)	အပိတ်ဈေး (ကျပ်)	ရှယ်ယာစောင်ရေ	ရှယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)
FMI	၉,၀၀၀	၉,၂၀၀	၁,၄၁၈	၁၂,၈၁၆,၀၀၀
MTSH	၃,၂၀၀	၃,၂၅၀	၅,၉၆၅	၁၉,၁၆၂,၃၅၀
MCB	၈,၂၀၀	၈,၂၀၀	၁၀၈	၈၈၅,၆၀၀
FPB	၁,၇၀၀	၁,၇၀၀	၅,၈၄၇	၉,၉၃၉,၉၀၀
TMH	၂,၇၀၀	၂,၇၅၀	၂၀	၅၄,၈၅၀
EFR	၁,၇၅၀	၁,၈၀၀	၈၆၉	၁,၅၅၄,၂၀၀
AMATA	၄,၈၀၀	၄,၈၀၀	၅၀	၂၄၀,၀၀၀
MAEX	၂,၅၅၀	၂,၈၀၀	၉၂၄	၂,၄၈၃,၅၀၀

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းမှ ရယူသည်။

မြောက်

စာတည်းမှူးချုပ်	- ဦးစိုးစိုးနိုင်	အကြီးတန်း	- ဦးစိုးအောင်၊ ဒေါ်စန်းယဉ်ဉာ
စာတည်းမှူး	- ဦးဝင်းနိုင်	သတင်းထောက်များ	- ဒေါ်နေဇာဇာထွန်း၊ ဒေါ်ခင်မိုးမိုးအောင်၊ ဒေါ်ခင်မျိုးနိုင်၊ ဒေါ်မာမာစိုး
စာတည်းများ	- ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအောင်စိုး၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊ ဒေါ်ယုဝါဝါ၊ ဒေါ်သီသီမင်း၊ ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးသက်ထွေး	အငယ်တန်း	- ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဦးအောင်ကျော်ဝင်း၊ ဦးသန်းတင်အောင်
ဘာသာပြန်	- ဦးနိုင်လင်းကြည်၊ ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ ဦးစိုးသူရ	သုတေသန	- ဒေါ်ဇင်မာဝင့်
စာတည်းများ		စာပြင်	- ဒေါ်မြသီတာနှင့်အဖွဲ့
		စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဒီဇိုင်း	- ဦးခိုင်ဝင်းနှင့်အဖွဲ့
		အီးမေးလ်နှင့် အွန်လိုင်း	- ဦးစိုးချစ်ဦးနှင့်အဖွဲ့

စိမ်းလန်းစိုပြည်သည့်၊ ရာသီဥတုကောင်းမွန်မှုတသည့်၊ စဉ်ဆက်မပြတ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သည့် နိုင်ငံတော်ကြီးဖြစ်လာစေရန် သဲကန္တာရဖြစ်လာနိုင်ခြင်းမှ ကာကွယ်ရေးနှင့် မိုးခေါင်ရေရှားဒဏ် လျော့နည်းရေးတို့အတွက် စည်းလုံးညီညွတ်စွာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် ဇွန် ၅
၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်း တွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်း ဗဟိုဌာန-၂ ၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံ တော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ် ကြီး အောင်လင်းဒွေး တက်ရောက် အမှာစကားပြောကြားသည်။

အခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများနှင့် တာဝန်ရှိသူ များ၊ အသင်းအဖွဲ့များမှ ဥက္ကဋ္ဌများ နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ဆရာရှိကြသူ များ၊ သစ်တောနှင့်ပတ်ဝန်းကျင် ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်နှင့် အခြေခံ ပညာကျောင်းများမှ ဆရာ ဆရာမ များနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီ အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်လင်းဒွေးက အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် ကမ္ဘာတစ်ဝန်း ကြုံတွေ့နေရသည့် ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ပြဿနာ များကို တစ်ကမ္ဘာလုံးအတိုင်း အတာဖြင့် ဝန်းပန်းပေါင်း ဖြေရှင်း ဆောင်ရွက်ကြရန် ၁၉၇၂ ခုနှစ် တွင် ကုလသမဂ္ဂလူသားနှင့် ပတ်ဝန်းကျင် ညီလာခံကို ကျင်းပ ခဲ့သည့် ဇွန် ၅ ရက်ကို ကမ္ဘာ့ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အဖြစ် သတ်မှတ်ခဲ့ကြောင်း။

ယခုနှစ်ဆောင်ပုဒ်ကို “သဲကန္တာရ တိုက်ဖျက်ရေးနှင့် မိုးခေါင်ရေရှား ဒဏ်ခံနိုင်ရေး မြေယာပြန်လည် ပြုပြင်ပေး” ဟု သတ်မှတ်ထားပါ ကြောင်း၊ သဲကန္တာရဖြစ်ထွန်းလာ နိုင်ခြင်း၏ ရှေ့ပြေးလက္ခဏာများ



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်လင်းဒွေး ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

အနေဖြင့် အလွန်အမင်းခြောက်သွေ့ ခြင်း၊ အပူချိန်မြင့်မားခြင်း၊ မိုးခေါင်ခြင်းနှင့် ဆူးပင်များ ပေါက်လာခြင်းတို့ ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် လူဦးရေသန်းပေါင်း များစွာ၏ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း နှင့် စားရေရိက္ခာများ ပြည့်ဝဖူလုံ စေရန်နှင့် သဲကန္တာရဖြစ်ထွန်းမှု တိုက်ဖျက်ရေးတို့အတွက် မြေယာ ပြန်လည် ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေး လုပ်ငန်းများ မြှင့်တင်ဆောင်ရွက် ရန် ယခုနှစ် အထိမ်းအမှတ် ဆောင်ပုဒ်ဖြင့် သတိပေးတိုက်တွန်း နှိုးဆော်ထားခြင်းဖြစ်ကြောင်း။ မိမိတို့နိုင်ငံ အနေဖြင့်လည်း ကမ္ဘာနှင့်တစ်ဝန်း ရာသီဥတု ပြောင်းလဲမှုနှင့်အတူ အပူချိန် မြင့်မားလွန်းခြင်း၊ ပူပြင်း ခြောက်သွေ့ခြင်း၊ မိုးများခြင်းနှင့် မိုးခေါင်ခြင်း စသည့် အစွန်းရောက် မိုးလေဝသဖြစ်စဉ် ဆိုးကျိုးများကို ရင်ဆိုင် တွေ့ကြုံနေရကြောင်း၊ ယခုနှစ် ဧပြီ ၂၈ ရက်က မကွေး တိုင်းဒေသကြီး ချောက်မြို့တွင် ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့် အမြင့်ဆုံးအပူချိန်

၄၈ ဒီဂရီဆဲလ်စီးယပ်စ် သည် လွန်ခဲ့သည့် ၅၆ နှစ်က ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့် အမြင့်ဆုံးအပူချိန် စံချိန်ဟောင်း ၄၇ ဒီဂရီ ဆဲလ်စီးယပ်စ်ထက် ကျော်လွန်ပြီး စံချိန်သစ်တင်ခဲ့ကြောင်း၊ အပူချိန် မြင့်တက်လာခြင်းနှင့်အတူ မြစ်၊ ချောင်း၊ အင်း၊ အိုင်များနှင့် ရေတွင်း ရေကန်များတွင် ရေများလျော့နည်း လာခြင်း၊ ခန်းခြောက်သွားခြင်း၊ သောက်ရေသုံးရေ ရှားပါးခြင်း၊ ပူပြင်းခြောက်သွေ့မှုကြောင့် မီးလောင်ကျွမ်းမှုများ ဖြစ်ပွားခြင်း၊ စိုက်ပျိုးသီးနှံများ ပျက်စီးခြင်းနှင့် သက်ကြီးရွယ်အိုများ၊ ရောဂါအခံ ရှိသူများ၊ ကိုယ်ခံအားနည်းသူများ တွင် အသက်အန္တရာယ် ထိခိုက် သည်အထိ ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ပြဿနာများ ဖြစ်ပေါ်စေခြင်း စသည့် အကျိုးဆက်များကို ခံစား နေကြရပါကြောင်း။ ရာသီဥတု ပြောင်းလဲမှုကြောင့် သစ်ပင်သစ်တောများ နည်းပါး လာခြင်း၊ အပူချိန်လွန်ကဲခြင်း၊ မိုးခေါင်ခြင်း၊ မြေဆီလွှာပျက်စီးပြီး



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်လင်းဒွေး ၂၀၂၄ ခုနှစ် အတွက် ပတ်ဝန်းကျင်စီမံခန့်ခွဲမှုကောင်းမွန်သောမြို့ဆရာရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ် ကလေးမြို့မှ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးအား ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာ ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

သဲကန္တာရဖြစ်ထွန်းနိုင်မည့် အခြေ အနေများကို တွေ့မြင်လာရ ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံ

အနေဖြင့် ကုလသမဂ္ဂ သဲကန္တာရ ဖြစ်ထွန်းမှု တိုက်ဖျက်ရေး ကွန်ဗင်းရှင်းကို ၁၉၉၇ ခုနှစ်တွင် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံအဖြစ် ဝင်ရောက်ခဲ့ ပြီး ကွန်ဗင်းရှင်း၏ သဲကန္တာရ ဖြစ်ထွန်းမှုတိုက်ဖျက်ရေး လုပ်ငန်း

စဉ်ပါ ကတိကဝတ်များကို စီမံ ချက်များ ရေးဆွဲအကောင်အထည် ဖော်လျက်ရှိကြောင်း၊ ယင်းသို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အပူပိုင်းဒေသ စိမ်းလန်းစိုပြည်ရေး အတွက် စာမျက်နှာ ၄ သို့ ၀



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်လင်းဒွေး ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်ပြခန်းများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစဉ်။

☆ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ကုလသမဂ္ဂ သဲကန္တာရ ဖြစ်ထွန်းမှု တိုက်ဖျက်ရေးကွန်ဗင်းရှင်းကို ၁၉၉၇ ခုနှစ်တွင် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံအဖြစ် ဝင်ရောက်ခဲ့ ပြီး ကွန်ဗင်းရှင်း၏ သဲကန္တာရဖြစ်ထွန်းမှုတိုက်ဖျက် ရေးလုပ်ငန်းစဉ်ပါ ကတိကဝတ်များကို စီမံချက် များ ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိ

☆ အပူပိုင်းဒေသ စိမ်းလန်းစိုပြည်ရေးအတွက် နည်းလမ်းမျိုးစုံဖြင့် သစ်တောစိုက်ခင်းများ တည်ထောင်စိုက်ပျိုးခြင်း၊ သဘာဝတောကျန်များ ပြုစုထိန်းသိမ်းကာကွယ်ခြင်း လုပ်ငန်းများကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် စီမံဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

ကိုဗစ်-၁၉ ရန်ပုံငွေမှ ချေးငွေရယူထားပြီး အတိုး/အရင်း ပေးဆပ်ရန် ကျန်ရှိနေသော လုပ်ငန်းများအနေဖြင့် ချေးငွေများ အမြန်ဆုံးပေးဆပ်ရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

ကိုဗစ်-၁၉ ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် စီးပွားရေးသက်ရောက်မှုများအပေါ် ကုစားရေးလုပ်ငန်းကော်မတီက ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါကြောင့် ထိခိုက်မှုရှိခဲ့သော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအား ချေးငွေသက်တမ်း ၁ နှစ် (အတိုးနှုန်း ၁ %) ဖြင့် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဧပြီလမှစတင်၍ ချေးငွေများ ထုတ်ချေးခဲ့ပါသည်။ ချေးငွေသက်တမ်း ၁ နှစ် ပြည့်မြောက်ခဲ့ပြီးနောက် ပထမအကြိမ် ၆ လ၊ ဒုတိယအကြိမ် ၆ လနှင့် တတိယအကြိမ် ၁ နှစ်နှင့် စုစုပေါင်း ၂ နှစ်အထိ ချေးငွေသက်တမ်းများ တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက် ပေးခဲ့ပါသည်။

ယခုအခါတွင် ချေးငွေသက်တမ်း ၂ နှစ် ပြည့်မြောက်ကျော်လွန်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များရှိ ကိုဗစ်-၁၉ ရန်ပုံငွေမှ ချေးငွေပြန်လည်ပေးဆပ်ရန် တာဝန်ကျန်ရှိနေသည့် ကုမ္ပဏီ/လုပ်ငန်းများ အနေဖြင့် ချေးငွေ အတိုး/အရင်းများကို ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁ ရက်နေ့မှစတင်၍ အမြန်ဆုံးအပြေအကျပြန်လည်ပေးဆပ် ပါရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် စီးပွားရေးသက်ရောက်မှုများအပေါ် ကုစားရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ

ပြင်းထန်စွာ ကန့်ကွက်ရုတ်ချကြောင်း ကြေညာခြင်း

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဇွန်လ (၅) ရက် တနင်္လာရက်နေ့ဒေသကြီး ထားဝယ်မြို့ အိမ်ရှေ့ပြင်ရပ်ကွက် မူလတန်းကျောင်း တွင် (၄ - ၆ - ၂၀၂၄) ရက် ၁၂:၃၀ နေ့လယ်ထမ်းစားချိန်တွင် အကြမ်းဖက် သောင်းကျန်းမှုများမှ ဖုံးဖောက်ခွဲတိုက်ခိုက်ခဲ့သောကြောင့် ကလေးငယ် (၁) ဦး သေဆုံးပြီး ကလေးငယ် (၂၅) ဦး ထိခိုက်ဒဏ်ရာ ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရှိရပါသည်။ ထိုသို့ အေးချမ်းစွာ ပညာသင်ကြားနေသော လူမမယ်ကျောင်းသားကလေးငယ်များ အား လူမဆန်စွာ တိုက်ခိုက်ခဲ့သည့် အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်နှင့် အကြမ်းဖက်အဖွဲ့များ အား ဗုဒ္ဓဘာသာကလျာဏယုဝအသင်း YMBA မှ ပြင်းထန်စွာကန့်ကွက်ရုတ်ချ ကြောင်း သဘောထားထုတ်ပြန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့၊ ဗုဒ္ဓဘာသာကလျာဏယုဝအသင်း YMBA (ဗဟို)

ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များသို့ မျိုးစေ့ချက်ရိယာများ ပေးအပ်ပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇွန် ၅
ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များသို့ မျိုးစေ့ချက်ရိယာ (Seeder) များ ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့မွန်းလွဲ ၃ နာရီတွင် လယ်ဝေးမြို့နယ် သီရိမင်္ဂလာခန်းမ၌ ကျင်းပရာ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းထွန်းဦး၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင်များ၊ တိုင်း၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌများ၊ ဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည်တော်များနှင့် သီးနှံစိုက်ပျိုးတောင်သူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ထို့နောက် နေပြည်တော်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစန်းလွင်က မျိုးစေ့ချက်ရိယာ (Seeder) များ လိုအပ်မှု၊ ရရှိမှုအခြေအနေများနှင့် မိုးစပါးစိုက်ပျိုးရာသီတွင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအမံများ၊ နေပြည်တော်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးနိုင်ဦးက (Seeder) ထုတ်လုပ် ပြီးစီးမှုနှင့် ရာသီချိန်အမီရရှိရေး ဆောင်ရွက်မည့် အစီအမံများကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများက နေပြည်တော်အတွင်းရှိ မြို့နယ်အလိုက် မျိုးစေ့ချက်ရိယာ (Seeder) များကို ပေးအပ်ရာ သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်များမှ တောင်သူများက လက်ခံရယူကြပြီး နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် မျိုးစေ့ချက်ရိယာများအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုအား ပေးကြသည်။

ယနေ့အခမ်းအနားတွင် သီးနှံစိုက်ပျိုးတောင်သူ များအတွက် မျိုးစေ့ချက်ရိယာ (Seeder) ထောက်ပံ့



ပေးအပ်မှုအနေဖြင့် လယ်ဝေးမြို့နယ်အတွက် ၉၂ ခု၊ တပ်ကုန်းမြို့နယ်အတွက် ၄၀ စုစုပေါင်း ၁၇၃ ခု ဒက္ခိန္ဒာသီရိမြို့နယ်အတွက် ၁၅ ခု၊ ဇေယျာသီရိ ကို ပေးအပ်ခဲ့သည်။ မြို့နယ်အတွက် ၁၀ ခု၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်အတွက် ၁၆

သတင်းစဉ်

နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာငွေအသုံးပြု၍ ဆောင်ရွက်ရသည့် စာအုပ်စာစောင်များပုံနှိပ်ခြင်းကို အစိုးရပိုင်ပုံနှိပ်စက်များတွင် စနစ်တကျအပ်နှံလုပ်ဆောင်နိုင်ရေးအတွက် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး(၁/၂၀၂၄) ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇွန် ၅
နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာငွေ အသုံးပြု၍ ဆောင်ရွက်ရသည့် စာအုပ် စာစောင်များပုံနှိပ်ခြင်းကို အစိုးရ ပိုင်ပုံနှိပ်စက်များတွင် စနစ်တကျ အပ်နှံလုပ်ဆောင်နိုင်ရေးအတွက် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေး (၁/၂၀၂၄)ကို ယနေ့မွန်းလွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန စုစည်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။



အစည်းအဝေးသို့ အစိုးရဆိုင်ရာ ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းများ စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးရတင့်၊ ပြည်ထောင်စုအဆင့် အဖွဲ့အစည်းများ၊ ဝန်ကြီးဌာန များမှ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ ကော်မတီဝင်များ တက်ရောက် ကြပြီး တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများ၊ တာဝန်ရှိသူများက အွန်လိုင်းမှ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီးဦးရတင့်က အစိုးရ ဌာနများမှ ရိုက်နှိပ်ရမည့် စာအုပ် စာစောင်များကို ပြန်ကြားရေး

ဝန်ကြီးဌာနနှင့် ကာကွယ်ရေးဦးစီး ချုပ်ရုံး(ကြည်း)၊ ပြည်သူ့ဆက်ဆံ ရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေး ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ သာသနာရေး နှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနတို့တွင် အပ်နှံဆောင်ရွက်ရန် နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီက ညွှန်ကြားခဲ့ပါကြောင်း၊ ထို့ပြင် စာအုပ်စာစောင်များ ရိုက်နှိပ်ခြင်း လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ကာကွယ် ကွပ်ကဲမှုအောက်ရှိ မြဝတီစာပေတိုက်တွင် လည်း ကောင်း၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန

ပုံနှိပ်ရေးနှင့် ထုတ်ဝေရေးဦးစီး ဌာနနှင့် သတင်းနှင့် စာနယ်ဇင်း လုပ်ငန်းတို့ရှိ ပုံနှိပ်တိုက်တို့တွင် လည်းကောင်း၊ သာသနာရေးဦးစီး ဌာနရှိ ကမ္ဘာအေးစာပုံနှိပ်တိုက် တွင်လည်းကောင်း လုပ်ငန်းအပ်နှံ နိုင်ရေး ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရန် နှင့် မဖြစ်မနေအခြေအနေမှသာ ပြင်ပ၌ ရိုက်နှိပ်နိုင်ရေးဆောင်ရွက် ရန် ထပ်ဆင့်ညွှန်ကြားပါကြောင်း၊ ညွှန်ကြားချက်အပေါ် မူတည်ပြီး ဆက်လက် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး

ကောင်စီက အစိုးရဆိုင်ရာ ပုံနှိပ် လုပ်ငန်းများ စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ကို ဖွဲ့စည်းခဲ့ကြောင်း။

ဧပြီ ၃၀ ရက်တွင် ပထမအကြိမ် ကော်မတီအစည်းအဝေးကျင်းပခဲ့ ပြီး အစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက် အရ ပုံနှိပ်ပေးရမည့်ဌာနများမှ ပုံနှိပ်ပေးနိုင်မည့် အခြေအနေကို တောင်းခံခဲ့ပြီး အကြောင်း ပြန်ကြားချက်များလည်း ရရှိခဲ့ပါ ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာငွေ အသုံးပြု၍ ရိုက်နှိပ်ရမည့်စာအုပ် စာစောင်များကို အစိုးရပိုင်ပုံနှိပ်

စက်များတွင် ရိုက်နှိပ်နိုင်ရန်၊ စက် များကို စွမ်းအားပြည့်လည်ပတ် နိုင်အောင် ဆောင်ရွက်ပြီး ဝင်ငွေ တိုးတက်ရရှိစေရန်နှင့် ကုန်ထုတ် လုပ်မှုတိုးတက်စေရန် ရည်ရွယ် ချက်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ် ကြောင်း၊ ဌာနဆိုင်ရာများမှ အပ်နှံ နိုင်မည့်လုပ်ငန်း ပမာဏများကို တင်ပြကြစေလိုကြောင်း၊ လက်ရှိ တွင်လည်း ဌာနဆိုင်ရာများက ပုံနှိပ်အပ်နှံမှုများ ယခင်ကထက် ပိုမိုများပြားမှု ရှိလာပါကြောင်း၊ အလားတူ ကကပြည်နှင့် သာသနာ ရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ပုံနှိပ်တိုက်တို့သို့လည်း ဆက်သွယ် အပ်နှံမှုများ ရှိလာပြီဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက်ပုံနှိပ်ရေးနှင့်ထုတ်ဝေ ရေးဦးစီးဌာန ခေတ္တညွှန်ကြား ရေးမှူးချုပ် ဦးကိုကိုနိုင်နှင့် ပုံနှိပ် လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ပေးရမည့် ဌာနများမှ တာဝန်ရှိသူများက ပုံနှိပ်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မှု အခြေ အနေ၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ကျောင်းသုံးစာအုပ်အပ်နှံမှု၊ နိုင်ငံ တော်အဆင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းများ၊ တပ်ဆင်ထား

သည့်ပုံနှိပ်စက်များ၏ စက်စွမ်း အားနှင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နိုင်မှု ပမာဏ၊ လုပ်ဆောင်ပေးနိုင်မည့် ပုံနှိပ်လုပ်ငန်း အမျိုးအစားများ၊ စက်ပစ္စည်းနှင့် ကုန်ကြမ်း အခြေအနေ ကန့်သတ်ချက်အရ ဆောင်ရွက်ခြင်းမပြုနိုင်သေးသည့် အချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် အစည်းအဝေး တက်ရောက်လာသည့်ပြည်ထောင်စု အဆင့်အဖွဲ့အစည်းများ၊ ဝန်ကြီး ဌာနများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်များမှ တာဝန်ရှိသူများက ပုံနှိပ်လုပ်ငန်း အပ်နှံနိုင်မည့် လုပ်ငန်းပမာဏနှင့် ညွှန်ကြားချက် နှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည့် အခြေအနေများကို ဆွေးနွေးတင်ပြကြသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီးက ပြည်ထောင်စုအဆင့် အဖွဲ့အစည်း များ၊ ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် တိုင်း ဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များ အနေဖြင့် ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ပေးမည့် အစိုးရပိုင် ပုံနှိပ်စက်များ၌ အပ်နှံကြရန်၊ အပ်နှံမည့်အမျိုးအစား အရ အတွက်စာရင်းကို ကြိုတင်ပေးပို့ ကြရန်နှင့် ညွှန်ကြားချက်နှင့်အညီ ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်သွားကြရန် မှာကြားသည်။ သတင်းစဉ်

ပြည်သူတွေဆီ မျက်နှာမူ၍ ဖြတ်သင့်သည့်သံယောဇဉ်ကို ဖြတ်ပေးပါ

စွမ်းပြည့်

မြန်မာနိုင်ငံတော်ကြီးကို ဖျက်ဆီးလို့ အားမရ၊ မပျက်ပျက်အောင် ဖျက်ကြဆဲ၊ မူလက ကောင်းနေတဲ့ ပစ္စည်းတစ်ခု အထိမခံ၊ ကျိုးလွယ်၊ ပဲ့လွယ်၊ ရှလွယ်၊ ကွဲလွယ်တဲ့ fragile အနေအထားကနေ ဘာလုပ်လုပ်မအောင်မြင်အောင် ပျက်စီးသည်ထက် ပျက်စီးအောင်လုပ်နေတဲ့ fail state အနေအထား။ ဒီအနေအထားကနေ တိုင်းပြည်ကို အစိတ်စိတ်အမြွှာမြွှာ ကွဲထွက်ပြီး အလုံးစုံပျက်သုဉ်း ပြုလဲပြုကျအောင် (collapse) ဖြစ်အောင် လုပ်လာနေကြပြီ။ အခြေအနေအားလုံးက မြင်သာပါတယ်။

ယခုလည်း ရွှေဈေး၊ ဒေါ်လာဈေး အဆမတန် တက်အောင်လုပ်၊ စားဝတ်နေရေး အထွေထွေအကျပ်အတည်း ဆိုက်သည်ထက်ဆိုက်အောင်လုပ်၊ လူတွေလမ်းပေါ်ထွက်အောင် လုပ်မယ်။ နောက်ဆုံး နိုင်ငံနဲ့ ပြည်သူတွေဘဝ အလုံးစုံပျက်သုဉ်းအောင် တွန်းပို့။ ဒါက သူတို့သွားချင်တဲ့ ပျက်စီးမယ့်အနေအထား။ အပြင်မှာ တကယ်ဖြစ်နေတဲ့ အနေအထားမှာ ကောလာဟလမျိုးစုံနဲ့ ဈေးကွက်ဖွင့်၊ ဈေးတွေ ဆွဲတင်တာပါမယ်။ ဈေးကွက်က ဈေးအတိုင်း လက်တွေ့မှာလည်းဖြစ်သွားတယ်။ ကောလာဟလဆိုတာ လူတွေက ယုံကြည်လွယ်တယ်။ ယုံကြည်လွယ်ခြင်းရဲ့အကျိုးဆက်က shock ဖြစ်မယ်။ ဒါလည်း အဖျက်သမားတွေ လိုချင်တဲ့အနေအထားတစ်ခုပါ။ တိုင်းပြည်ကို မပျက်ပျက်အောင် ဖျက်နေကြတယ်ဆိုတာ ဒါပါပဲ။

တကယ်တမ်းက တိုင်းပြည်ပျက်ဖို့အထိ လုပ်နေသူတွေကြောင့်

လက်ရှိအခြေအနေအရတော့ ဖျက်သူနဲ့ တည်ဆောက်သူကြား တည်ဆောက်ရေးထက် အဖျက်ဘက်က ပိုအားသန်နေတယ်။ ကြားက ပြည်သူကတော့ မြေစာပင်ဘဝ။ သူတို့ရဲ့ ရင်ဘတ်ထဲ ခံစားချက်မျိုးစုံနဲ့ အကျပ်အတည်း အခက်အခဲမျိုးစုံကို ကြုံနေကြရတယ်။ အခြေခံစားကုန်တွေ ဈေးတက်၊ ငွေကြေးအလုပ်အကိုင် ပိုပြီးကျပ်တည်းလာတယ်။ ပြည်ပကို လူငယ်တွေ ပြောင်းကြရွှေ့ကြ၊ ဘာလုပ်ကြမလဲ၊ ဘာဆက်ဖြစ်မလဲ၊ နိုင်ငံတော်က ဘာလုပ်မလဲ သိချင်နေကြတယ်။

ရွှေဈေး၊ ဒေါ်လာဈေးတက်တာ ပြည်ပအခြေအနေနဲ့လည်း ဆက်စပ်နေတယ်။ သိထားဖို့ပါ။ အမေရိကန်ဘဏ်တွေကို တရုတ်ကရောင်းပြီး ရွှေတွေပြန်ဝယ်တဲ့အခါ ပြည်ပရွှေဈေးတက်တာလည်း ပြည်ပအခြေအနေတစ်ခုရဲ့ လွှမ်းမိုးမှုပါပဲ။ ဒီအခြေ

သူတို့တွေကိုယ်တိုင်လည်း ဒီမိုကရေစီလမ်းကြောင်းကို သွားဖို့ ဆန္ဒရှိဟန်မတူတော့ပါဘူး။ လက်နက်ကိုင်တဲ့အရသာ၊ စားပြတိုက်တဲ့အရသာ၊ ဆက်ကြေးကောက်တဲ့အရသာ၊ မူးယစ်ဆေးရဲ့အရသာ၊ မူးယစ်ဆေးသုံးပြီး အချင်းချင်းတောင်မချန် သတ်ရဲဖြတ်ရဲတဲ့အရသာ သူတို့သိသွားကြပြီလေ။ ပြည်သူတွေကိုယ်တိုင်လည်း အပြုနဲ့အဖျက်အပေါ် သိသူတွေသိလာနေကြပြီ။ သဘောပေါက်တန်ပေါက်လာကြပြီ။ မှားယွင်းတဲ့မျှော်လင့်ချက်နဲ့ false hope တွေကို ငြီးငွေ့လာကြပါပြီ။ ဒီမိုကရေစီဆိုတဲ့အရာမှာလည်း ဒီမိုကရေစီ စိတ်ဓာတ်၊ ဒီမိုကရေစီကျင့်စဉ်မျိုးနဲ့ ပေးဆပ်မှုရှိမှသာ ဒီမိုကရေစီဟာ တန်ဖိုးရှိပါမယ်။

အနေကို အခွင့်ကောင်းယူ၊ ပြည်တွင်းက ဒေါ်လာကို ပြည်ပထုတ်၊ ပြည်ပမှာ ကွန်ဒိုတိုက်ခန်းတွေ ဝယ်ကြစုကြ၊ မီးလောင်ရာလေပင့်၊ ဒီအပေါ်မှာ ထပ်ဆင့်လောင်စာလောင်၊ ပြည်တွင်းမှာ ဈေးကစား၊ လက်ရှိအစိုးရ အကျပ်အတည်းဖြစ်အောင်လုပ်၊ လူတွေလမ်းပေါ်ထွက် တိုင်းပြည်ပျက်၊ ဦးတည်ချက်က ဒါပါ။

တကယ်တမ်းဆန်းစစ်ရင် မြန်မာနိုင်ငံတော်ကြီးဟာ ဘက်ပေါင်းစုံမှာ အထိအခိုက်များလှတယ်။ ကိုယ့်အကျိုးစီးပွား အခြေခံအပြိုင်အဆိုင်ဖြစ်နေတဲ့ ပြည်ပအင်အားကြီးတွေရဲ့ ဇာတ်ညွှန်းအောက်မှာ လိုက်မကမိအောင် မနည်းဖောက်ထွက်နေရတယ်။ အင်အားကြီးတွေရဲ့ သပွတ်အူလိုက်နေတဲ့ အရှုပ်အထွေးတွေကြားမှာ ပစ်မှတ်ဘဝရောက်နေရတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံသားတွေ၊ ပြည်တွင်းနဲ့ ပြည်ပလက်ဝါးချင်းရိုက်၊ ပြည်တွင်းလောက်တွေရဲ့ သစ္စာမဲ့လုပ်ရပ်တွေကြောင့်လည်း မြန်မာပြည်ကြီး ပိုထိခိုက်နေရတယ်။ စိတ်ဝမ်းကွဲလွယ်တဲ့မြန်မာတွေ မစည်းလုံးဘဲ ဝါးအစည်းပြေပြီး လက်နက်နဲ့ သွေးစွန်းကြ၊ နောက်ဆုံးမိမိတို့ပဲခားစာခံဖြစ်၊ နောက်ကွယ်က တရားခံလက်မည်းတွေကို မမြင်နိုင်တဲ့ဘဝအထိ မဆင်ခြင် မသုံးသပ်နိုင် ဖြစ်နေကြရတယ်။ သူတို့ကြောင့်လူအခွင့်အရေးဖက်ဒရယ်နဲ့ဒီမိုကရေစီပန်းတိုင်ဝေးနေပြီလား

ဒီအချိန်မှာ တိုင်းရင်းသားအခွင့်အရေးဆိုတာ

ကို ရိုးသားတဲ့တိုင်းရင်းသားတွေ၊ စစ်မှန်တဲ့ ပြည်သူတွေကလွဲ၍ ပြောသံမကြားရတော့ဘူး။ ဖက်ဒရယ်အရေးဆိုတာ လူကြားကောင်းအောင်တောင် မပြောကြတော့ဘဲ လက်နက်ကိုင်တွေ၊ ဒီမိုကရေစီကကော ငါတို့နဲ့တန်ဖိုးလားဆိုတာ ပြန်ဆန်းစစ်စရာမလိုတော့တဲ့အခြေအနေ ရောက်သွားခဲ့ပြီ။ လက်ရှိသွားနေတဲ့ တည်ဆောက်ရေးလမ်းကြောင်းအားလုံး အကြမ်းဖက်တွေက အကုန်ဖျက်ဆီးနေကြတယ်။

သူတို့လိုချင်တာက လုပ်စားကိုင်စားလို့ရမယ့် နယ်မြေမှန်သမျှ လက်နက်အားကိုး တိုးချဲ့မယ်။ ကိုယ့်အကျိုးစီးပွားသက်သက် အခွင့်အလမ်းရှာမယ်။ မူးယစ်ဆေးဝါးရောင်းမယ်၊ ဝယ်မယ်၊ ဆက်ကြေးကောက်မယ်၊ ကုန်သွယ်မှုတရားဝင်လမ်းကြောင်းတွေပျက်အောင်၊ ကုန်စည်ပြတ်လပ်အောင် လမ်းတံတားတွေဖျက်မယ်။ မူလကတော့ တပ်မတော်ရဲ့ စစ်ဆင်ရေးပျက်အောင် လမ်းတွေဖျက်တာ၊ တရားဝင်လမ်းကြောင်းပျက်တဲ့အရသာသိသွားတော့ မှောင်ခိုလမ်းကြောင်းမဖြစ်အောင်ကို ဖျက်ဆီးနေတော့တာ။ တရားမဝင်တဲ့ နည်းပေါင်းစုံနဲ့ ငွေရှာတဲ့ခေတ်ရောက်သွားပြီ။ အမြင်မတူရင် သတ်မယ်၊ ဖြတ်မယ်။ အင်အားကြီးလာရင် လွှမ်းမိုးမယ်။ မြန်မာစာ မြန်မာစကားမသင်ရ၊ ရှမ်းလူမျိုးတွေဖယ်ပေး၊ ကချင်တွေ ထွက်ပေးစသည်ဖြင့် ပိုင်ဆိုင်မှုတွေ ဖျက်ဆီးခံရ၊ လက်နက်ကိုင်လမ်းစဉ်နဲ့ အင်အားသည်သာ အခရာ၊ ဘာဒီမိုကရေစီမဟုတ်၊ ဘာဖက်ဒရယ်မဟုတ်ဘဲ၊ ဘာလူအခွင့်အရေး၊ ဘယ်တိုင်းရင်းသားအခွင့်အရေးမှ မဟုတ်ပါဘဲ။

သူတို့တွေကိုယ်တိုင်လည်း ဒီမိုကရေစီလမ်းကြောင်းကို သွားဖို့ ဆန္ဒရှိဟန် မတူတော့ပါဘူး။ လက်နက်ကိုင်တဲ့အရသာ၊ စားပြတိုက်တဲ့အရသာ၊ ဆက်ကြေးကောက်တဲ့ အရသာ၊ မူးယစ်ဆေးရဲ့အရသာ၊ မူးယစ်ဆေးသုံးပြီး အချင်းချင်းတောင်မချန် သတ်ရဲဖြတ်ရဲတဲ့အရသာ သူတို့သိသွားကြပြီလေ။ ပြည်သူတွေကိုယ်တိုင်လည်း အပြုနဲ့အဖျက်အပေါ် သိသူတွေသိလာနေကြပြီ။ သဘောပေါက်တန်ပေါက်လာကြပြီ။ မှားယွင်းတဲ့မျှော်လင့်ချက်နဲ့ false hope တွေကို ငြီးငွေ့လာကြပါပြီ။ ဒီမိုကရေစီဆိုတဲ့အရာမှာလည်း ဒီမိုကရေစီ စိတ်ဓာတ်၊ ဒီမိုကရေစီကျင့်စဉ်မျိုးနဲ့ ပေးဆပ်မှုရှိမှသာ ဒီမိုကရေစီဟာ တန်ဖိုးရှိပါမယ်။

အာဏာနဲ့ ဒီမိုကရေစီကို မကွဲသေးသရွေ့ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝတဲ့ ဒီမိုကရေစီ မရနိုင်ဘူးဆိုတာ လက်တွေ့အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်တွေက ပြနေပါတယ်။ လူတွေအများကြီး သေပြီးမှ၊ ပညာတွေ မသင်ရတော့မှ၊ မိမိတို့ပိုင်ဆိုင်မှုတွေနဲ့ မြို့တွေ ရွာတွေ အဖျက်ဆီးခံပြီးမှ၊ နောက်ဆုံးလူတွေရဲ့ စိတ်ဓာတ်တွေ အောက်တန်းနောက်တန်းကျပြီးမှ ရလာမယ့် မတည်ငြိမ်၊ ကြေးကြီးတဲ့ ဒီမိုကရေစီမျိုး တပ်မတော်

ကို ပြုကွဲအောင် ဖြိုဖျက်မယ့် လက်နက်ကိုင် ဒီမိုကရေစီမျိုး ပြည်သူတွေသည် မလိုချင်ကြတော့ပါဘူး။ ငြိမ်းချမ်းရေးနဲ့ဖွံ့ဖြိုးမှုကို ဟန်ချက်ညီညီ သွားရာကနေ နိုင်ငံတော်ကတော့ သူ့အစီအစဉ် သူ့လမ်းကြောင်းအတိုင်း သွားလျက်ပါပဲ။ နဂိုကတည်းက ငြိမ်းချမ်းရေးနဲ့တည်ငြိမ်မှုကို ဖွံ့ဖြိုးရေးမူဝါဒ (Peace and Development) ကို တစ်တန်းတည်းထားတိုင်းပြည်ကို တည်ဆောက်ပြီးသွားနေတာပါ။ အနည်းဆုံးအင်အားနဲ့ ခံစစ်ရှင်အနေအထားနဲ့ ဟန်ရုံဟန် ထားတာ အလကားမဟုတ်ဘဲ။ တိုင်းပြည်ကို မထိခိုက်ချင်လို့ ပြည်သူကိုမနစ်နာအောင်လို့ တတ်နိုင်သမျှ သည်းခံပြီး လျှောက်လှမ်းနေတာ။ အဲဒီအတွက်လည်း အများကြီးပေးဆပ်ခဲ့ရတယ်။ ပေးဆပ်နေရဆဲလည်း ဖြစ်တယ်။ ဒီထက် ကြမ်းရင် ဒီထက်ဆုံးရှုံးနိုင်တယ်လို့ပဲ တွက်ခဲ့တယ်။ ပြည်တွင်းပြည်ပ ဖိအားအောက်မှာ အချိန်တိုအတွင်း အလုံးစုံပျက်သုဉ်းမယ့်ဘဝ ရောက်သွားနိုင်တယ်လို့ အတတ်နိုင်ဆုံးလျှောက်လှမ်းနေပါတယ်။

တိုင်းပြည်မှာ တည်ငြိမ်မှုရှိအောင် ရှိတဲ့ အင်အားနဲ့ ရသမျှလုပ်၊ ငြိမ်းချမ်းရေးကို ထိန်းထား၊ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးမှုအပြင် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လူမှုရေးရာ အားကစားကစာစ ဟန်ချက်ညီညီတိုးတက်နေအောင် ကရုဏာတယ်။ တည်ငြိမ်မှုနဲ့ဖွံ့ဖြိုးမှုကို ဟန်ချက်ညီအောင် လုပ်နေတဲ့အနေအထားမှာ ပိုပြီး တည်ငြိမ်အောင် လုပ်ကိုလုပ်ရမယ့်အနေအထားတစ်ခုကို တွန်းပို့နေပြီလား။ ဒါကတော့ EAO stakeholder တွေရဲ့စေတနာပါပဲ။

သူတို့ရဲ့ မိုက်တွင်းနက်နေမှုကိုတော့ သူတို့ကိုယ်တိုင်ရပ်မှာမဟုတ်ဘူးလို့တော့ မြင်မိတယ်။ လမ်းတံတား၊ လျှပ်စစ် စသည့်အခြေခံအဆောက်အအုံတွေ၊ ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေး၊ ဘာသာရေး၊ လူမှုရေး အခြေခံတွေ အကုန်မပျက်ပျက်အောင် ဖျက်ကြဦးမှာပါ။ ဒီကြားထဲ စစ်ရာဇဝတ်ဆန်ဆန်လုပ်ရပ်တွေ လုပ်လာတဲ့ EAO အစွန်းရောက်တွေကြောင့် ပြည်ပပယောဂနဲ့ စွက်ဖက်မှုအန္တရာယ်ကိုလည်း သတိထားလာနေရတယ်။ ကိုယ့်ကိုနဖားကြိုးထိုးတဲ့ ပြည်ပဩဇာအကြိုက်လိုက် လူမျိုးတုန်းခေါင်းစဉ်တပ်ပြီး အဖျက်သမားအချင်းချင်း ဇာတ်တူသားစား နောက်ကျောခားနဲ့ထိုးတဲ့ လုပ်ရပ်တွေကိုလည်း မြင်အောင်ကြည့်စေချင်တယ်။

ဘာပဲဖြစ်ဖြစ် နောက်ဆုံးမှာ ပြည်သူသည်သာ အဓိက၊ ပြည်သူဆီသာ မျက်နှာမူရမှာပါ။ ပြည်သူတွေကတော့ သူတို့ရဲ့ခါးစည်းခံဘဝကနေ သက်သာချင်နေကြပါပြီ။ ငါတို့ရဲ့အေးချမ်းမှုကို အပျက်အစီးတွေနဲ့ မလဲချင်ကြတော့ပါဘူး။ ယခုအချိန်မှာ ပြည်သူတွေ လိုချင်တာက တည်ငြိမ်မှုတစ်ခုနဲ့ အေးချမ်းသာယာမှု၊ လုပ်စားကိုင်စားကောင်းပြီး စားဝတ်နေရေးချောင်လည်ချင်တာ ပညာသင်ချင်တာပါပဲ။ ဒါကြောင့် ဖြတ်သင့်တာ အပြတ်ဖြတ်ရမယ်လို့ သဘောပေါက်လာကြတဲ့ ပြည်သူတွေလည်း များလာပြီ။ တော်လှန်ရေးနောက် တရွတ်ဆွဲလိုက်ပါနေတဲ့ တချို့သောပြည်သူတွေ သူများယောင်တိုင်း လိုက်မယောင်သင့်တော့ပါ။ အများစုလူငယ်တွေကိုယ်တိုင်လည်း မိမိတို့တစ်ချိန်မှာ အထင်ကြီးခဲ့တဲ့ တော်လှန်ရေးခေါင်းဆောင်တွေ တော်လှန်ရေးမိခင်၊ ဖခင်ဆိုသူတွေအပေါ် ဥပါဒါန်အစွဲတွေကို ဖြတ်ထားပေးပါ။ သူတို့တွေအတွက်မပူပါနဲ့။ သင်တို့ရဲ့ခေါင်းဆောင်ဆိုသူတွေဟာ မိမိတို့နေထိုင်ရာ အခြားကမ္ဘာခြမ်းမှာ ကြီးပွားတိုးတက်နေကြပါပြီ။ သူတို့သားသမီးတွေကို ကျောင်းကောင်းကောင်းမှာထား ပညာသင်ပေးနေကြပြီ။ ကောင်းကောင်းနေ၊ ကောင်းကောင်းစား အဆီယစ် ဝအီနေ ကြပြီဖြစ်ပါတယ်။

စာမျက်နှာ ၇ သို့ *

ဘာပဲဖြစ်ဖြစ်နောက်ဆုံးမှာ ပြည်သူသည်သာအဓိက၊ ပြည်သူဆီသာ မျက်နှာ မူရမှာပါ။ ပြည်သူတွေကတော့ သူတို့ရဲ့ခါးစည်းခံဘဝကနေ သက်သာချင်နေကြပါပြီ။ ငါတို့ရဲ့အေးချမ်းမှုကို အပျက်အစီးတွေနဲ့ မလဲချင်ကြတော့ပါဘူး။ ယခုအချိန်မှာ ပြည်သူတွေ လိုချင်တာက တည်ငြိမ်မှုတစ်ခုနဲ့ အေးချမ်းသာယာမှု၊ လုပ်စားကိုင်စားကောင်းပြီး စားဝတ်နေရေးချောင်လည်ချင်တာ ပညာသင်ချင်တာပါပဲ။ ဒါကြောင့် ဖြတ်သင့်တာ အပြတ်ဖြတ်ရမယ်လို့ သဘောပေါက်လာကြတဲ့ ပြည်သူတွေလည်း များလာပြီ။ တော်လှန်ရေးနောက် တရွတ်ဆွဲလိုက်ပါနေတဲ့ တချို့သောပြည်သူတွေ သူများယောင်တိုင်း လိုက်မယောင်သင့်တော့ပါ။ အများစုလူငယ်တွေကိုယ်တိုင်လည်း မိမိတို့တစ်ချိန်မှာ အထင်ကြီးခဲ့တဲ့ တော်လှန်ရေးခေါင်းဆောင်တွေ တော်လှန်ရေးမိခင်၊ ဖခင်ဆိုသူတွေအပေါ် ဥပါဒါန်အစွဲတွေကို ဖြတ်ထားပေးပါ။ သူတို့တွေအတွက်မပူပါနဲ့။ သင်တို့ရဲ့ခေါင်းဆောင်ဆိုသူတွေဟာ မိမိတို့နေထိုင်ရာ အခြားကမ္ဘာခြမ်းမှာ ကြီးပွားတိုးတက်နေကြပါပြီ။ သူတို့သားသမီးတွေကို ကျောင်းကောင်းကောင်းမှာထား ပညာသင်ပေးနေကြပြီ။ ကောင်းကောင်းနေ၊ ကောင်းကောင်းစား အဆီယစ် ဝအီနေ ကြပြီဖြစ်ပါတယ်။

စည်းနဲ့ ကမ်းနဲ့ မြန်မာစာ

ဒေါက်တာထွန်းတင့်

အနက်သိမှ အရေးမှန်မည်၊ အရေးမှန်မှ အနက်သိမည်။

(ယမန်နေ့မှအဆက်)

သို့ရာတွင် ထိုအဘိဓာန်ကိုပင် Robert C.Stevenson နှင့် Rev.F.H. Eveleth တို့ ဖြည့်စွက်မွမ်းမံပြီး ၁၉၅၃ ခုနှစ်တွင် ပုံနှိပ်သော ရာပြည့်အထိမ်းအမှတ်ထုတ် ယူဒသန် မြန်မာ-အင်္ဂလိပ် အဘိဓာန်တွင် မူ သေးသေးတင်အောက်မြစ် ခုံ၏ အဓိပ္ပာယ်ကို မူလက ဖွင့်ထားသော "to be firm, strong, durable, ကြံ့သည်၊ ခိုင်သည်" မျှသာမဟုတ်ဘဲ "to be dignified in deportment, Stately; to be muscular and well built; ဆန္ဒခိုင်မာသော၊ ဖြူစင်သော၊ ကိုယ်ကြံ့ခိုင်လက်ကွေးကာနှင့် ပြည့်စုံသောကြောင့် ဆင်မည်းတို့အလယ်၌ အလွန်ခုံသည်။ ... စသည်ဖြင့် ခုံညား၏ အနက်မျိုးဖွင့်ထားပါသည်။ ခုံညားဟူသော ဝေါဟာရကိုမူ ဖော်ပြထားပါ။

ခွေးနုသတ်အောက်မြစ်ခန့်၏ အဓိပ္ပာယ်ကိုမူ ၁၈၅၂ ခုနှစ်ထုတ် ထိုအဘိဓာန်တွင် to fear, ကြောက်သည် ; to respect, reverence ထိသည်။ ရှိသေးလေးမြတ်သည်ဟု အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုပါသည်။ ခန့်ညားကိုလည်းအနက်တူဟုပင်ပြပါသည်။ ၁၉၅၃ ခုနှစ်ထုတ် ရာပြည့်နှစ် အထိမ်းအမှတ် အဘိဓာန်တွင်လည်း ထိုအတိုင်းပင် အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ပါသည်။ သို့ရာတွင် ခန့်ညား၏ အဓိပ္ပာယ်အဖွင့်တွင် "ရှင်ရာဟုလာသည် ရှင်သာရီပုတ္တရာ၏ အဆုံးအမ၌တည်၍ အလွန်ရှိသောခန့်ညားသည်" ဟူသော အသုံးအနှုန်းကို ဖြည့်စွက်၍ သာဓကပြထားပါသည်။ ခန့်ညား၏ အဓိပ္ပာယ်ပို၍ပေါ်လွင်သွားသည်။

အချုပ်အားဖြင့် ဤသို့မှတ်ရန်ဖြစ်ပါသည်။ သေးသေးတင် အောက်မြစ် ခုံညားနှင့် နသတ်အောက်မြစ် ခန့်ညားဟူသော ဝေါဟာရ နှစ်ရပ်တွင် နသတ်အောက်မြစ် ခန့်ညားကိုသာ ရှေးအခါက သုံးနှုန်းကြသည်။ အဓိပ္ပာယ်မှာ ကြောက်သည်၊ ရွံ့သည်၊ လေးစားသည်ဟူ၍ ဖြစ်သည်။ သေးသေးတင်အောက်မြစ် ခုံညားမှာမူ ရှေးကမသုံး နောက်မှ သုံးသော အသုံးအနှုန်းဖြစ်သည်။ အဓိပ္ပာယ်မှာ ခမ်းနား၊ ထည်ဝါဟူ၍ ဖြစ်သည်။

ဤတွင် နသတ်အောက်မြစ် ခန့်ညားသည် အဘယ်ကြောင့် ကြောက်သည်၊ ရွံ့သည်၊ လေးစားသည်" ဟူသော အဓိပ္ပာယ်ကို ဆောင်သနည်း။ သေးသေးတင်အောက်မြစ် ခုံညားသည် အဘယ်ကြောင့် "ခမ်းနား၊ ထည်ဝါ" ဟူသော အဓိပ္ပာယ်ကိုဆောင်သနည်း။ ကြောက်သည်၊ ရွံ့သည်၊ လေးစားသည်" ဟူသော အဓိပ္ပာယ်ဆောင်သည့် နသတ်အောက်မြစ် ခန့်ညား၏အနက်ကိုသိရန်နှင့် ခမ်းနား၊ ထည်ဝါ ဟူသော အဓိပ္ပာယ်ကိုဆောင်သည့် သေးသေးတင်အောက်မြစ် ခုံညား၏အနက်ကို သိရန်လိုအပ်သည်မဟုတ်ပါလော။

နသတ်အောက်မြစ် ခန့်ညားနှင့် သေးသေးတင်အောက်မြစ် ခုံညားတို့တွင် နသတ်အောက်မြစ် ခန့် တစ်လုံးတည်း၏ အနက်နှင့် သေးသေးတင်အောက်မြစ် ခုံ တစ်လုံးတည်း၏ အနက်သည် အဓိက ကျပေသည်။ ညား မှာ ခန့်နှင့် ခုံ တို့၏ အနက်ကို လေးနက်အောင် ထောက်ပံ့သော ပစ္စည်းစကားလုံးမျှသာဖြစ်သည်ကို သတိပြုသင့်ပေ

သည်။

ခန့် ၏အနက် ခိုင်း၊ နှိုင်း၊ မှန်းစသည် ဖြစ်သည်။ ညား ၏ အနက် ပေါင်းစည်း၊ ဆက်စပ် > စွဲမြဲ၊ များပြားဖြစ်သည်။ တစ်စုံတစ်ဦးကို ခန့်ညားသည်ဆိုသည်မှာ ထိုသူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကို ထွတ်မြတ်သူ အဖြစ်၊ အကြီးအမြတ်အဖြစ် ခိုင်းနှိုင်းမှန်းထားခြင်း၊ ပမာထားခြင်း၊ အရာထားခြင်းပင်ဖြစ်ရာ ဆင့်ပွားအနက်အားဖြင့် ကြောက်သည်၊ ရွံ့သည်၊ လေးစားသည်၊ ရှိသေးသည်ဟူသော အဓိပ္ပာယ်ကို ဆောင်ပေသည်။

ခန့်၏အနက်သည် ကြောက်သည်၊ ရွံ့သည်၊ ရှိသေးသည်၊ လေးစားသည်ဟုဆိုခြင်းကြောင့် မခန့်၏အနက်မှာ မကြောက်၊ မရွံ့၊ မလေးစား၊ မရှိသေးဟူ၍ ဖြစ်ပေသည်။ ထို့ကြောင့် မခန့်လေးစား မလေးမခန့်၊ မခန့်တရန့်၊ မခိုးမခန့်၊ မပာမခန့် စသည့်ကြိယာဝိသေသနဝေါဟာရများ ဖြစ်ပေါ်လာခြင်းဖြစ်ပေသည်။

ခုံ၏အနက် ခိုင်၊ ခံ၊ ထည် စသည်ဖြစ်သည်။ ခိုင်သော သဘော၊ ခံနိုင်သောသဘော၊ ထည်သောသဘော စသည်ဖြစ်သည်။ ညား၏ အနက်ကို စွဲမြဲစွာ၊ များစွာဟု အနက်ဖွင့်ပါက ခုံညား ဟူသည် များစွာ ခုံသည်။ များစွာထည်သည် စသည့်အဓိပ္ပာယ်ကိုဆောင်ပေသည်။ ထို့ကြောင့် ခုံညားထည်ဝါ၊ ခုံထည်ဟူသော ဝေါဟာရများ ဖြစ်လာရပေသည်။

ဆရာကြီးသည် အလွန်ခန့်ညားသည်ဟူသောဝါကျနှင့် ဆရာကြီးသည် အလွန်ခုံညားသည်ဟူသော ဝါကျတို့တွင် ပထမဝါကျသည် ဆရာကြီး အလွန်ကြောက်သည်ဟူသော အဓိပ္ပာယ်ရှိ၍ ဒုတိယဝါကျသည် ဆရာကြီး အလွန်ထည်ဝါသည် အလွန်လေးစားဖွယ်ဖြစ်သည်ဟူသော အဓိပ္ပာယ်ရှိပေသည်။ နသတ်အောက်မြစ် ခန့်ညားနှင့် သေးသေးတင်အောက်မြစ် ခုံညားတို့ အသတ်မတူကြသဖြင့် အဓိပ္ပာယ် အလွန်ကွဲပြားကြောင်း သတိပြုကြရာသတည်း။

မြန်မာစာကို ချစ်မြတ်နိုးတတ်ပါစေ။

* စာမျက်နှာ ၆ မှ

ဖြတ်ဆိုတဲ့နေရာမှာလည်း လူတွေကိုဘယ်လိုမှ ကောင်းကျိုးမပေး၊ EAO အတွက်သာ အသက်ဆက်ပေးနေတဲ့ မူးယစ်ကုန်သွယ်လမ်းကြောင်းတွေကို အဓိကဖြတ်ရပါမယ်။ အဖျက်လုပ်ရပ်နဲ့ ဘယ်လိုမှ လက်တွဲလို့မရနိုင်တဲ့ ဖြတ်သင့်တဲ့ သံယောဇဉ် ကျောထောက်နောက်ခံမှန်သမျှ အမြစ်ပြတ်အောင် ဖြတ်သင့်ပါတယ်။ လူယုတ်မာတွေရဲ့ အဖျက်စွမ်းအား ယခုထက်ပိုမကြီးလာအောင်၊ လူစွမ်းအား အရင်းအမြစ်တွေ ပိုပြီးမဆုံးရှုံးရအောင်လို့ပါ။ မဟုတ်ရင်တော့ ပြည်ပအင်အားစုတွေနဲ့ တချို့

ပြည်တွင်းအဖျက်သမားတွေအကြိုက် သူတို့ ရည်မှန်းနေတဲ့ အလုံးစုံပျက်သုဉ်းရေးလမ်းကြောင်းသာ ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်ပါတယ်။ ဒီလိုလမ်းကြောင်းမျိုး ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်အောင် ကာကွယ်တိုက်ဖျက်နိုင်မယ့် စွမ်းအားမျိုး၊ တောက်နေတဲ့မီးတောက်ကြီးကို ငြိမ်းသတ်နိုင်မယ့်စွမ်းအား၊ အက်ကြောင်းတွေကို ပြန်ဖာထေးနိုင်မယ့်စွမ်းအား၊ ဒီလိုစွမ်းအားမျိုးက တော့ ရိုးသားစစ်မှန်တဲ့ ပြည်သူနဲ့ အတူ တပ်မတော်ရဲ့ လက်ထဲမှာပဲရှိပါမယ်။ တိုင်းပြည်ချစ်တဲ့ ပါတီအဖွဲ့အစည်းတွေရဲ့ လက်ထဲမှာသာလျှင် ရှိနေမှာဖြစ်ပါတော့တယ်။

“ဖြတ်ဆိုတဲ့နေရာမှာလည်း လူတွေကို ဘယ်လိုမှ ကောင်းကျိုးမပေး၊ EAO အတွက်သာ အသက်ဆက်ပေးနေတဲ့ မူးယစ်ကုန်သွယ်လမ်းကြောင်းတွေကို အဓိကဖြတ်ရပါမယ်။ အဖျက်လုပ်ရပ်နဲ့ ဘယ်လိုမှလက်တွဲလို့မရနိုင်တဲ့ ဖြတ်သင့်တဲ့ သံယောဇဉ် ကျောထောက်နောက်ခံမှန်သမျှ အမြစ်ပြတ်အောင် ဖြတ်သင့်ပါတယ်။ လူယုတ်မာတွေရဲ့ အဖျက်စွမ်းအား ယခုထက်ပိုမကြီးလာအောင်၊ လူစွမ်းအားအရင်းအမြစ်တွေ ပိုပြီးမဆုံးရှုံးရအောင်လို့ပါ။”

ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအနောက်ချောင်းစပ်မှ ရွှေမယင်းဒေသ(ကကယာ-၂)သို့ ဆက်သွယ်ထားသော ချောင်းရိုးဘေးတာပေါင်ပေါ်ရှိ တံတားလေးစင်း တည်ဆောက်နေ

တွဲတေး ဇွန် ၅ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တွဲတေး မြို့နယ်တွင် သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေး ဝန်ကြီးဌာန ကျေးလက်လမ်းဦးစီးဌာနမှ ကင်းရွာ-ခရမ်းကြီး-ခရမ်းဝ-ရေတွင်းကုန်း-ကွင်းပေါက် ကျေးရွာ အနောက်ချောင်းစပ်မှ ရွှေမယင်းဒေသ(ကကယာ-၂)သို့ ဆက်သွယ်ထားသော ချောင်းရိုးဘေးတာပေါင်ပေါ်ရှိ တံတားလေးစင်း တည်ဆောက်နေရာတွင် ဂုာ ပေ၊ အကျယ် ၁၂ ပေ၊ အဘေးစက်တံတားအရှည် ပေ ၆၀၊ အကျယ် ၁၂ ပေ၊ ကုဋေတစ်သန်း တံတားအရှည် ပေ ၁၀၀၊ အကျယ် ၁၂ ပေ၊ ကကယာတံတားအရှည်

တွဲတေးမြို့နယ်တွင် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ကွင်းပေါက် ကျေးရွာ အနောက်ချောင်းစပ်မှ ရွှေမယင်းဒေသ (ကကယာ-၂)သို့ ဆက်သွယ်ထားသော ချောင်းရိုးဘေးတာပေါင်ပေါ်ရှိ တံတားလေးစင်း တည်ဆောက်နေရာတွင် Y မြောင်းမကြီးတံတား အရှည် ၇၁ ပေ၊ အကျယ် ၁၂ ပေ၊ အဘေးစက်တံတားအရှည် ပေ ၆၀၊ အကျယ် ၁၂ ပေ၊ ကုဋေတစ်သန်း တံတားအရှည် ပေ ၁၀၀၊ အကျယ် ၁၂ ပေ၊ ကကယာတံတားအရှည်

ပေ ၆၀၊ အကျယ် ၁၂ ပေ စသည့် ကင်းရွာ-ခရမ်းကြီး-ခရမ်းဝ-ရေတွင်းကုန်း- ကွင်းပေါက် ချောင်းစပ်မှ ရွှေမယင်းဒေသ (ကကယာ-၂) ကွန်ကရစ် ကုန်ထုတ်လမ်းတွင် အရေးပါသော တံတားလေးစင်းကို သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ဝန်ကြီးဌာန ကျေးလက်လမ်းဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်)မှ တာဝန်ယူ တည်ဆောက်လျက်ရှိရာ ယခုဆိုလျှင် ၃၅ ရာခိုင်နှုန်း ပြီးစီးနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

လွယ်ကူစွာသွားလာနိုင်အဆိုပါ တံတားလေးစင်း ပြီးစီးသွားပါက ကျေးလက်နေပြည်သူများ၏ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လူမှုရေး ကိစ္စရပ်များအတွက် ကျေးလက်လမ်း ကွန်ရက်များ အသုံးပြု၍ လွယ်ကူစွာသွားလာနိုင်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးလှိုင်(တွဲတေး)

ကျိုက်မရောမြို့နယ်၌ မုန်တိုင်းဘေးနှင့် ရေဘေးဆိုင်ရာ တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရေး ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်

မုန်တိုင်းဘေး အန္တရာယ်ကြောင့် သစ်ပင်များအောက်တွင် ပိမိနေသူများအား ရှာဖွေကယ်ဆယ်ခြင်း၊ ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေး လုပ်ငန်းများ ဇာတ်တိုက် လေ့ကျင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နေမှုများကို မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန ဒုတိယမြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမင်းမင်းစိုးနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက လာရောက်ကြည့်ရှုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေး ချိမြတ်မြတ်ထွေး(ပြန်/ဆက်)



ဥတုရာသီ တောက်မို၏

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာညွန့်ဖေ ပြင်ဦးလွင်မြို့ရှိ အခြေခံပညာကျောင်းများ၊ ကိုယ်ပိုင်ကျောင်းများသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဇွန် ၅
ပညာရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ညွန့်ဖေသည် အခြေခံပညာ ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးကျော်စွာသွင်၊ တာဝန်ရှိသူ များနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ပြင်ဦးလွင်မြို့ရှိ အခြေခံပညာ ကျောင်းများ၊ ကိုယ်ပိုင်ကျောင်း များသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှု စစ်ဆေး၍ ကျောင်းသား ကျောင်း သူများ အေးချမ်းစွာပညာ သင်ကြားနေမှုများကို လှည့်လည် ကြည့်ရှုအားပေးသည်။



ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သည် ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ် အမှတ် (၅) အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်း၊ အမှတ်(၃)အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း၊ အခြေခံ ပညာ အထက်တန်းကျောင်းခွဲ (အလက-၁)နှင့် စာပန်းအိမ် ကိုယ်ပိုင် ကျောင်းများသို့ သွားရောက်၍ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ ဆရာ ဆရာမ များနှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီးတွေ့ဆုံကာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အေးချမ်းစွာ တက်ရောက်ပညာ သင်ကြားနေမှုကို လှည့်လည် ကြည့်ရှု၍ အားပေးစကား ပြောကြားသည်။
ထို့နောက်ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သည် စာသင်ခန်း၊ စာသင်ဆောင် များ၊ သင်ကြားသင်ယူနေမှုများ၊ ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များနှင့် ကျောင်းဝင်းအတွင်း ဥပမိရုပ် ကောင်းမွန်ရေး၊ သန့်ရှင်းသာယာ ရေး ဆောင်ရွက်ထားမှုများ၊ ကျောင်းဆောင်သစ် ဆောက်လုပ် ပြီးစီးမှု အခြေအနေများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှု စစ်ဆေး၍ လိုအပ်သည်များကို မှာကြား သည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးသည် ပြင်ဦးလွင်မြို့ အမှတ်(၁)အခြေခံပညာ အထက် တန်းကျောင်းရှိကျောင်းခန်းမတွင် ခရိုင်၊ မြို့နယ်ပညာရေးမှူးများ၊ ကျောင်းအုပ်ကြီးများနှင့် ဆရာ ဆရာမများနှင့်တွေ့ဆုံသည်။
တွေ့ဆုံစဉ် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးက နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် ပညာရေး သည် အဓိကကျကြောင်း၊ ကျောင်း သားကျောင်းသူများအမှန်တကယ် ပညာ တတ်မြောက်ရေးသည် အလွန်ပင် အရေးကြီးကြောင်း၊ နိုင်ငံအတွက် အသိပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင်များ ပြုစု ပျိုးထောင် မွေးထုတ်ပေးရေး အတွက် ပညာရေးကဏ္ဍအသီးသီး တွင် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်နေ ကြသည့် ကျောင်းအုပ်ကြီးများ၊ ဆရာ ဆရာမများနှင့် စီမံခန့်ခွဲရေး ဝန်ထမ်းများအားလုံး တက်ညီ လက်ညီပိုင်းဝန်းကြီးပမ်းကြမသာ ပညာရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဆရာ ဆရာမ များအနေဖြင့် ကျောင်းနေအရွယ် ကလေးအားလုံး ကျောင်းရောက်

ရှိရေးအတွက် စည်းရုံးဆောင်ရွက် ကြရန်နှင့် အနိမ့်ဆုံး KG+9 (အခြေခံပညာ အလယ်တန်း အဆင့်)ပြီးမြောက်စေရေးပိုင်းဝန်း ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ပေးကြ စေလိုကြောင်း၊ အခြေခံပညာ အလယ်တန်းအဆင့် အောင်မြင် ပြီးမြောက်သူများအတွက် ခရိုင် အလိုက် ဖွင့်လှစ်ထားရှိသည့် စက်မှု၊ စိုက်ပျိုး၊ မွေးမြူရေး အထက်တန်းကျောင်းများတွင် မိမိတို့စိတ်ပါဝင်စားရာ ဘာသာ ရပ်အလိုက် တက်ရောက်သင်ယူ နိုင်ကြောင်း၊ ဆရာ ဆရာမများ အနေဖြင့် စက်မှု၊ စိုက်ပျိုး၊ မွေးမြူ ရေး အထက်တန်းကျောင်းများ နှင့်ပတ်သက်၍ အလယ်တန်း အဆင့် ကျောင်းသားများကို ရှင်းလင်းပြောကြားပေးရန်လိုအပ် ပါကြောင်း။
နိုင်ငံတော်အတွက် အရည် အချင်းပြည့်ဝသော ပညာတတ် လူတော်လူကောင်းများ ပြုစု ပျိုးထောင် မွေးထုတ်ပေးစေ လိုကြောင်း၊ ပညာတတ်၍ နိုင်ငံ ချစ်စိတ်၊ မျိုးချစ်စိတ်ရှိသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ

ဖြစ်ပါမှ နိုင်ငံတော်က အားထားရ သူများဖြစ်လာမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ပညာရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးအတွက် ကိုယ်စွမ်းရှိသမျှ ဉာဏ်စွမ်းရှိသမျှ ပိုင်းဝန်းကြီးပမ်း ဆောင်ရွက် ကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။
ထို့နောက် တက်ရောက်လာ သည့် ကျောင်းအုပ်ကြီးများ၏ တင်ပြလာမှုအပေါ်ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးက ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးသည်။
၂၀၂၄-၂၀၂၅ ပညာသင်နှစ် အတွက် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးရှိ အခြေခံ ပညာကျောင်းများ၊ ကိုယ်ပိုင် ကျောင်းများနှင့် ဘုန်းတော်ကြီး သင်ပညာရေးကျောင်းများ၌ မေ ၂၃ ရက်မှ ဇွန် ၅ ရက်အထိ အခြေခံ ပညာကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၆၇၉၂၆၂ ဦး လာရောက်အပ်နှံ ပြီးစီးခဲ့ပြီး ကျန်ရှိသည့် ကျောင်း သား ကျောင်းသူများလည်း သက်ဆိုင်ရာ ကျောင်းများသို့ လာရောက် ကျောင်းအပ်နှံလျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။
သတင်းစဉ်

ပန်းပေါင်းစုံမွှေး

- ❖ ကျောင်းနေအရွယ် မောင်မယ်တို့ ရွှင်မြူး။ အပူငြိမ်းစေတဲ့ အဖြူအစိမ်း အတူဆင်လို့ နဂိုယဉ် ချိုလွင်လှတယ် မြင်ရကြည်နူး။
- ❖ ကျောင်းနေအရွယ် မောင်မယ်များက နောင်ဝယ်အား ရတနာ၊ နောင်အခါ အရာရောက်လို့ ထွန်းတောက်ဖို့ရာ၊ အသိနှင့်အတတ်ယှဉ်ကာ မြတ်ပညာ သင်ယူဖို့။ ကျောင်းနေအရွယ် မောင်မယ်အပေါင်းကို ကျောင်းရောက်အောင်ပို့။
- ❖ ကျောင်းနေအရွယ် အပေါင်းအဖော်တို့ ကျောင်းတော်သို့ သွားစို့ကွယ်၊ ကျောင်းတော်သာ ဆရာဆရာမတွေက တို့တစ်တွေ ပညာရအောင် သင်ပြနေတယ်၊ လူနေမှု နယ်ပယ် ကျင်လည်ဖို့ မြော်တွေး။ ပညာ အခြေခံကောင်းတွေနဲ့ အခြေခံ ပညာကျောင်းတွေက ပန်းပေါင်းစုံမွှေး။ ။

ရေနံ့သာမောင်ကျော်ညွန့်

မော်လမြိုင်မြို့၌ ကနဦးလိုအပ်ချက် စစ်တမ်းကောက်ယူရေး ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုစာရင်းများ ကောက်ယူမည့်ပုံစံ ရှင်းလင်းခြင်းသင်တန်းပို့ချ

မော်လမြိုင် ဇွန် ၅
ကနဦးလိုအပ်ချက် စစ်တမ်း ကောက်ယူရေး၊ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု အတည်

ပြုရေးနှင့် လိုအပ်ချက်များ ဆန်းစစ် ဖော်ထုတ်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ ပျက်စီး ဆုံးရှုံးမှုစာရင်းများ ကောက်ယူမည့်ပုံစံ



ရှင်းလင်းခြင်းသင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်း အနားကို ဇွန် ၄ ရက်က မော်လမြိုင်မြို့ ပြည်နယ်စာရင်းအင်းဦးစီးဌာန အစည်း အဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။
ပြောကြား
အခမ်းအနားတွင် မွန်ပြည်နယ် ကနဦးလိုအပ်ချက် စစ်တမ်းကောက်ယူ ရေး၊ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုအတည်ပြုရေးနှင့် လိုအပ်ချက်များ ဆန်းစစ်ဖော်ထုတ်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြည်နယ် လူမှုရေးရာဝန်ကြီး ဦးစောကြည်နိုင်က မွန်ပြည်နယ် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့အောက်ရှိ လုပ်ငန်း ကော်မတီ ၁၁ ခုအနက် ကနဦးလိုအပ် ချက် စစ်တမ်းကောက်ယူရေး၊ ပျက်စီး ဆုံးရှုံးမှု အတည်ပြုရေးနှင့် လိုအပ်ချက်

များ ဆန်းစစ်ဖော်ထုတ်ရေးလုပ်ငန်း ကော်မတီကို မွန်ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့က ၁၃-၃-၂၀၂၃ ရက်တွင် အဖွဲ့ဝင် ၁၆ ဦး ဖြင့်ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး လုပ်ငန်းတာဝန် (၄) ရပ်ကို ချမှတ်၍ အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ တိုင်း ဒေသကြီး/ပြည်နယ် ကနဦးလိုအပ်ချက် စစ်တမ်းကောက်ယူရေး၊ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု အတည်ပြုရေးနှင့် လိုအပ်ချက်များ ဆန်းစစ်ဖော်ထုတ်ရေး ကော်မတီများ သည် မေးခွန်းလွှာပုံစံကို ဒေသအလိုက် သက်ဆိုင်ရာဌာနများမှတာဝန်ပေးမည့်သူ များ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များအား ဆင့်ပွားသင်တန်းများ ပေးထားရန် ဆုံးဖြတ်ချက်အရ သင်တန်းပို့ချခြင်း ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုသင်တန်းမှာ သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်ပါက ဖြည့်စွက်ရန် ကဏ္ဍ ၁၇ ခုအား ဌာနအလိုက် ဖြည့်သွင်းရမည်ဖြစ်ပြီး ပြည်နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများအား ပို့ချပေးခြင်းဖြစ်၍

ခရိုင်/မြို့နယ်ရှိ ဌာနများသို့ ထပ်ဆင့် ဆင့်ပွားသင်တန်း ပြန်လည်ပို့ချပေးပါရန် မှာကြားလိုကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။
ထို့နောက် မွန်ပြည်နယ် ဗဟိုစာရင်း အင်းအဖွဲ့ ပြည်နယ်တာဝန်ခံ ဒေါ်တင်ချို ကြူကြူခိုင်က သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်း အကြောင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်း တင်ပြပြီး သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ အား ရင်းရင်းနှီးနှီးလိုက်လံနှုတ်ဆက်ခဲ့ သည်။
ရှင်းလင်းပို့ချပေး
အဆိုပါ သင်တန်းကို ဇွန် ၄ ရက်မှ ၅ ရက်အထိ တစ်ရက်လျှင် ဌာန ၄၆ ခုနှင့် နှစ်ရက်ခွဲပြီး ဌာနဆိုင်ရာ ၉၂ ခုမှ ဝန်ထမ်း ၉၂ ဦးအား ကော်မတီအတွင်းရေးမှူးရုံး ပြည်နယ် ဗဟိုစာရင်းအင်းအဖွဲ့မှ တာဝန် ရှိသူများက စာရင်းဖြည့်သွင်းခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်များအား ရှင်းလင်းပို့ချပေး သွားမှာဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနား တက်ရောက်



မကွေး ဇွန် ၅
မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့က ကြီးမှူး၍ ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီ က မကွေးမြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင်လွင်က အမှာစကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး နေ့အထိမ်းအမှတ်အသိပညာပေး Video Clip နှင့် ကုလသမဂ္ဂ ပတ်ဝန်းကျင်အစီအစဉ်၊ အမှုဆောင် ညွှန်ကြားရေးမှူး၏ Video Clip တို့ကို ပြသခဲ့ပြီး တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက

ပတ်ဝန်းကျင်စီမံခန့်ခွဲမှုကောင်းမွန်သော ကျေးရွာ ဆု၊ သန့်ရှင်း၍ စိမ်းလန်းစိုပြည်သော ကျောင်းဆရာနှင့် အခြေခံပညာအဆင့်စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသူ များအား ဂုဏ်ပြုဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။

ယင်းနောက် အခမ်းအနားအပြီးတွင် တိုင်း ဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက မကွေး တိုင်းဒေသကြီး ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီး ဌာနက ခင်းကျင်းပြသထားသည့် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် အသိပညာပေး နံရံကပ်ပြဘုတ်များအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

အောင်ကို(ဖန်ခါးမြေ)

ပဲခူးမြို့၌ ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနား ကျင်းပ

ပဲခူး ဇွန် ၅
ပဲခူးမြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ ဇွန် ၅ ရက် နံနက်ပိုင်း က “ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့” အထိမ်း အမှတ်အခမ်းအနား ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးဆွေဝင်းက လူသားတို့ မှီတင်းနေထိုင်သည့် ကမ္ဘာကြီးထာဝစဉ်စိမ်းလန်းစိုပြည်ပြီး ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကွဲ များအပါအဝင် သဘာဝသယံဇာတများကို ထိန်းသိမ်း ခြင်း၊ အနာဂတ်မျိုးဆက်သစ်များအတွက် ကောင်းမွန် ပြီး သန့်ရှင်းသာယာလှပသော ပတ်ဝန်းကျင်များ လက်ဆင့်ကမ်းပေးနိုင်ရေးအတွက် လူသားတိုင်း ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာ ဗဟုသုတကြွယ်ဝ စွာဖြင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများမှာ အလေ့အကျင့်ကောင်းများကျင့်သုံး၍ တက်တက် ကြွကြွပူးပေါင်းပါဝင် ဆောင်ရွက်ကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က ကမ္ဘာ့ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်

အခြေခံပညာအထက်တန်း၊ အလယ်တန်းနှင့် မူလ တန်းကျောင်းများအား သန့်ရှင်း၍ စိမ်းလန်းစိုပြည် သောကျောင်းယှဉ်ပြိုင်ရာ၌ ပထမဆုရရှိကြသည့် ကျောင်းများကိုလည်းကောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်က စိမ်းလန်း စိုပြည်သောကျောင်း အထက်တန်းအဆင့် အထူးဆု ရရှိသည့် ကျောင်းအားလည်းကောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးက စိမ်းလန်းစိုပြည် သောကျောင်း အလယ်တန်းအဆင့် အထူးဆုရရှိသည့် ကျောင်းအားလည်းကောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး စီးပွား ရေးရာဝန်ကြီးက စိမ်းလန်းစိုပြည်သောကျောင်း မူလ တန်းအဆင့် အထူးဆုရရှိသည့် ကျောင်းအားလည်း ကောင်း ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဆုတံဆိပ်များအား ချီးမြှင့်ခဲ့ သည်။ ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီးသယံဇာတရေးရာ ဝန်ကြီးက ပတ်ဝန်းကျင်စီမံခန့်ခွဲမှုကောင်းမွန်သော စက်ရုံ/ အလုပ်ရုံဆုရရှိသည့် စက်ရုံတာဝန်ရှိသူများ အား လည်းကောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး လူမှုရေးရာ ဝန်ကြီးက ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့



အထိမ်းအမှတ် စာစီစာကုံးဆုရရှိသူများအား ဂုဏ်ပြု မှတ်တမ်းနှင့် ဂုဏ်ပြုဆုများအား ချီးမြှင့်ခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီး၊ တာဝန်ရှိသူများက ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်း ကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် Video Clip နှင့် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အထိမ်း

အမှတ်သီချင်းတို့အား ကြည့်ရှုခဲ့ကြပြီး အမှတ်တရ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ခဲ့ကြကာ ပြခန်း အတွင်း ပြသထားသည့် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်ပြခန်းအား လှည့်လည်ကြည့်ရှု အားပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ၂၀၂၄ ခုနှစ် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲ ကျင်းပ

ပုသိမ် ဇွန် ၅
ဧရာဝတီ တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ ၂၀၂၄ ခုနှစ် မိုးရာသီ သစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲအား ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက ပုသိမ်တက္ကသိုလ် ဝင်းတွင် ကျင်းပခဲ့ရာ သစ်ပင် စိုက်ပျိုးပွဲသို့ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသ ကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင်မောင်ဝင်း နှင့် ဇနီး၊ အနောက်တောင်တိုင်းစစ် ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးနှင့်ဇနီး၊ ပုသိမ် လေတပ်စခန်း ဌာနချုပ်မှူးနှင့် ဇနီး၊ အစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးများ နှင့် ၎င်းတို့၏ဇနီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ များ၊ ပုသိမ်တက္ကသိုလ်မှ ဆရာ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ လူမှုရေးအသင်း အဖွဲ့များ တက်ရောက်စိုက်ပျိုး ခဲ့ကြသည်။

၂၀၂၄ ခုနှစ် မိုးရာသီသစ်ပင် စိုက်ပျိုးပွဲတွင် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က အမှာစကား ပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က ဦးဆောင်၍ ဌာန ဆိုင်ရာများ၊ ပုသိမ်တက္ကသိုလ်မှ ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ လူမှုရေးအသင်း အဖွဲ့များပါဝင်သော အင်အား



၆၀၀ က ကျွန်း၊ ပျဉ်းကတိုး၊ မဟော်ဂနီ၊ ကုံကော်၊ ခရေ၊ ပိတောက်၊ မန်ဂျန်အစရှိသည့် ပျိုးပင်ပေါင်း ၁၀၁၂ ပင်အား တပျော်တပါး စုပေါင်းစိုက်ပျိုး ခဲ့ကြပြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်ဇနီးသည် တော်များသည် စုပေါင်းသစ်ပင် စိုက်ပျိုးနေမှုများကို လှည့်လည် ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့သည်။ ဆက် လက်၍ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီး ချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် ပုသိမ်

တက္ကသိုလ် သမိုင်းပညာဌာန ၎င်းပင်ပညာဌာန စကားဝါဆောင်တွင် ယမန်နှစ်က စိုက်ပျိုးခဲ့သည့် ၎င်းပင်နှင့် စကားဝါပင်များ၊ ရုက္ခဗေဒဌာန ချယ်ရီဆောင်တွင် ချယ်ရီပင်များ၊ ရူပဗေဒဌာန ပိတောက်ဝါဆောင် တွင် ပိတောက်ပင်များအား ဌာန အလိုက် ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက ပြုစုပျိုးထောင်နေမှုများကို လှည့်

လည် ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ပြီး တက္ကသိုလ် ပတ်ဝန်းကျင် စိမ်းလန်းစိုပြည်ရေး၊ တက္ကသိုလ် လမ်းဘေးဝဲယာတွင် အရိပ်ရအပင် များ၊ ပန်းအလှပင်များ ပိုမိုစိုက်ပျိုး ရေးနှင့် စိုက်ပျိုးပြီးသစ်ပင်များ အား ရှင်သန်ဖြစ်ထွန်းအောင် စိုက်ပျိုးကြရန် တာဝန်ရှိသူများ အား မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

တာချီလိတ်မြို့၌ ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကျင်းပ

တာချီလိတ် ဇွန် ၅
ရမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်မြို့၌ ခရိုင်ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာနက ကြီးမှူး၍ ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး နေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၃ နာရီက အောင်မြတ် ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် စစ်ဗျူဟာအဖွဲ့ (အခြေချ) တာချီလိတ်မှ ဗျူဟာမှူးဗိုလ်မှူးကြီးသူရဇော်လွင်စိုးက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အား ဂုဏ်ပြုဖော်ပြသည့် ဗီဒီယို ကို ပြသသည်။

ဆက်လက်၍ ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် “သဲကန္တာရတိုက်ဖျက်ရေးနှင့် မိုးခေါင်ရေရှားဒဏ်ခံနိုင်ရေး မြေယာ ပြန်လည်ပြုပြင်ပေး” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ကျင်းပခဲ့သည့် စာစီစာကုံး၊ ပန်းချီနှင့် ကာတွန်းပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဗိုလ်မှူးကြီး သူရဇော်လွင်စိုး၊ ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမင်းကို နှင့် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်ဦးကျော်တို့က ဂုဏ်ပြု ဆုများ ချီးမြှင့်ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သန်းဇော်(တာချီလိတ်)



နိုင်ငံတစ်ဝန်း၌ ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲများ ကျင်းပမှု မြင်ကွင်း

နေပြည်တော် ဇွန် ၅

သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာနက ကြီးမှူး၍ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် စိမ်းလန်းစိုပြည်ရေး၊ ရာသီဥတု ကောင်းမွန်မျှတရေး၊ အပူဒဏ်ကာကွယ်နိုင်ရေးနှင့် သစ်တော၊ သစ်ပင် တန်ဖိုးများကို အများပြည်သူများ အလေးထားသိရှိနိုင်စေရန် ရည်ရွယ်၍ ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲကို ယနေ့တွင် နိုင်ငံတစ်ဝန်း၌ ကျင်းပခဲ့မှုများကို စုစည်းဖော်ပြအပ်ပါသည်-



လပွတ္တာမြို့နယ်



သထုံမြို့နယ်

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)



ရွှေအင်းမြို့နယ်

ထက်မြင့်(ကျွန်းစု)



ဘီးလင်းမြို့နယ်

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



ပုလောမြို့နယ်

အေးအေးမော်(ပုလော)



သံဖြူရေမြို့နယ်

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



မုဒုံမြို့နယ်

အောင်မျိုးဆူ(ပြန်/ဆက်)



သဲကုန်းမြို့နယ်

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



ဝမ်းတွင်းမြို့နယ်

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



ခနုဖြူမြို့နယ်

အောင်ပြည့်ဖြိုးမော်(ပြန်/ဆက်)



တာချီလိတ်မြို့

သန်းမော်(ပြန်/ဆက်)



ဒေးဒရဲမြို့နယ်

မုံရွာမြို့၌ ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အခမ်းအနား ကျင်းပ

မုံရွာ ဇွန် ၅
၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် မုံရွာမြို့ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရ အဖွဲ့ရုံးဝင်းအတွင်းရှိ ချင်းတွင်း ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကျော်က မိမိတို့ တိုင်းဒေသကြီးအနေဖြင့် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု၊ သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင်နှင့် ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကွဲ များ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု၊ ပတ်ဝန်းကျင် ညစ်ညမ်းမှု ဖြစ်စဉ်များအား လျော့ချနိုင်ရေး မြေယာပြန်လည် ထိန်းသိမ်းခြင်း လုပ်ငန်းများနှင့် အတူ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများအား ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် အကောင် အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး အလွန်ပင် အရေးကြီးကြောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအနေဖြင့် သစ်တောဖုံးလွှမ်းမှု ရာခိုင်နှုန်းအား ပြန်လည်တိုးတက်စေရန်အတွက် သစ်တောဦးစီးဌာနနှင့် အပူပိုင်း ဒေသစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန များနှင့်အတူ အကောင်အထည် ဖော် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ တိုင်းဒေသကြီး



ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် Video Clip နှင့် ကုလသမဂ္ဂအတွင်း ရေးမှူးချုပ်က ပေးပို့သည့် သတင်း လွှာ Video Clip တို့အား ကြည့်ရှု အားပေးကြသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က တိုင်းဒေသကြီး အဆင့် သန့်ရှင်း၍ စိမ်းလန်း စိုပြည်မှုဆု ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယရရှိကြသည့် အခြေခံ ပညာကျောင်းများမှ ကျောင်းအုပ် ကြီးများအား ဂုဏ်ပြုဆုလက်မှတ်

နှင့် ချီးမြှင့်ငွေများအား လည်းကောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး တရား သူကြီးချုပ်က ပတ်ဝန်းကျင်စီမံ ခန့်ခွဲမှုကောင်းမွန်သော စက်ရုံ/ အလုပ်ရုံ/ လုပ်ငန်းဆု ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယရရှိကြသည့် လုပ်ငန်းရှင်များအား ဂုဏ်ပြုဆု လက်မှတ်နှင့် ချီးမြှင့်ငွေများအား လည်းကောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး သယံဇာတရေးရာဝန်ကြီးက နိုင်ငံ ဝန်ထမ်းဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ စည်းမျဉ်းများနှင့် ဝန်ထမ်း ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာ စံတန်ဖိုးများ အမှုထမ်းအဆင့် ရေးဖြေစာမေးပွဲ

တွင်ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယဆုရရှိ ကြသည့် ဝန်ထမ်းများအား ဂုဏ် ပြုဆုလက်မှတ်နှင့် ချီးမြှင့်ငွေများ အားလည်းကောင်း ပေးအပ်ချီးမြှင့် ကြသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က ခန်းမအတွင်းပြသ ထားသော ရေ၊ မြေ၊ လေ တိုင်းတာ ရေး စက်ကိရိယာများ၊ ပတ်ဝန်း ကျင်ထိန်းသိမ်းရေး နည်းဥပဒေ၊ ဥပဒေစာအုပ်များနှင့် လှုပ်ရှားမှု မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများအား လိုက်လံ ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

ကျေးသောင်းမြို့၌ ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အခမ်းအနား ပြုလုပ်

ကျေးသောင်း ဇွန် ၅
ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနား ကို ကျေးသောင်းမြို့ အထွေထွေဝန်ကြီးရုံးရှိ မဇ္ဈိသကခန်းမ၌ ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပသည်။

အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ခရိုင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစိုးအောင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး ကုလသမဂ္ဂ အတွင်းရေးမှူးချုပ်၏ သတင်းစာ၊ ဗီဒီယို၊ ကုလသမဂ္ဂပတ်ဝန်းကျင် အစီအစဉ်(UNEP)၏ ဗီဒီယို၊ ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် အသိပညာပေးဗီဒီယိုများ ပြသခဲ့သည်။

ထို့နောက် ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်း အမှတ်ဆောင်ပုဒ်ဖြစ်သော “သဲကန္တာရတိုက်ဖျက်ရေးနှင့် မိုးခေါင်ရေရှား ဒဏ်ခံနိုင်ရေး မြေယာပြန်လည်ပြုပြင်ပေး” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် အခြေခံပညာ အထက်တန်းအဆင့်နှင့် အလယ်တန်းအဆင့် စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမ၊ ဒုတိယနှင့် တတိယဆုရရှိသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အား ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးနှင့် မြို့နယ်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌတို့က ဆုများချီးမြှင့်ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ယင်းနောက် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများက ခန်းမ အတွင်း ကော့သောင်းခရိုင် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာနရုံးမှ ခင်းကျင်းပြသထားသည့် ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်ပြခန်းအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)



မိုင်းဆတ်မြို့၌ ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အခမ်းအနား ကျင်းပ



မိုင်းဆတ် ဇွန် ၅
ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်း) မိုင်းဆတ်မြို့၌ ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက အထက (မိုင်းဆတ်) မြတ်ပညာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးညီညီထွေးက အမှာ စကားပြောကြားပြီး ကျောင်း သား ကျောင်းသူများ ဗဟုသုတရရှိ စေရန် ကုလသမဂ္ဂဖွံ့ဖြိုးမှု အစီ အစဉ် (UNEP)မှ အမှုဆောင် ညွှန်ကြားရေးမှူး၏ ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်း

ကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်း အမှတ် ဗီဒီယိုကလစ်အား ပြသ သည်။

ဆက်လက်၍ ရှမ်းပြည်နယ် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီး ဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမော်မော်ကိုက ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် ဆောင်ပုဒ်ဖြစ် သည့် “သဲကန္တာရတိုက်ဖျက်ရေး နှင့် မိုးခေါင်ရေရှားဒဏ်ခံနိုင်ရေး မြေယာ ပြန်လည်ပြုပြင်ပေး” ခေါင်းစဉ်အား ရှင်းလင်းဆွေးနွေး သည်။

ထို့နောက် ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ် ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးညီညီထွေး၊ အမှတ်(၁၄) စစ်ဆင်ရေးကွပ်ကဲမှု ဌာနချုပ်မှ ယာယီနည်းဗျူဟာမှူး

ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ဝင်းကျော် သန့်၊ ရှမ်းပြည်နယ် ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမော်မော်ကို နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကမ္ဘာ့ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခြေခံပညာ အလယ်တန်းအဆင့် စာစီစာကုံး ပြိုင်ပွဲနှင့် မူလတန်းအဆင့် ပန်းချီပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းနှင့် ဂုဏ်ပြုဆု ငွေများပေးအပ်ရာ ဆုရရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက လက်ခံရယူကာ ပြသထားသည့် အသိပညာပေး နံရံကပ်ဘုတ်များ ကို ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကြည့်ရှု အားပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ မြင့်မောင်(မိုင်းဆတ်)

ကလေးမြို့၌ ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အခမ်းအနား ကျင်းပ

ကလေး ဇွန် ၅
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးမြို့တွင် ကလေးခရိုင်ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာနမှ ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး နေ့အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက မြို့နယ်စုပေါင်းရုံး အစည်း အဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ကလေးခရိုင် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်စိုးတင် က အမှာစကားပြောကြားပြီး ကလေးခရိုင်ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း ရေးဦးစီးဌာနမှ ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ ဆောင်ပုဒ်ဖြစ်သည့် “သဲကန္တာရတိုက်ဖျက်ရေးနှင့် မိုးခေါင်ရေရှားဒဏ် ခံနိုင်ရေး မြေယာပြန်လည်ပြုပြင်ပေး” ခေါင်းစဉ်နှင့်ပတ်သက်သည့် ဗီဒီယို များပြသခဲ့ပြီး အသိပညာပေးလက်ကမ်းစာစောင်များ ဖြန့်ဝေခဲ့ကြသည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် ကလေးခရိုင် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ နှင့် အဖွဲ့ဝင်များက ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာနက ဆောင်ရွက် သည့် အသိပညာပေးဟောပြောပွဲများ၊ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်မှုများ၊ Online Talk Show ဆွေးနွေးပွဲ မှတ်တမ်းများနှင့်စာအုပ်စာစောင်ပြသထား ရှိမှုများကို ကြည့်ရှုခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)



ဟင်္သာတမြို့နယ်၌ ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အခမ်းအနား ကျင်းပ

ဟင်္သာတ ဇွန် ၅
ဧရာဝတီ တိုင်းဒေသကြီး ဟင်္သာတမြို့နယ်တွင် ကမ္ဘာ့ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက ကနောင်စု ရပ်ကွက် တိုက်ကျောင်းလမ်းရှိ ခရိုင်ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး ဦးစီးဌာနရုံးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ဟင်္သာတ ခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီး ဌာနခေတ္တခရိုင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသူရိန်က အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားပြီး အခမ်းအနားသို့



တက်ရောက်လာကြသူများအား ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်

အခမ်းအနားသို့ ပေးပို့သော ကမ္ဘာ့ ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်၏ Message Video Clip အား ပြသ

ခြင်းနှင့် ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်း ကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်း အမှတ် Video Clip အား ပြသခြင်း များဆောင်ရွက်ကြပြီး ခရိုင် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီး ဌာနမှ ခင်းကျင်းပြသထားသော ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေး ဆိုင်ရာ နံရံကပ်ပုံစာများ၊ ဆောင်ရွက်ချက်မှတ်တမ်းဓာတ် ပုံများအား ခေတ္တခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေး မှူးနှင့် တက်ရောက်လာကြသူများ က လိုက်လံလေ့လာကြည့်ရှုကြ ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးရင်မောင်ညွန့် ကျောက်ဆည်စက်မှုနယ်မြေရှိစက်ရုံ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဇွန် ၅
စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယ
ဝန်ကြီး ဦးရင်မောင်ညွန့်သည်
ဇွန် ၁ ရက်နံနက်ပိုင်းက မန္တလေး
တိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ဆည်
စက်မှုနယ်မြေရှိ ပုဂ္ဂလိကနှင့်
အကျိုးတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေ
သည့် စက်ဘီးစက်ရုံ (ကျောက်
ဆည်)၊ အပ်ချုပ်စက်စက်ရုံ
(ကျောက်ဆည်)၊ ဖိနပ်စက်ရုံ
(ကျောက်ဆည်)၊ အမှတ်(၉)
အထည်စက်ရုံ (ကျောက်ဆည်)
နှင့် သောက်ရေသန့်စက်ရုံခွဲ
(ကျောက်ဆည်)တို့သို့ ရောက်ရှိပြီး
စက်ရုံအလိုက် ကုန်ထုတ်လုပ်မှု
လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေသည့်



လုပ်ငန်းစဉ် အဆင့်ဆင့်တို့ကို ဒုတိယဝန်ကြီးက စက်ရုံများကို ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ကြိုးစား
လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ ဒေသခံပြည်သူများ အလုပ်အကိုင် ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊
မှာကြား အခွင့်အလမ်းများ ပိုမိုရရှိစေရေး လုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် စက်ရုံ
ထိုသို့ ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ် အတွက် လုပ်ငန်းများတိုးချဲ့ ငှားရမ်းစာချုပ်ပါ စည်းမျဉ်း

စည်းကမ်းများနှင့်အညီ လိုက်နာ ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းများ
၍ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်းများကို အနေဖြင့် မိမိတို့တတ်မြောက်
ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ထားသည့် ပညာရပ်များဖြင့်
ပြည်ပသွင်းကုန် အစားထိုး နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်သူ့ကိုအလုပ်
ကုန်ထုတ်လုပ်မှု လုပ်ငန်းများကို အကျွေးပြုနိုင်ရေး ကြိုးစား
တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ကြိုးစား ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊
ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ အရည်
ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများအား အရည် အသွေးများ တိုးတက်မြင့်မားစေ
အသွေးကောင်းမွန်စေရေးအတွက် ရေးအတွက် လေ့လာသင်ယူမှု
ထုတ်လုပ်မှု နည်းစဉ်တစ်လျှောက် လုပ်ငန်းများကို အစဉ်အမြဲ
တွင် စစ်ဆေးသည့်နေရာများ ဆောင်ရွက်နေရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊
သတ်မှတ် ဆောင်ရွက်ရန်နှင့် လမ်းညွှန်မှာကြားပြီး စက်ရုံ
ထုတ်ပိုးမှုစနစ်များ ကောင်းမွန် အောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက်
အောင်လည်း စီမံဆောင်ရွက် လုပ်ငန်းရှင် များနှင့် ဝန်ထမ်းများ၏ တင်ပြ
ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ စက်ရုံများ ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းပေါင်းစပ်
အလိုက် ရေးဆွဲထားရှိသည့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း
မီးဘေးလုံခြုံရေးစီမံချက်အတိုင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်ရှိ ပြည်သူ့စစ်(ဌာနေ)အဖွဲ့ဝင်များအား လက်နက်တပ်ဆင်အပ်နှင်းခြင်းနှင့် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းပေးအပ်

နေပြည်တော် ဇွန် ၅
အလယ်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် ပြင်ဦးလွင်
မြို့နယ်ရှိ ပြည်သူ့စစ်(ဌာနေ)အဖွဲ့ဝင်များအား
လက်နက်တပ်ဆင်အပ်နှင်းခြင်းနှင့် ထောက်ပံ့
ပစ္စည်းပေးအပ်ခြင်းကို ယနေ့မွန်းလွဲပိုင်းတွင်
ပြင်ဦးလွင်မြို့ နယ်မြေခံသတ်တန်းကျောင်းရှိ
မင်းရဲကျော်စွာ အားကစားခန်းမ၌ ပြုလုပ်ရာ

ပြင်ဦးလွင်တပ်နယ် တပ်နယ်မှူး ဗိုလ်ချုပ်
စိုးမြတ်ထွဋ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ပြည်သူ့စစ်
(ဌာနေ)အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ
တက်ရောက်ကြသည်။
တပ်ဆင်အပ်နှင်း
ဦးစွာတပ်နယ်မှူးက အမှာစကားပြောကြား
သည်။ ထို့နောက် တပ်နယ်မှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူ

များက ပြည်သူ့စစ်(ဌာနေ)အဖွဲ့ဝင်များအတွက်
လက်နက်များ တပ်ဆင်အပ်နှင်းပေးပြီး
ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ရာ ပြည်သူ့စစ်
(ဌာနေ) အဖွဲ့ဝင်များကိုယ်စား အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်
တစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်
ပြောကြားသည်။
ယင်းနောက် တပ်နယ်မှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူ
များက တက်ရောက်လာကြသည့် ပြည်သူ့စစ်
(ဌာနေ)အဖွဲ့ဝင်များအား ရင်းရင်းနှီးနှီးလိုက်လံ
နှုတ်ဆက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
သတင်းစဉ်



အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ၏ မြို့တော်သစ်တည်ဆောက်မည့်စီမံကိန်းတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများပြုလုပ်ရန် အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတ ဂျိုကိုဝီဒိုဒို တိုက်တွန်း

ဂျကာတာ ဇွန် ၅
အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ၏ မြို့တော်သစ်
တည်ဆောက်မည့် စီမံကိန်းတွင် ရင်းနှီး
မြှုပ်နှံမှုများ ပိုမိုပြုလုပ်ရန် အင်ဒိုနီးရှား
သမ္မတ ဂျိုကိုဝီဒိုဒိုက ယမန်နေ့တွင်
တိုက်တွန်းပြောကြားခဲ့သည်။
မြို့တော်ဂျကာတာမှ ကီလိုမီတာ
၂၀၀၀ ခန့်အကွာ ဘော်နိုယိုကျွန်းရှိ အရှေ့
ကာလီမန်တန်ပြည်နယ်ရှိ နေရာတစ်ခုသို့
ပြောင်းရွှေ့ရန် ဆောင်ရွက်လုပ်ငန်း
များ စတင်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်
ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ

မြို့တော်သစ်ကို “နူဆန်ထရာ” ဟု အမည်
ပေးထားသည်။
သမ္မတ ဂျိုကိုဝီဒိုဒိုသည် ဇွန် ၅ ရက်က
ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းခွင်၌ ကျင်းပ
သည့် ရုံးခန်းအဆောက်အအုံများနှင့်
အခြားအဆောက်အအုံများ အတွက်
အုတ်မြစ်ချခြင်း အခမ်းအနားသို့ တက်
ရောက်ခဲ့သည်။
မြို့တော်သစ်တွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံခြင်း
သည် အနာဂတ်အတွက် ကြီးမားသော
အခွင့်အလမ်းဖြစ်ကြောင်း ဂျိုကိုဝီဒိုဒိုက
ပြည်တွင်းနှင့် ပြည်ပစီးပွားရေးလုပ်ငန်း

များကို ရန်ပုံငွေပိုမိုရရှိရန် တောင်းဆိုခဲ့
သည်။
စီမံကိန်း၏ စုစုပေါင်းကုန်ကျစရိတ်မှာ
ဒေါ်လာ ၃၃ ဒသမ ၄ တိလီယံခန့်ရှိကြောင်း
အင်ဒိုနီးရှားအစိုးရအရာရှိများက ပြော
သည်။
ကုန်ကျစရိတ်၏ ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းကို
ပြည်တွင်းပြည်ပမှ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့်
အခြားရင်းမြစ်များမှရရှိသည့် ရန်ပုံငွေဖြင့်
ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းကို အဆင့်
ငါးဆင့်ဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ပထမ
အဆင့်တွင် သမ္မတအိမ်တော်ကို အဆိုပါ
နေရာ၏ အလယ်ဗဟိုတွင် တည်ဆောက်
မည်ဖြစ်သည်။
အစိုးရက ဩဂုတ်လတွင် နိုင်ငံ၏
လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခမ်းအနားကို
သမ္မတအိမ်တော်သစ်၌ ကျင်းပရန်
ရည်ရွယ်ထားသည်။
အင်ဒိုနီးရှား လွတ်လပ်ရေး နှစ် ၁၀၀
ပြည့်သည့် ၂၀၄၅ ခုနှစ်တွင် ရွှေ့ပြောင်း
နေရာချထားမှုကို အပြီးသတ်ရန် ရည်ရွယ်
ထားသည်။
ကိုးကား - အင်န်အိတ်ချ်ကေ
ဘာသာပြန် - အောင်ကျော်ကျော်

အမေရိကန်၏ ရန်လိုသည့်သဘောထားများကြောင့် ကမ္ဘာ့အရေးတွင် တင်းမာမှုများမြင့်တက်နေဟု မဟာသီယာမိုဟာမက် ပြောကြား

တိုကျို ဇွန် ၅
အမေရိကန်၏ ရန်လိုသည့်သဘောထားများကြောင့် ကမ္ဘာ့အရေးတွင် တင်းမာမှုများ
မြင့်တက်နေကြောင်း မလေးရှားဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မဟာသီယာမိုဟာမက်က နှစ်ကိုင်း
အေးရှားသတင်းစာနှင့် တွေ့ဆုံစဉ် သတိပေးပြောကြားခဲ့သည်ဟု ယမန်နေ့ဆင်ဟွာ
သတင်းအရ သိရသည်။

ပြောကြား
အမေရိကန်သည် အတိတ်ကာလတွင်ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် စစ်ပွဲများမှ သင်ခန်းစာများ
ရယူခြင်းမရှိခဲ့ကြောင်း တိုကျိုတွင်ကျင်းပသည့် ထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲတွင် ၎င်းကနှစ်ကိုင်း
အေးရှားသတင်းစာကို မှတ်ချက်ပြုပြောကြားခဲ့သည်။ အမေရိကန်သည် ၎င်းအား
စိန်ခေါ်သူများကို ရန်သူအဖြစ်သတ်မှတ်နေခြင်းကြောင့် အီရန်၊ တရုတ်နှင့် ရုရှားနိုင်ငံ
တို့နှင့် မသင့်မြတ်မှုများဖြစ်ပွားနေခြင်းဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ထပ်လောင်းပြောကြား
သည်။ အမေရိကန်သည် စစ်အေးကာလပြီးနောက်ပိုင်း ၎င်း၏ကမ္ဘာဇာတ်ခုံမှနေရာကို
ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းထားလိုပြီး တရုတ်အပါအဝင် တိုးတက်သည့်ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများကို
ရန်သူများအဖြစ် သတ်မှတ်ခဲ့ကြောင်း ၎င်းကပြောကြားသည်။
ထို့ပြင် လက်ရှိဖြစ်ပွားနေသည့် အစ္စရေး-ပါလက်စတိုင်းပဋိပက္ခအပါအဝင်
ကမ္ဘာပေါ်ရှိတင်းမာမှုများ၏ အကြောင်းရင်းခံမှာ အနောက်နိုင်ငံများ၏ ဝင်ရောက်
စွက်ဖက်မှုများကြောင့်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းကထပ်လောင်းပြောကြားသည်။ အမေရိကန်
သည် ကမ္ဘာတွင် လက်နက်ထုတ်လုပ်တင်ပို့ရောင်းချသည့်နိုင်ငံ ဖြစ်နေခြင်းကြောင့်
စစ်ပွဲများဖြစ်ပွားခြင်းကို လိုလားကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။ အစ္စရေး-
ပါလက်စတိုင်းအရေးတွင် တရားမျှတမှုမရှိသည့် အစ္စရေး၏ဆောင်ရွက်ချက်များကို
အမေရိကန်က မျက်ကွယ်ပြုနေကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။
အမေရိကန်နှင့် အနောက်နိုင်ငံများသည် ကမ္ဘာပေါ်ရှိမတရားမှုများကို မျက်ကွယ်
ပြုနေကြောင်း ၎င်းကပြောကြားသည်။
ကိုးကား - ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန် - စိုးသူရ



အစ္စရေးနိုင်ငံမြောက်ပိုင်းရှိ ဟာဗီယာဒေသကို တိုက်ခိုက်ခဲ့ကြောင်း ရှီးယိုက်စစ်သွေးကြွအဖွဲ့ ပြောကြား

ဘဂ္ဒဒ် ဇွန် ၅
အစ္စရေးနိုင်ငံမြောက်ပိုင်းရှိ ဟာဗီယာ
ဒေသကို တိုက်ခိုက်ခဲ့ကြောင်း အီရတ်ရှိ
ရှီးယိုက်စစ်သွေးကြွအဖွဲ့က ပြောကြားခဲ့

သည်ဟု ယနေ့ဆင်ဟွာသတင်းအရ
သိရသည်။ ဟာဗီယာဒေသအား ဒရုန်းဖြင့်
တိုက်ခိုက်ခဲ့ကြောင်း ရှီးယိုက်စစ်သွေးကြွ
များက ပြောကြားခဲ့သော်လည်း မည်သည့်

နေရာကို ပစ်မှတ်ထားကြောင်းကိုထုတ်ဖော်
ပြောကြားခြင်းမရှိချေ။ ယခုတိုက်ခိုက်မှု
သည် ဂါဇာကမ်းမြောင်ဒေသရှိ ပါလက်
စတိုင်းများနှင့် တစ်သားတည်းရပ်တည်

ကြောင်း ပြသခြင်းဖြစ်သည်ဟု
၎င်းတို့က ထပ်လောင်းပြောကြားသည်။
မကြာသေးမီကလည်း အစ္စရေးနိုင်ငံ
တောင်ပိုင်းရှိ အီလဒေသအား ရှီးယိုက်

စစ်သွေးကြွများက တိုက်ခိုက်ခဲ့သည်။
ဂါဇာကမ်းမြောင်ဒေသတွင် ပဋိပက္ခများ
ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီးနောက် အစ္စရေးနှင့် အမေရိကန်
အား ရှီးယိုက်စစ်သွေးကြွများက တိုက်ခိုက်
ခဲ့သည်။
ကိုးကား - ဆင်ဟွာ
ဘာသာပြန် - စိုးသူရ

သတင်းပေးတိုင်ကြားမှုများကြောင့် တရားမဝင်ကုန်စည်များနှင့် အဆိုပါကုန်စည်များ တင်ဆောင်လာသည့်ယာဉ်များ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် ဇွန် ၅

တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဦးဆောင်ကော်မတီ၏ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှုဖြင့် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေအပါအဝင် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်များတွင် တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေး အထူးအဖွဲ့များကို ဖွဲ့စည်းလှည့်လည်ကော်မတီ၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနက ဦးဆောင်သည့် One Stop Service ဌာနဆိုင်ရာအဖွဲ့များ ဖွဲ့စည်းလှည့်လည်ကော်မတီ နယ်စပ်ဝင်/ထွက်ကိတ်များ၊ နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးရုံးနှင့် စခန်းများ၊ အမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းများ၊ ကုန်သွယ်မှုလမ်းကြောင်းတစ်လျှောက်နှင့် ကုန်ပစ္စည်းသိုလှောင်ရုံများ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဆိပ်ကမ်းများနှင့် လေဆိပ်များ၊ ကမ်းရိုးတန်းဆိပ်ကမ်းများတွင် တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်းများကို ထိရောက်စွာ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ သတင်းအချက်အလက်ရရှိမှုသည် အလွန်အရေးပါလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



၂၀၂၄ ခုနှစ် မေလအတွင်း ဖမ်းဆီးရမိမှု။

ရမိမှုများတွင် သစ်မျိုးစုံ၊ လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ၊ လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများနှင့် စားသောက်ကုန်ပစ္စည်းများဖြစ်သော ကုန်ပစ္စည်း ၆၆ မျိုး အပါအဝင် ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် ၄၂၈၀ ဒသမ ၅၄၄ သန်းနှင့် တရားမဝင်ကုန်စည်များ တင်ဆောင်လာသည့် ယာဉ်များ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။ ၂၀၂၄ ခုနှစ် မေလအတွင်း သတင်းပေးတိုင်ကြားခဲ့သည့် တာဝန်သိ

ပြည်သူများကိုလည်း သိမ်းဆည်းရမိမှု တန်ဖိုးငွေကျပ် ၄၂၈၀ ဒသမ ၅၄၄ သန်း၏ ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းဖြစ်သော ငွေကျပ် ၈၅၆ ဒသမ ၁၀၉ သန်းကို သတင်းပေး ဆုကြေးငွေအဖြစ် ချီးမြှင့်ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် သတင်းပေးဆုကြေးငွေအဖြစ် ငွေကျပ် ၁၁၆၈ ဒသမ ၄၈၈ သန်း အား ဆုကြေးငွေအဖြစ် ချီးမြှင့်ပေးခဲ့ပြီး ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာနှစ် မေလအထိ သတင်းပေးဆုကြေးငွေအဖြစ် ငွေကျပ် ၃၈၀ ဒသမ ၉၆၈ သန်းကိုလည်း ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက မြန်မြန်ဆန်ဆန်ချီးမြှင့်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက် ပေးလျက်ရှိကြောင်းနှင့် သတင်းရရှိမှုကြောင့် ဖမ်းဆီးရမိမှုများနှင့်ပတ်သက်၍လည်း လစဉ်သတင်းထုတ်ပြန်ဆောင်ရွက်လျက် ရှိသည်။

ထို့ကြောင့် တာဝန်သိပြည်သူများအနေဖြင့် တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှု သတင်းများနှင့်ပတ်သက်၍ လက်ကိုင်ဖုန်း - ၀၉၄၀၄၃၃၉၉၉၉၉ အော်တိုတယ်လီဖုန်းနံပါတ်-၀၆၇-၄၀၉၈၈၃ နှင့် အီးမေးလ် antiillegaltradeinfo@gmail.com သို့ သတင်းပေးပို့ တိုင်ကြားနိုင်ကြောင်း တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဦးဆောင်ကော်မတီမှ သိရသည်။
သတင်းစဉ်

တရားမဝင်သစ်မျိုးစုံ၊ လုပ်ငန်းသုံး၊ လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများနှင့်ယာဉ်များ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် ဇွန် ၅

တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေး ဦးဆောင်ကော်မတီ၏ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှုဖြင့် တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှုများကို ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ တားဆီး အရေးယူနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဇွန် ၃ ရက်တွင် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် တာဝန်ကျ ပူးပေါင်းအဖွဲ့က စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ မြန်မာ့စက်မှုဆိပ်ကမ်း၌ ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေးအဖွဲ့မှ သွင်းကုန်ကြေညာလွှာတွင် ကြေညာထားခြင်း မရှိသည့် ဖန်စီလက်ဝတ်ရတနာ ကီလိုဂရမ် ၁၁၀၊ ခေါင်းဘီးမျိုးစုံ ၂၀၈၆ ကီလိုဂရမ်နှင့် တရုတ်နိုင်ငံထုတ် GI Hollow Pipe ၁၈၉၆၀ ကီလိုဂရမ်အပါအဝင် ကုန်ပစ္စည်းငါးမျိုး စုစုပေါင်း (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၄၂၇၀၂၄၈၀)ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး အကောက်ခွန် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။



မြန်မာ့စက်မှုဆိပ်ကမ်း၌ ဖမ်းဆီးရမိမှု။

ထို့ပြင် ဇွန် ၄ ရက်တွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေး အထူးအဖွဲ့၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် တာဝန်ကျ ပူးပေါင်းအဖွဲ့များက စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ လှည်းကူးမြို့နယ် ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်လမ်း နှစ်မိုင် လေးဖာလုံအနီး၌ ယာဉ်တစ်စီးပေါ်မှ တရားမဝင်ကျွန်းသစ် ၁ ဒသမ ၀၈၀ တန် (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၉၅၀၇၅) နှင့် အဆိုပါသစ်များ တင်ဆောင်လာသည့် Toyota Noah ယာဉ်တစ်စီး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၀၀၀၀၀၀)ကိုလည်းကောင်း၊ လှည်းကူးမြို့နယ် အပိုင်းကျေးရွာနှင့် မလစ်(အနောက်)ကျေးရွာကြား၌ ယာဉ်တစ်စီးပေါ်မှ တရားမဝင် အခြားသစ် ၃ ဒသမ ၁၈၂ တန် (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၁၈၂၈၀၀)နှင့် အဆိုပါသစ်များ တင်ဆောင်လာသည့် Nissan Diesel Truck တစ်စီး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၅၀၀၀၀၀၀)ကိုလည်းကောင်း၊ တိုက်ကြီးမြို့နယ် တာဝှကျေးရွာ ရန်ကုန်-ပြည်ကားလမ်း၊ မိုင်တိုင်အမှတ်(၄၅) အနီး၌ ယာဉ်တစ်စီးပေါ်မှ တရားမဝင်ကျွန်းသစ် သုည ဒသမ ၈၉၅ တန် (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၇၈၇၆၀၀) ကိုလည်းကောင်း စုစုပေါင်း (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၈၄၉၂၁၅၅) ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး သစ်တောဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ဇွန် ၃ ရက်နှင့် ၄ ရက်တို့တွင် ဖမ်းဆီးရမိမှု စုစုပေါင်းမှာ အမှုတွဲ ငါးမှု၊ (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၂၇၆၂၄၃၂) ဖြစ်ကြောင်း တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေး ဦးဆောင်ကော်မတီမှ သိရသည်။
သတင်းစဉ်

မိန်းကလေးများကို တရုတ်ဇနီးမယားအဖြစ် ရောင်းစားခြင်းနှင့် ပြည့်တန်ဆာအဖြစ် အဓမ္မခိုင်းစေပြီး ရရှိသော အကျိုးအမြတ်ကို ခေါင်းပုံဖြတ်ရယူရန် စီစဉ်ခဲ့သူကို လူကုန်ကူးမှုဖြင့် အလုပ်နှင့်ထောင်ဒဏ်ချမှတ်

နေပြည်တော် ဇွန် ၅

မိန်းကလေးများကို တရုတ်ဇနီးမယားအဖြစ် ရောင်းစားခြင်းနှင့် ပြည့်တန်ဆာအဖြစ် အဓမ္မခိုင်းစေပြီး ရရှိသော အကျိုးအမြတ်ကို ခေါင်းပုံဖြတ်ရယူခဲ့သူများအား လူကုန်ကူးမှုဖြင့် အလုပ်နှင့်ထောင်ဒဏ် ၁၀ နှစ်စီ ချမှတ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ရှမ်းပြည်နယ် ကျိုင်းတုံမြို့နယ် မိုင်းဇင်းအုပ်စုနေ မ---၁၅/၂၃ နှစ်အား တစ်မြို့နယ်တည်း နေ အားမီးရှု(ခ)ပီတို့လို့(ခ)မိရှုလဲ(လိုင်ပြောင်း)က အထူးဒေသ(၂) မိုင်းပေါက်မြို့တွင် အိမ်အကူအလုပ်အား တစ်လလျှင် စားစရိတ်ငြိမ်း တရုတ်ငွေ ယွမ် ၁၀၀၀ ရရှိမည်ဟု လိမ်လည်စည်းရုံးပြောဆို၍ တရုတ် ဇနီးမယားအဖြစ် တရုတ်ငွေယွမ် ၃၀၀၀၀ ဖြင့် ရောင်းစားကာ ရရှိသော အကျိုးအမြတ်ကို ခေါင်းပုံဖြတ်ရယူရန် စီစဉ်ခဲ့သဖြင့် ကျိုင်းတုံမြို့မရဲစခန်း (ပ) ၃၂၂/၂၀၂၃၊ လူကုန်ကူးမှုတားဆီး နှိမ်နင်းရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၅ ဖြင့် အမှုရေးဖွင့် တရားစွဲတင်ခဲ့သည်။ တရားရုံးမှ ဇွန် ၄ ရက်တွင် တရားခံအားမီးရှု(ခ) ပီတို့လို့ (ခ)မိရှုလဲ(လိုင်ပြောင်း)အား လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၅ အရ အလုပ်နှင့်ထောင်ဒဏ် ၁၀ နှစ် ကျခံစေရန် အမိန့်ချမှတ်ခဲ့သည်။

မဇူလိုင်မိုးဦး (ခ) နှင်းသဇင်ဦး၊ သူရစိုး (ခ) ရရ တို့က တစ်မြို့နယ်တည်းနေ မ---၁၈/၂၀၂၃ နှစ်နှင့် မ---၁၉/၂၀၂၃ နှစ်တို့အား ဘဝရပ်တည်ရန် ခက်ခဲသော အခြေအနေကို အခွင့်ကောင်းယူကာ တရုတ်ပြည်နယ်စပ်ရှိ စားသောက်ဆိုင်တွင် တစ်လ ယွမ် ၂၀၀၀ နှင့်ညီမျှသော မြန်မာငွေကျပ် ကိုးသိန်း ရမည်ဟု စည်းရုံးပြောဆို၍ “ဝ” ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ပန်းဆန်း-မိုင်းပေါက်မြို့ရှိ ခြားခြားအနိပ်ခန်း၌ ပြည့်တန်ဆာအဖြစ်အဓမ္မခိုင်းစေပြီး ရရှိသည့် ငွေကြေးအကျိုးအမြတ်များအား ခေါင်းပုံဖြတ်ရယူရန် စီစဉ်ခဲ့သဖြင့် မြိတ်မြို့မရဲစခန်း (ပ) ၂၇၇/၂၀၂၃၊ လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၅ ဖြင့် အမှုရေးဖွင့် တရားစွဲတင်ခဲ့သည်။ ကလေးသူငယ်တရားရုံးမှ မေ ၂၄ ရက်တွင် ကလေးသူငယ် တရားခံ သူရစိုး(ခ)ရရ အား လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၅ နှင့် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မ-၈၈ (ဂ) အရ ထောင်ဒဏ် နှစ်နှစ် ချမှတ်ခဲ့သည်။ ဇွန် ၄ ရက်တွင် တရားခံ ဒေါ်သန်းသန်းထွေး၊ မနီ(ခ) နီနီဝေနှင့် မဇူလိုင်မိုးဦး (ခ) နှင်းသဇင်ဦး တို့ကို လူကုန်ကူးမှု တားဆီးနှိမ်နင်းရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၅ အရ အလုပ်နှင့်ထောင်ဒဏ် ၁၁ နှစ်စီ ကျခံစေရန် တရားရုံးမှ အမိန့်ချမှတ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
သတင်းစဉ်

ထို့အတူ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ်မြို့နယ်နေ ဒေါ်သန်းသန်းထွေး၊ မနီ(ခ)နီနီဝေနှင့်

မတ္တရာမြို့နယ်၌ လူငယ်သုံးဦးကို လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ သတ်ဖြတ်ခဲ့သည်ဟု မဟုတ်မမှန် စွပ်စွဲရေးသားဖြန့်ဝေလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇွန် ၅

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မတ္တရာမြို့နယ် ရှမ်းမြောင်းကျေးရွာအနီးတွင် လူငယ်သုံးဦးကို လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဇွန် ၄ ရက်တွင် သတ်ဖြတ်ခဲ့သည်ဟု သတင်းတူ၊ သတင်းအမှားများကို တရားမဝင်ပြည်ဖျက်မီဒီယာများက မဟုတ်မမှန်စွပ်စွဲရေးသားပြီး ဝါဒဖြန့်ဝေနေသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ အဆိုပါဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ လုံခြုံရေးတာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ ယင်းရက်နေ့တွင် ရှမ်းမြောင်းကျေးရွာနှင့် အနီးဝန်းကျင်သို့ နယ်မြေလုံခြုံရေးဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် သွားရောက်ခဲ့ခြင်း မရှိကြောင်း သိရသည်။

လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် နယ်မြေလုံခြုံရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် ဒေသခံပြည်သူများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့်အတွက် အကြမ်းဖက်သမားများက မနာလိုမရွံ့ဆိတ်ဖြင့် အပြစ်မဲ့ဒေသခံပြည်သူများကို ဖမ်းဆီးသတ်ဖြတ်နေပြီး တရားမဝင်ပြည်ဖျက်မီဒီယာများမှတစ်ဆင့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များအပေါ် ထင်ယောင်ထင်မှားဖြစ်စေရန် ဝါဒဖြန့်လှုံ့ဆော်ရေးသားနေခြင်းသာဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ပြည်သူများအနေဖြင့် အကြမ်းဖက်သမားများ၏ သတင်းများရရှိပါက လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် နီးစပ်ရာလုံခြုံရေးတပ်စခန်းများသို့ လျှို့ဝှက်စွာ သတင်းပေးတိုင်ကြားနိုင်ကြောင်း သိရသည်။
သတင်းစဉ်



မနက်ဖြန်မွန်းတည့်ချိန်အထိ ခန့်မှန်းချက် နေပြည်တော် ဇွန် ၅
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ချင်းပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကျကျ၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ကယားပြည်နယ်တို့တွင် နေရာစိပ်စိပ်နှင့် ကျန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာအနှံ့အပြား မိုးထစ်ချရုံမျှဖြင့် မွန်ပြည်နယ်တွင် ဒေသအလိုက်နှင့် နေပြည်တော်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် ကရင်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကျကျ မိုးကြီးနိုင်သည်။ ရွာရန်ရာနှုန်းပြည့်ဖြစ်သည်။
မိုး/ဇေလ

မွန်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနား တက်ရောက်

မော်လမြိုင် ဇွန် ၅
၂၀၂၄ ခုနှစ် ဇွန် ၅ ရက်တွင် ကျရောက်သည့် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် မော်လမြိုင်မြို့ ပြည်နယ်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ အခမ်းအနားတွင် ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအောင်ကြည်သိန်းက အမှာစကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ကုလသမဂ္ဂ အထွေထွေ အတွင်းရေးမှူးချုပ်မှ ပေးပို့သော သဝဏ်လွှာအား မွန်ပြည်နယ် သယံဇာတရေးရာ ဝန်ကြီး ဒေါက်တာအောင်မြတ် ကျော်စိန်က ဖတ်ကြားပြီး မွန်ပြည်နယ် ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေး ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးဦးကျော်သူရရှိသည့် က ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက် များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်အဆင့်



သန့်ရှင်း၍ စိမ်းလန်းစိုပြည်သော ကျောင်းဆရာရှိသည့် ကျောင်းအား ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအောင်ကြည်သိန်းက လည်းကောင်း၊ မွန်ပြည်နယ်အတွင်း ပတ်ဝန်းကျင် စီမံခန့်ခွဲမှုကောင်း မွန်သော စံပြကျေးရွာဆုကို ပြည်နယ် တရားလွှတ်တော်

တရားသူကြီးချုပ် ဦးညီညီစိုးက လည်းကောင်း ဂုဏ်ပြုဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ပြီး ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေး နေ့အထိမ်းအမှတ် အသိပညာပေး ဗီဒီယိုပြသနေမှုကို ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများ က ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်နယ်ဝန်ကြီး ချုပ်နှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများသည် ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် အသိပညာပေး ပြခန်းများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြ ကြောင်း သိရသည်။

ခင်စန်းမြင့်(ပြန်/ဆက်)



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော် တရားရုံးဝန်ထမ်းများ အရည်အသွေးမြှင့်သင်တန်း အမှတ်စဉ်(၁/၂၀၂၄) ဖွင့်လှစ်

ရန်ကုန် ဇွန် ၅
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်၊ တရားရုံးဝန်ထမ်းများ အရည်အသွေးမြှင့်သင်တန်း အမှတ်စဉ်(၁/၂၀၂၄)ဖွင့်လှစ်သည့် အခမ်းအနားကို ဇွန် ၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပ သည်။

အခမ်းအနားတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် ဒေါ်စန္ဒာသွယ် နှင့် တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးများ၊ ခရိုင်တရား သူကြီးများ၊ မြို့နယ်တရားသူကြီးများ၊ တရားရေး အရာရှိများနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၂၀ တို့ တက်ရောက်ကြပြီး သင်တန်းကာလ ရက်သတ္တပတ် လေးပတ်ကြာမြင့်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကျော်ဆန်းမြင့်(ပြန်/ဆက်)

မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင် အခြေအနေ

နေပြည်တော် ဇွန် ၅
မြန်မာ့ ကမ်းရိုးတန်း တစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန် ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် တစ်ခါတစ်ရံ မိုးသက်လေပြင်းများ ကျရောက် ပြီး လှိုင်းအသင့်အတင့်မှ လှိုင်းကြီးနိုင်သည်။ မိုးသက် လေပြင်းကျစဉ် ရေပြင်/မြေပြင် လေသည် တစ်နာရီလျှင် မိုင် ၃၀ မှ ၃၅ မိုင်အထိ တိုက်ခတ်နိုင် သည်။ လှိုင်းအမြင့်မှာ မြန်မာ့ ကမ်းရိုးတန်း တစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် ခြောက်ပေမှ ကိုးပေခန့် ရှိနိုင် သည်။

မိုး/ဇလ

မုဒုံမြို့၌ သဲကန္တာရတိုက်ဖျက်ရေးနှင့် မိုးခေါင်ရေရှားဒဏ်ခံနိုင်ရေး မြေယာ ပြန်လည်ပြုပြင်ပေး အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲ ပြုလုပ်

မုဒုံ ဇွန် ၅
မွန်ပြည်နယ် မုဒုံမြို့နယ်တွင် ၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ကို ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် သဲကန္တာရတိုက်ဖျက်ရေးနှင့် မိုးခေါင်ရေရှားဒဏ်ခံနိုင်ရေး မြေယာပြန်လည်ပြုပြင်ပေးခေါင်းစဉ်ဖြင့် အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲကို ဇွန် ၄ ရက်က လူထုအခြေပြုဗဟိုဌာနခန်းမ၌ ပြုလုပ်သည်။

ဆွေးနွေးပွဲတွင် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်မိုးမိုးစန္ဒာထွန်းက ဆွေးနွေးပွဲပြုလုပ်ရခြင်း၏ ရည်ရွယ် ချက်ကို ရှင်းလင်းပြီး သစ်တောဦးစီးဌာနမှ တောအုပ်ကြီး ဦးဇင်ကိုလတ်



က မိုးခေါင်ရေရှားဒဏ်ခံနိုင်ရေးနှင့် သဲကန္တာရတိုက်ဖျက်ရေးတို့အတွက် အားလုံးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရမည့် မြေယာပြန်လည်ပြုပြင်ရေး နည်းလမ်းများကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

အောင်မျိုးသူ(ပြန်/ဆက်)

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအား မည်သည့်နည်းလမ်းဖြင့်မဆို ခြိမ်းခြောက်ခြင်း၊ တာဝန် ထမ်းဆောင်မှုအား နှောင့်ယှက်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပါက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ အရေးယူခံရနိုင်ပါသည်။

မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား

၆-၆-၂၀၂၄ ကြာသပတေးနေ့

MRTV HD

၀၆:၀၀	အန္တရာယ်ကင်းဖိုရိုက်တရားတော် (ဇေယျသုတ၊ ရတနသုတ၊ ဇေယျသုတ)	၁၇:၀၅	Soccer View
၀၇:၀၀	နံနက်ခင်းသတင်း	၁၇:၂၀	လူမှုစီးပွားသတင်းများ
၀၇:၃၅	တောင်ဆူအလီလီပြည့်ကြည်တပ်ကုန်ပြုမှု ဖိုကောင်းထေတီ	၁၈:၀၀	ပြည်တွင်းသတင်း
၀၈:၄၀	လှပပြန့်ကဲထူးထူး...ကျွန်း	၁၈:၁၅	ပြုကြိုသုံးသပ်ချက်
၀၉:၁၅	နတ်ဝင်ပါသထသီလသံလှသောတည်ငြိမ်း	၁၈:၃၀	၂၀၂၆ ခုနှစ်၊ ကမ္ဘာ့ဝေဟာအာဂ္ဂလန်မြေစစ်ပွဲ ဒုတိယအဆင့် အုပ်စုပွဲစဉ် ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်မှုအစီအစဉ် (ပြန်ဟ လက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် ဂျပန်လက်ရွေးစင် အသင်း)
၁၀:၀၀	NRC အစီအစဉ် (ကချင်)	၂၀:၀၀	ပြည်တွင်းသတင်း၊ နိုင်ငံတကာသတင်း ဖိုလေဝသအခြေအနေ
၁၀:၃၀	သတင်းထဲကသတင်း	၂၁:၀၀	သံစဉ်ချိုမြိန်မြန်မာတေးအလှ
၁၀:၄၀	မိုက်ခရိုလက်စတစ်ညစ်ညမ်းမှုနှင့်သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင်	၂၁:၃၀	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ 'ဇောက်ပဒေသ ငွေရက်များဆီသို့' (အပိုင်း-၁၁)
၁၁:၄၅	Next Level (23)	၂၂:၁၅	ပြန်ဟဇာတ်လမ်းတွဲ 'အတိုးပေးတိုင်းလေး' (အပိုင်း-၁၆)
၁၂:၃၀	တိပိဋကဓရတီပိဋကတော်အဘိဓမ္မာရီယာနန္ဒ ဇောကြားသော ရဟန်းတစ်ပါးကြွလာသည့် တရားတော်		
၁၃:၃၀	MRTV National News		
၁၆:၃၅	၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အသိပညာပေးစကားပိုင်း (အပိုင်း-၃)		

mitv

07:01	Evergreen Classic: Than Thayar Kayee Thel (Ei Ei Chon)
07:08	Dhammayangyi Temple
07:24	Frishery Products: Pickled Prawn Business
07:40	A Visit to Yangon's Coastal Area
08:01	News
08:26	Sarus Crane in Myanmar
08:38	Healthy Diet: Detox Water
08:47	Wushu Kids & Their Limit (Ep-4)
09:01	Dances of Myanmar: Mon Farmer Choral Dance
09:10	Khema Yama Nunnery School
09:23	Tour Around in Myeik Archipelago (Epi-3) Taung Pan Gyi and Lay Islands
09:38	Star Bean Production
10:01	News

MRTV NRC

၀၆:၀၀	မောတီဌာနေမြို့ညောင်ရွှေနှင့်အင်းလေးအလှ	၁၆:၀၀	အရှေ့ပိုးကရင် (၁၆:၀၀ မှ ၁၇:၀၀)
၀၈:၀၀	ကြက်သားသမားသီးချက်နည်း	၁၆:၃၀	ရုသီပန်းကလေးပွင့်လန်းလို့ငွေ
၁၀:၀၀	ကချင်အရှင်သာသိုအလည်တစ်ခေါက်	၁၇:၃၀	ချင်း (ဂိုဏ်း) (၁၇:၃၀ မှ ၁၈:၀၀)
၁၂:၀၀	ကယားအစားအစာမုန့်ညှင်းချဉ်နှင့်ဝက်ရိုးဟင်း	၁၈:၃၀	ချင်း (ချို) (၁၈:၃၀ မှ ၁၉:၀၀)
၁၄:၀၀	တပ်ကွေးရောဂါအကြောင်းသိကောင်းစရာ	၁၉:၀၀	ဆွေညီနောင်များဘာသာစကားပြိုင်ချစ်ကြည်စေပည့် (အပိုင်း-၀)
၁၆:၀၀	အချောအမြတ် (၁၆:၀၀ မှ ၁၇:၀၀)	၁၉:၃၀	မွန် (၁၉:၃၀ မှ ၂၀:၀၀)
၁၈:၀၀	စားလို့ကောင်းတဲ့ကုန်ပစ္စည်း	၂၀:၃၀	ရုသီပန်းကလေးပွင့်လန်းလို့ငွေ (အပိုင်း-၂)
		၂၁:၃၀	ရခိုင် (၂၁:၃၀ မှ ၂၂:၀၀)
			မြန်မာပြန်လည်ပြုပြင်ပေး အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲ (မာဂ်ဇင်းပါး ဘုရားနှင့်လယ်လွန်ပင်လယ်အကြောင်း)

MRTV NEWS

၀၆:၀၀	အဖွင့်၊ တေးသီချင်း	၀၉:၀၀	အဖွင့်၊ အလံ
၀၆:၄၀	အားကစားသတင်း	၀၉:၃၅	ပြည်သူ့စစ်မှုထမ်းဥပဒေကျင့်သုံးနေသော နိုင်ငံများအကြောင်းသိကောင်းစရာများ (အစ္စရေးနိုင်ငံ)
၀၉:၁၅	ကမ္ဘာ့ဝန်းကျင်ဖိစီးမှုတုံ့ပြန်ရေး	၀၉:၄၀	ဥပဒေရေးရာအခြေပြုဇာတ်လမ်းတို 'ကတုယ်သံသီနှင့်မြို့သေအပိုင်းအခြား'
၁၀:၀၀	ပြည်တွင်းသတင်း (LIVE)	၁၀:၀၀	ပြည်သူ့စစ်မှုထမ်းဥပဒေကျင့်သုံးနေသော နိုင်ငံများအကြောင်းသိကောင်းစရာများ (အစ္စရေးနိုင်ငံ)
၁၄:၀၀	MRTV National News	၁၀:၃၀	၂၀၂၆ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ဝေဟာအာဂ္ဂလန်မြေစစ်ပွဲ မြန်မာလက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် ဂျပန်လက်ရွေးစင် အသင်းတိုက်ရိုက် (LIVE) ထုတ်လွှင့်မှုအစီအစဉ်
၁၅:၀၀	ပြည်တွင်းသတင်း (LIVE)		
၁၆:၀၀	သတင်းမှန်ကဏ္ဍ (LIVE)		
၁၈:၃၀	၂၀၂၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အသိပညာပေးစကားပိုင်း (တတိယပိုင်း)		
၁၉:၀၀	ပြည်တွင်းသတင်း (LIVE)		
၂၀:၀၀	ပြည်တွင်းသတင်း (LIVE)		
၂၁:၀၀	ပြည်တွင်းသတင်း (LIVE)		

MRTV FARMERS

၀၆:၀၀	အဖွင့်၊ နိုင်ငံတော်သီချင်း၊ နှုတ်ခွန်းဆက်	၀၆:၀၀	အဖွင့်
၀၆:၃၅	လယ်ယာစီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်အဖြစ်ကြီးစားဖို့	၀၆:၂၀	လူငယ်တို့အတွက်လမ်းပြကြွယ်
၀၇:၀၀	တောင်သူလယ်သမားရေးရာသတင်းနှင့် ဖိုလေဝသ	၀၆:၄၅	Sports Diary
၀၇:၃၅	မိုက်ခရိုမြေပွေးမြို့လှတဘက်	၀၇:၄၀	Weekly Soccer Preview
၁၈:၀၀	Kijukiro (နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်း)	၁၆:၃၀	ဂိုက်ပုဂံကြွေးသီကမ်းထုတ်သီရင်များ
၂၂:၀၀	အနိမ့်သံချစ်သူ (ဇာတ်လမ်း)	၁၇:၀၀	အားကစားသတင်း

MRTV SPORTS

Scan Here

Education Channel

နေ့စဉ် ၆ နာရီ (၀၆:၀၀) မှစ၍ တစ်နေ့လုံး (၂၄) နာရီ (၆) နာရီ မှစ၍ ထုတ်လွှင့်ခြင်းမပြုပါ။

ဘီးလင်းမြို့နယ်ရုံး လူထုအခြေပြုဗဟိုဌာနတွင် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေး စာဖတ်ဝိုင်းပြုလုပ်

ဘီးလင်း ဇွန် ၅

စာပေချစ်သူများအသင်း (Book Club) နှင့် ပညာရေးဌာနတို့ ပူးပေါင်း၍ စာရေးဆရာ ဒေါက်တာ ခင်မောင်ညို ရေးသားသည့် “လူငယ်နှင့်အကောင်းဆုံးသော ဘဝကို တည်ဆောက်ခြင်း” စာအုပ်ဖြင့် စာဖတ်ဝိုင်းဆွဲခြင်းနှင့် စာဖတ်ဝိုင်းဆွဲရေး ဝိုင်းဆွဲခြင်း ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

ဤစာအုပ်သည် အခြေပြုဗဟိုဌာန ခန်းမတွင် ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ပြုလုပ်သည်။

ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်အေးမျိုးစိန်က လူငယ်များ စာဖတ်သည့်အလေ့အကျင့်များ ရရှိစေရန်၊ စာပေမှ တစ်ဆင့် အသိပညာဗဟုသုတများ ရရှိစေရန်အတွက် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေး ဝိုင်းဆွဲခြင်း ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် (Book Club) အဖွဲ့ဝင် ဦးဝင်းနိုင်ဦးက “အောင်မြင်ဖို့ မြို့နယ် (ပြန်/ဆက်)



ဘီးလင်းမြို့နယ်ရုံး အခြေပြုဗဟိုဌာန ခန်းမတွင် ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ပြုလုပ်သည့် စာဖတ်ဝိုင်းဆွဲခြင်းပွဲတွင် ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်အေးမျိုးစိန်က လူငယ်များ စာဖတ်သည့်အလေ့အကျင့်များ ရရှိစေရန်၊ စာပေမှ တစ်ဆင့် အသိပညာဗဟုသုတများ ရရှိစေရန်အတွက် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေး ဝိုင်းဆွဲခြင်း ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

တည်ဆောက်ခြင်းနှင့်အမြင်များ” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ (Youth Club) အဖွဲ့ဝင် ဒေါ်မြတ်နန်းအိမ်က “လူငယ်နှင့် စူးစမ်းလေ့လာမှုများ” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ (Youth Club) အဖွဲ့ဝင် ဒေါ်မေသွယ်သွယ်အောင်က “အသုံးကျခြင်းနှင့် နှလုံးလှခြင်း” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် လည်းကောင်း ဦးဆောင်ဆွဲရေးကြပြီး တက်ရောက်လာကြသည့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများက မိမိတို့သိရှိလိုသည့် စာအုပ်ပါအကြောင်းအရာများကို အပြန်အလှန် ဆွေးနွေးကြကြောင်း သိရသည်။

ကမ္ဘာ့ဖလားမှ ဂျပန်လက်ရွေးစင်အသင်းတွင် ဥရောပအခြေစိုက် ကစားသမားအများအပြား ပါဝင်လာပြီး ဘရိတ်တန်တောင်ပံကစားသမား မိတီမာမှ လွဲ၍ ကူဘို၊ အန်ဒါ၊ မိနာမိနီ၊ ကာမာဒါ၊ တိုမီယာဆုစသည့် နာမည်ကြီး ကစားသမားများ ပါဝင်လာခြင်းဖြစ်သည်။

ယင်းပွဲအတွက် ပွဲကြိုသတင်းစာရှင်းလင်းပွဲကို ဇွန် ၅ ရက်က ကျင်းပရာ နှစ်ဖက်အသင်း နည်းပြချုပ်များ တက်ရောက်သည်။ မြန်မာအသင်းနည်းပြချုပ် ဖိုက်အွန်ဘိုက “ဂျပန်အသင်းနဲ့ပွဲက ကျွန်တော်တို့အတွက် တကယ်ကို စိန်ခေါ်မှုကြီး တစ်ရပ်ပါ။ ဂျပန်အသင်းက ကမ္ဘာ့ဖလား ထိပ်ဆုံး (၂၀) အတွင်းဝင်တဲ့ အသင်းတစ်သင်းဖြစ်သလို ကမ္ဘာ့အဆင့် ကစားသမားတွေလည်း ပါဝင်လာပါတယ်။ ဂျပန်အသင်းကို ဘောလုံးပိုင်ဆိုင်မှု တန်းတူလိုက်ကစားလို့ မရနိုင်ပါဘူး။ ခံစစ်ကို အကောင်းဆုံးဦးစားပေးပြင်ဆင်ပြီးတော့ ရလာတဲ့အခွင့်အရေးတွေက

နေ့ရလဒ်ကောင်းထွက်ပေါ်လာအောင် ကြိုးစားသွားမှာပါ။ ပရိသတ်တွေကလည်း အသင်းကို စိတ်ရှည်ရှည်ထားပြီး အားပေးကြဖို့ မျှော်လင့်ပါတယ်။ အသင်းသားတွေ၊ ကစားသမားတွေ၊ ပရိသတ်တွေအားလုံးအတူတူ ကြိုးစားကြမယ်ဆိုရင် မြောက်ကိုရီးယား၊ ဆီးရီးယားတို့နဲ့ပွဲတွေကလို့ ဂိုးရနိုင်မယ့် အခွင့်အရေးတွေ ရလာနိုင်မယ်လို့ ယုံကြည်ပါတယ်” ဟု ပြောသည်။

ဂျပန်လက်ရွေးစင်အသင်း နည်းပြချုပ် မိုရီယာဆုက “မြန်မာအသင်းနဲ့ပွဲက ခက်ခဲတဲ့ပွဲတစ်ပွဲ ဖြစ်လာမှာပါ။ အိမ်ကွင်း ပရိသတ်တွေကလည်း တစ်ခဲနက်အားပေးကြမယ်ဆိုတော့ မြန်မာအသင်းကို ရင်ဆိုင်ရတာ ခက်ခဲနိုင်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ကျွန်တော်တို့အနိုင်ရဖို့ ကြိုးစားသွားမှာပါ။ အသင်းကို လိုချင်တဲ့ပုံစံရဖို့အတွက်လည်း ပြင်ဆင်လာပါတယ်။ မြန်မာအသင်းက တိုးတက်လာတဲ့အသင်းဖြစ်လို့ ကျွန်တော်တို့ ဖိစီးစီး ယှဉ်ပြိုင်ကစားသွားမှာပါ” ဟု ပြောကြားသည်။

သတင်း-ကိုညီလေး၊ ဓာတ်ပုံ-MFF

ကျောပုံးမှ နှစ်သင်းစလုံး အမာခံကစားသမားအစုံအလင် ပွဲထွက်ခဲ့ပြီး ဝါရင့်ကစားသမားများနှင့် လူငယ်လက်ရွေးစင်ကစားသမားအများစု ပါဝင်လာသည့် ရန်ကုန်ယူနိုက်တက်အသင်းက အသာစီးမှ ကစားနိုင်ကာ ပွဲအစ ၁၁ မိနစ်အတွင်း မှာပင်နှစ်ဂိုးသွင်းယူနိုင်ခဲ့သည်။ ရန်ကုန်ယူနိုက်တက် အသင်းအတွက် ဂိုးများကို ခြောက်မိနစ်တွင် ယွန်းဝတီလှိုင်နှင့် ၁၁ မိနစ်တွင် ဇင်မိုးပြည့်တို့က သွင်းယူခဲ့ပြီး ပထမပိုင်းအပြီးတွင် နှစ်ဂိုးအသာဖြင့် ဦးဆောင်နေသည်။ ဒုတိယပိုင်းတွင် ရန်ကုန်အသင်းက ပွဲကိုထိန်းချုပ်

ကစားခဲ့ပြီး ၆၂ မိနစ်တွင် ဝင်းသိင်္ဂီထွန်း၊ ၆၅ မိနစ်တွင် ဆွေမာအောင်တို့က အနိုင်ဂိုးများ ထပ်မံသွင်းယူခဲ့သဖြင့် လေးဂိုးပြတ်အနိုင်ရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ယခုပွဲအပြီးတွင် ရန်ကုန်ယူနိုက်တက် အသင်းက ငါးပွဲကစား ၁၂ မှတ်ရထားပြီး ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းမှာမူ ငါးပွဲစလုံးရှုံးကာ အမှတ်မရသေးပေ။

စလင်းကွင်း၌ကျင်းပသည့်ပွဲတွင် သစ္စာအားမာန်အသင်းက YREO အသင်းကို သုံးဂိုးပြတ်အနိုင်ရခဲ့သည်။ လေးပွဲဆက် နိုင်ပွဲပျောက်ဆုံးနေသည့် နာမည်ကြီးသစ္စာအားမာန်အသင်းသည် YREO ကို ဂိုးပြတ်သွင်းယူပြီး ပထမဆုံး

နိုင်ပွဲရရှိခဲ့သည်။ သစ္စာအားမာန်အသင်းအတွက် အနိုင်ဂိုးများကို ၁၂ မိနစ်တွင် ဝေဖူးအိမ်၊ ၃၉ မိနစ်တွင် ဇင်မာထွေးနှင့် ၄၁ မိနစ်တွင် မြတ်နိုးခင်တို့က သွင်းယူခဲ့သည်။ ယခုပွဲအပြီးတွင် သစ္စာအားမာန်အသင်းက ငါးပွဲကစား ငါးမှတ်၊ YREO အသင်းက ငါးပွဲကစား သုံးမှတ် ရရှိထားသည်။

ပွဲစဉ် (၆) ဒုတိယနေ့အဖြစ် ဇွန် ၆ ရက်တွင် ပဒုမ္မာကွင်း၌ ဧရာဝတီအသင်းနှင့် လက်ရှိချန်ပီယံမြဝတီအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။

သတင်း-ကိုညီလေး၊ ဓာတ်ပုံ-MWL

မုန်တိုင်းအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ရန်များ

- ၁။ မိမိအိမ်ပတ်ဝန်းကျင်တွင် ဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်နိုင်ခြေများနှင့် အိမ်၏ကြံ့ခိုင်မှုကို စစ်ဆေးပါ။
- ၂။ အိမ်အနီးရှိ ကျိုးကျနိုင်သော သစ်ပင်၊ သစ်ကိုင်းများကို ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းထားပါ။
- ၃။ မိသားစုများအရေးပေါ်ပြောင်းရွှေ့နိုင်ရန် နေရာလမ်းကြောင်းများနှင့် မိသားစုဆုံရပ်ကို ကြိုတင်သတ်မှတ်ထားပါ။



(ဥပမာ- အသက်ကယ်ကုန်းမြင့်၊ ရေလွတ်နိုင်သည့်နေရာများ၊ အထောက်အအုံများ)

- ၄။ အရေးပေါ်သုံးပစ္စည်းများနှင့် အရေးပေါ်အသက်ကယ်ပစ္စည်းများကို ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားပါ။



မုန်တိုင်းသတိပေးချက်ရလျှင် ထောင်ရွက်ရန် အချက်များ

- ၁။ သက်ဆိုင်ရာအစိုးရဌာနမှ ထုတ်ပြန်ကြေညာသော မိုးလေဝသ သတင်းများကို စဉ်ဆက်မပြတ်နားထောင်ပြီး အကြံပြုချက်များကို လိုက်နာပါ။ အခြားသူများကိုမျှပေါ့။ ကောလာဟလ သတင်းများကို မယုံပါနှင့်။



- ၂။ အရေးပေါ်သုံးပစ္စည်းများ၊ စားရေရိက္ခာနှင့်အရေးကြီးစာရွက်စာတမ်းများကို မိမိနှင့်အတူထားရှိပါ။

- ၃။ မိသားစုဝင်များ ကွဲကွာသွားပါက ပြန်လည်ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်းနံပါတ်၊ အမည်၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာ၊ မြို့၊ ဆက်သွယ်ရမည့်သူ စသည်တို့အား ရေးသားပြီးမိသားစုဝင်တိုင်း ယူဆောင်ထားပါ။
- ၄။ မုန်တိုင်းဒီရေကို အထူးဂရုပြုပါ။

- ၅။ သက်ဆိုင်ရာအစိုးရဌာန၏ ညွှန်ကြားချက်ရရှိပါက ရွေးချယ်ထားသော ဘေးလွတ်ရာနေရာသို့ပြောင်းရွှေ့လိုပါ။



ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ

၆-၆-၂၀၂၄ ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နေပြည်တော်	ပဲခူး	မကွေး	ထားဝယ်	မုံရွာ	ပုသိမ်	မြန်ကြီးများ	စစ်မတူ	ဘားအံ	မော်လမြိုင်	လားရှိုး	တောင်ကြီး	လွိုင်ကော်	ဟားခါး	တစ်လီတုံ
92 Ron	၂၅၆၅	၂၆၄၅	၂၆၂၀	၂၅၇၅	၂၆၄၅	၂၆၆၀	၂၆၇၀	၂၆၂၅	၂၇၅၅	၂၇၅၅	၂၆၃၅	၂၆၅၀	၂၆၆၀	၂၆၇၀	၂၆၆၀	၂၆၅၀	၄၃၀၀
95 Ron	၂၆၆၅	၂၇၄၀	၂၇၂၀	၂၆၇၅	၂၇၄၅	၂၇၅၅	၂၇၆၅	၂၇၂၅	၂၈၅၅	၂၈၅၅	၂၇၃၀	၂၇၄၅	၂၇၆၀	၂၇၇၀	၂၇၆၀	၂၇၅၀	၄၄၅၀
HSD (500 ppm)	၂၃၃၀	၂၄၀၀	၂၃၈၅	၂၃၄၀	၂၄၀၀	၂၄၂၀	၂၃၇၅	၂၃၃၀	၂၄၅၀	၂၄၅၀	၂၃၃၅	၂၃၅၀	၂၃၆၀	၂၃၇၀	၂၃၆၀	၂၃၅၀	၄၄၀၀
HSD (50 ppm)	၂၃၃၀	၂၄၀၀	၂၃၈၅	၂၃၄၀	၂၄၀၀	၂၄၂၀	၂၃၇၅	၂၃၃၀	၂၄၅၀	၂၄၅၀	၂၃၃၅	၂၃၅၀	၂၃၆၀	၂၃၇၀	၂၃၆၀	၂၃၅၀	၄၄၀၀
HSD (10 ppm)	၂၃၃၀	၂၄၀၀	၂၃၈၅	၂၃၄၀	၂၄၀၀	၂၄၂၀	၂၃၇၅	၂၃၃၀	၂၄၅၀	၂၄၅၀	၂၃၃၅	၂၃၅၀	၂၃၆၀	၂၃၇၀	၂၃၆၀	၂၃၅၀	၄၄၀၀

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး
92 Ron	၂၄၃၃	၂၅၁၅
95 Ron	၂၅၂၇	၂၆၁၀
HSD (500 ppm)	၂၂၀၄	၂၂၇၇
HSD (50 ppm)	၂၂၅၁	၂၃၂၅
HSD (10 ppm)	၂၂၅၁	၂၃၂၅

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။
 (၂) သုံးစွဲသူမိဘ(ပြည်သူများအနေဖြင့်) စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှုမရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေးတိုင်ကြားနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

၀၆၇-၄၁၃၇၃၊ ၀၉-၂၅၆၂၅၄၇
 ၀၆၇-၄၁၂၅၂၊ ၀၉-၇၇၂၂၉၆၃၂

စက်သုံးဆီတင်သွင်းသို့လှောင်ဖြန့်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ

အထက်မင်းလှမြို့နယ် ဂျင်ရဲမြောင်(စံပြ)ကျေးရွာ၌ စိုက်ပျိုးထားသည့် မိုးနှမ်းများ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်

မင်းလှ ဇွန် ၅

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သရက်ခရိုင် အထက်မင်းလှမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကုန်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု ဂျင်ရဲမြောင်(စံပြ)ကျေးရွာသည် စိုက်ပျိုးရေးကို အဓိကလုပ်ကိုင်ကြပြီး ကြက်သွန်နီ၊ ဝါ၊ ပဲတီစိမ်း၊ နေကြာနှင့် နှမ်း စသည့်သီးနှံများကို ရာသီအလိုက် စိုက်ပျိုးကြကြောင်း သိရသည်။

နှမ်းစိုက်ပျိုးမှုအနေဖြင့် မေလတွင် စတင် စိုက်ပျိုး၍ စိုက်ပျိုးပြီး ရက်ပေါင်း ၈၀ အကြာတွင် ရိတ်သိမ်းရကြောင်း၊ နှမ်းစိုက်ပျိုးရာတွင် ကြောင်းဆွဲ စနစ်ဖြင့် စိုက်ပျိုး၍ မျိုးအနေဖြင့် နှမ်းအဖြူမျိုးနှင့် နှမ်းအနီမျိုးများဖြစ်ပြီး နှမ်းအနီမျိုးများကို အများဆုံးစိုက်ပျိုးကြကြောင်း၊ စိုက်ပျိုးမှုကုန်ကျ

စရိတ်အနေဖြင့် မျိုး၊ သွင်းအားစု၊ ထွန်ယက်ခ၊ လုပ်သားခအပါအဝင် နှမ်းအနီတစ်ဧကလျှင် စုစုပေါင်းငွေကျပ် ၁၀၀၀၀၀ ခန့်၊ နှမ်းအဖြူတစ်ဧကလျှင် စုစုပေါင်းငွေကျပ် ၁၄၀၀၀၀ ခန့် ကုန်ကျကြောင်း သိရသည်။

ယခင်နှစ်က နှမ်းအထွက်နှုန်းမှာ တစ်ဧကလျှင် ၁၅ တင်းထွက်ရှိကြောင်း၊ လက်ရှိအချိန်တွင် ယခင်နှစ်ကထက်ပိုသည့် နှမ်းဟောင်းများဖြစ်သည့် နှမ်းနက်(စမုံ)၊ နှမ်းနီနှင့် နှမ်းဖြူများ အရောင်းအဝယ် ဖြစ်လျက်ရှိကြောင်း၊ ယခုနှစ်တွင်လည်း ယခင်နှစ်အတိုင်း ထွက်ရှိမည်ဆိုပါက တောင်သူများအနေဖြင့် ထိုက်သင့်သည့်အကျိုးအမြတ်ရရှိမည်ဟု ခန့်မှန်းထားကြောင်း သိရှိရသည်။



ရေးမြို့နယ်ရှိ ဒေသထွက်ဒူးရင်းသီးများ ဈေးကောင်းရရှိ

ရေး ဇွန် ၅

မွန်ပြည်နယ် ရေးမြို့နယ်ရှိ ဥယျာဉ်ခြံမြေများ၌ ဒူးရင်းသီးများကိုစိုက်ပျိုးလျက်ရှိပြီး စုစုပေါင်း ၂၄၄၄ ဧက စိုက်ပျိုးထားရှိကြောင်း၊ အထွက်နှုန်းအနေဖြင့် တစ်ဧကလျှင် ၂၄၇၈ လုံး ထွက်ရှိရာ စုစုပေါင်း ၅၈၀၈၄၂ လုံး ထွက်ရှိကြောင်း မြို့နယ်ကြေးတိုင်နှင့် မြေစာရင်းဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

ဒူးရင်းသီးများသည် ဧပြီလမှ ဇွန်လကုန်အထိ ထွက်ရှိပြီး ရေးမြို့နယ်မှထွက်ရှိသည့် ဒူးရင်းသီးများသည် ဒေသမျိုးများဖြစ်၍ အရသာကောင်းမွန်ပြီး

စားသုံးသူများ ကြိုက်နှစ်သက်ကြသဖြင့် မြို့နယ်အသီးသီးမှ ကုန်သည်များ လာရောက်ဝယ်ယူကြပြီး မော်လမြိုင်၊ ရန်ကုန်နှင့် မန္တလေး စသည့်မြို့ကြီးများသို့ တင်ပို့ရောင်းချလျက်ရှိသည့်အပြင် မြို့နယ်အတွင်း၌ ဒူးရင်းသီးအဝယ်ခိုင်များ ဖွင့်လှစ်လျက် ရှိသည့်အတွက် ခြံရှင်များအနေဖြင့် အလွယ်တကူ လာရောက် ရောင်းချကြကြောင်း၊ ယခုနှစ်တွင် ဒူးရင်းသီးများ ဈေးကောင်းရရှိသဖြင့် ခြံရှင်များအနေဖြင့် အကျိုးအမြတ်များရရှိကြောင်း သိရှိရသည်။



သတင်းရင်းမြစ် စီးပွား/ကူးသန်း



ရွှေဘိုဈေးကွက်၌ ပဲစင်းငုံအနီများ ဈေးကောင်းရရှိ

ရွှေဘို ဇွန် ၅

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရွှေဘိုခရိုင် ရွှေဘိုဈေးကွက်သို့ ဇန်နဝါရီလ ဒုတိယပတ်မှစတင်၍ ပဲစင်းငုံအနီများ စတင်ဝင်ရောက်၍ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ခဲ့ပြီး မေလနောက်ဆုံးပတ်တွင် တင်း ၉၀၀ (တန်အားဖြင့် ၂၉ တန်) အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ခဲ့ကြောင်း၊ မေလနောက်ဆုံးပတ်တွင် ပဲစင်းငုံအနီများ ဈေးကောင်းရရှိလျက်ရှိပြီး ဝင်ရောက်သမျှ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ခဲ့ကြောင်း ရွှေဘိုဈေးကွက်မှ သိရှိရသည်။

ဖြူးမြို့နယ် နွေစပါးစံပြကွက်တွင် ပန်းတိုင်အထွက်နှုန်းထက် ကျော်လွန်ထွက်ရှိ

ဖြူး ဇွန် ၅

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူခရိုင် ဖြူးမြို့နယ်သည် စစ်တောင်းမြစ်ဝှမ်း ရေတော်မိုးတော်ဒေသဖြစ်၍ စပါး၊ ပဲမျိုးစုံနှင့် ဆီထွက်

သီးနှံများ စိုက်ပျိုးလျက်ရှိပြီး ၂၀၂၄ ခုနှစ်အတွင်း နွေစပါးစိုက်ဧက စုစုပေါင်း ၁၇၃၈၉ ဧက စိုက်ပျိုးခဲ့ပြီး လက်ရှိအချိန်တွင် နွေစပါးများ အောင်မြင်စွာရိတ်သိမ်းလျက်ရှိကြောင်း



သိရသည်။ ဖြူးမြို့နယ်၊ ကျီးမနီးကျေးရွာအုပ်စု၌ လည်း နွေစပါးမျိုး YSR-2 ကို စိုက်ပျိုးခဲ့ကြောင်း၊ လက်ရှိအချိန်တွင် နွေစပါးများရိတ်သိမ်းလျက် ရှိရာ စံပြကွက်အတွက် တစ်ဧကလျှင် ပျမ်းမျှစပါးအစို ၁၅၈ ဒဿမ ၁၃ တင်းထွက်ရှိရာ အစိုဓာတ် ၁၄ ရာခိုင်နှုန်းသို့ အခြောက်ခံပါက ပန်းတိုင်အထွက်နှုန်းဖြစ်သော တစ်ဧကလျှင် တင်း ၁၀၀ ထက်ကျော်လွန်၍ ထွက်ရှိခဲ့ပြီး ပွဲစားများက လာရောက်ဝယ်ယူ၍ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်လျက်ရှိရာ နွေစပါးစိုက်ပျိုးခြင်းဖြင့် တောင်သူများ ထိုက်သင့်သည့်အကျိုးအမြတ် ရရှိကြောင်း သိရှိရသည်။

၅-၆- ၂၀၂၄ ရက်နေ့ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်၊ မြို့နယ်အလိုက် ဆန်၊ ဆီ၊ မီးဖိုချောင်သုံးပစ္စည်းများ၊ သားငါးဈေးနှုန်းများ

စဉ်	မြို့အမည်	ဆန်(တစ်ပြည်)				ဆီ(တစ်ပိဿာ)		စားဖိုဆောင်သုံး (တစ်ပိဿာ)										အသား၊ ငါး(တစ်ပိဿာ)						
		ဧည့်မထ	ငစိန်	ပေါဆန်း	ပဲဆီ	စားအုန်းဆီ	ငရုတ်ခြောက်	ကြက်သွန်နီ	ကြက်သွန်ဖြူ(ရမ်းစ)	ကြက်သွန်ဖြူ(ကြက်ကုတ်)	နီစင်းတက်	ချင်း	ဆား	မြေပဲ	ကုလားပဲဝါ	မန်ကျည်းသီး	အာလူး	သကြား	ကြက်	ဝက်	အမဲ	ဆိတ်	ငါးမြစ်ချင်း	
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂	၁၃	၁၄	၁၅	၁၆	၁၇	၁၈	၁၉	၂၀	၂၁	၂၂	၂၃	၂၄	
၁	မြစ်ကြီးနား	၃၃၀၀		၇၀၀၀	၁၇၀၀၀	၆၂၅၀	၁၅၀၀၀	၃၅၀၀	၁၈၀၀၀	၁၁၀၀၀	၇၅၀၀	၁၁၀၀၀	၁၀၀၀	၁၀၀၀	၉၀၀၀	၈၀၀၀	၆၀၀၀	၂၅၀၀	၅၀၀၀	၁၆၀၀၀	၂၂၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၆၀၀၀	၁၅၀၀၀
၂	လာရှိုး	၃၈၀၀		၈၀၀၀	၁၇၀၀၀	၆၃၅၀	၁၆၀၀၀	၃၅၀၀	၁၉၀၀၀	၁၃၀၀၀	၈၀၀၀	၁၃၀၀၀	၁၀၀၀	၈၀၀၀	၇၅၀၀	၅၀၀၀	၃၀၀၀	၅၀၀၀	၁၅၀၀၀	၂၈၀၀၀	၂၄၀၀၀	၃၀၀၀၀	၂၀၀၀၀	
၃	ကျိုင်းတုံ	၄၅၀၀		၇၅၀၀	၁၇၀၀၀	၇၈၀၀	၁၇၅၀၀	၄၀၀၀	၁၀၅၀၀	၁၂၀၀၀	၆၅၀၀	၇၅၀၀	၁၄၀၀	၁၀၀၀၀	၈၀၀၀	၇၀၀၀	၄၀၀၀	၅၅၀၀	၁၃၅၀၀	၂၃၀၀၀	၂၄၀၀၀		၁၆၀၀၀	
၄	တောင်ကြီး	၃၄၀၀	၃၄၀၀	၇၄၀၀	၁၆၅၀၀	၅၉၀၀	၁၇၀၀၀	၃၀၀၀	၁၀၀၀၀	၁၃၀၀၀	၇၅၀၀	၉၀၀၀	၆၀၀	၁၀၀၀၀	၆၃၀၀	၅၅၀၀	၂၅၀၀	၅၃၀၀	၁၅၀၀၀	၂၅၀၀၀	၁၈၀၀၀	၃၀၀၀၀	၁၆၀၀၀	
၅	ဘားအံ	၄၀၀၀		၆၀၀၀	၁၅၅၀၀	၅၉၅၀	၁၀၀၀၀	၃၀၀၀	၁၃၀၀၀	၁၆၀၀၀	၈၀၀၀	၁၂၀၀၀	၁၀၀၀	၈၅၀၀	၆၅၀၀	၅၅၀၀	၃၅၀၀	၅၅၀၀	၁၃၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၈၀၀၀	၁၈၀၀၀	၈၀၀၀	
၆	မော်လမြိုင်	၃၅၀၀		၅၃၀၀	၁၆၀၀၀	-	၉၀၀၀	၃၀၀၀	၁၂၀၀၀	၁၅၀၀၀	၈၀၀၀	၁၂၀၀၀	၈၀၀	၁၀၀၀၀	၇၀၀၀	၆၀၀၀	၃၅၀၀	၅၄၀၀	၁၅၀၀၀	၁၈၀၀၀	၁၈၀၀၀	၃၀၀၀၀	၁၂၀၀၀	
၇	ထားဝယ်	၄၁၀၀		၇၂၀၀	၁၇၀၀၀	၆၀၅၀	၁၂၀၀၀	၃၂၀၀	၁၅၀၀၀	၁၆၀၀၀	၅၀၀၀	၅၀၀၀	၆၀၀	၇၉၀၀	၇၀၀၀	၃၅၀၀	၄၅၀၀	၁၃၀၀၀	၁၇၀၀၀	၁၈၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၄၀၀၀		
၈	မြိတ်	၄၀၀၀		၆၁၀၀	၁၆၅၀၀	၆၀၅၀	၁၄၅၀၀	၃၈၀၀	၁၄၀၀၀	၁၅၀၀၀	၉၃၀၀	၁၃၀၀၀	၉၅၀	၇၉၀၀	၇၀၀၀	၅၀၀၀	၄၅၀၀	၅၃၀၀	၁၂၅၀၀	၁၅၀၀၀	၁၉၀၀၀	၂၃၅၀၀		
၉	ရန်ကုန်	၄၀၀၀		၅၈၀၀	၁၇၀၀၀	၅၇၅၅	၉၀၀၀	၃၃၀၀	၁၄၀၀၀	၁၅၀၀၀	၁၀၀၀၀	၁၃၀၀၀	၈၀၀	၇၅၀၀	၆၅၀၀	၆၀၀၀	၃၅၀၀	၅၅၀၀	၁၅၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၀၀၀၀	၃၀၀၀၀	၁၂၀၀၀	
၁၀	ပုသိမ်	၃၇၅၀		၅၈၀၀	၁၆၀၀၀	၅၈၅၀	၅၅၀၀	၃၀၀၀	၁၅၀၀၀	၁၄၀၀၀	၅၀၀၀	၁၂၀၀၀	၃၀၀	၈၀၀၀	၆၅၀၀	၆၀၀၀	၃၀၀၀	၅၅၀၀	၁၅၀၀၀	၁၇၀၀၀	၁၇၀၀၀	၂၅၀၀၀	၉၀၀၀	
၁၁	ဟားခါး	၇၅၀၀		၈၅၀၀	၁၉၅၀၀	-	၄၅၀၀၀	၆၀၀၀	၂၅၀၀၀			၄၀၀၀	၁၂၀၀	၁၁၅၀၀		၆၀၀၀	၆၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၅၀၀၀	၂၅၀၀၀		၂၂၀၀၀		
၁၂	မုံရွာ	၃၇၀၀	၃၁၅၀	၆၄၀၀	၁၄၀၀၀	၆၄၅၀	၁၂၀၀၀	၂၂၀၀	၁၃၅၀၀	၁၂၀၀၀	၁၀၅၀၀	၄၀၀၀	၈၀၀	၇၂၀၀	၇၂၀၀	၅၀၀၀	၂၄၀၀	၄၅၀၀	၁၂၀၀၀	၁၇၀၀၀	၁၆၀၀၀	၂၀၀၀၀	၁၀၀၀၀	
၁၃	မန္တလေး	၄၇၀၀		၇၂၀၀	၁၄၀၀၀	၆၁၇၅	၁၀၀၀၀	၂၈၀၀	၁၄၀၀၀	၁၂၀၀၀	၈၀၀၀	၁၀၀၀၀	၈၀၀	၆၈၀၀	၆၅၀၀	၆၀၀၀	၃၀၀၀	၅၅၀၀	၁၆၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၆၀၀၀	၁၄၀၀၀	
၁၄	ပခုက္ကူ	၄၂၀၀		၆၃၀၀	၁၃၀၀၀	၆၀၀၀	၁၀၀၀၀	၂၀၀၀	၁၃၀၀၀	၁၃၀၀၀	၇၅၀၀	၉၅၀၀	၇၀၀	၇၅၀၀	၇၅၀၀	၅၅၀၀	၂၀၀၀	၅၀၀၀	၁၄၀၀၀	၁၉၀၀၀	၂၀၀၀၀	၉၅၀၀		
၁၅	မကွေး	၃၈၅၀		၇၅၅၀	၁၅၀၀၀	၆၀၀၀	၁၀၀၀၀	၂၅၀၀	၁၁၅၀၀	၁၃၀၀၀	၁၀၀၀၀	၇၀၀၀	၇၀၀	၆၅၀၀	၆၅၀၀	၃၇၀၀	၃၄၀၀	၅၀၀၀	၁၃၅၀၀	၁၄၀၀၀	၁၄၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၂၀၀၀	
၁၆	ပြည်	၃၄၀၀		၆၀၀၀	၁၅၀၀၀	၅၇၅၀	၁၂၀၀၀	၃၀၀၀	၁၃၀၀၀	၁၅၀၀၀		၁၀၀၀၀	၆၀၀	၇၀၀၀	၆၅၀၀	၃၀၀၀	၃၅၀၀	၅၀၀၀	၁၅၀၀၀	၁၆၀၀၀	၂၅၀၀၀	၁၃၀၀၀		
၁၇	ပဲခူး	၃၃၀၀		၅၈၀၀	၁၄၀၀၀	၅၈၀၀	၆၅၀၀	၂၅၀၀	၁၁၀၀၀	၁၄၀၀၀	၆၀၀၀	၁၀၀၀၀	၄၅၀	၇၄၀၀	၆၁၀၀	၃၇၀၀	၂၃၀၀	၅၅၀၀	၁၂၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၅၀၀၀	၂၅၀၀၀	၇၀၀၀	
၁၈	ပျဉ်းမနား	၃၈၅၀		၆၈၅၀	၁၅၀၀၀	၅၆၅၀	၁၂၂၀၀	၂၅၀၀	၁၂၀၀၀	၁၃၀၀၀	၇၀၀၀	၇၂၀၀	၅၀၀	၇၅၀၀	၆၀၀၀	၆၀၀၀	၃၀၀၀	၅၅၀၀	၁၄၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၆၀၀၀	၁၀၀၀၀	
၁၉	နေပြည်တော်	၃၈၅၀		၆၈၅၀	၁၅၀၀၀	၅၆၅၀	၁၂၄၀၀	၂၆၀၀	၁၂၆၀၀	၁၃၂၀၀	၇၂၀၀	၇၅၀၀	၅၀၀	၇၅၀၀	၆၀၀၀	၆၂၀၀	၃၂၀၀	၅၄၀၀	၁၄၅၀၀	၁၇၂၀၀	၁၈၀၀၀	၂၆၀၀၀	၁၀၀၀၀	
၂၀	ကလေး	၃၆၀၀	၃၀၀၀		၁၅၀၀၀	၉၅၀၀	၂၅၀၀၀	၃၅၀၀	၁၁၀၀၀	၁၂၀၀၀	၆၀၀၀	၁၀၀၀၀	၁၂၀၀	၉၀၀၀	၈၀၀၀	၄၀၀၀	၄၀၀၀	၄၅၀၀	၁၉၀၀၀	၂၄၀၀၀	၂၄၀၀၀		၁၅၀၀၀	

ကမ္ဘာပေါ်ရှိ ထိုင်တော်မူကျောက်ဆင်ပုဒ္ဓရုပ်ပွားဆင်းတုတော်များအနက် ဉာဏ်တော်အမြင့်ဆုံးဖြစ်သည့် မာရဝိဇယပုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ဆောက်ပူဇော်ခြင်းလုပ်ငန်းများတွင် အလှူငွေထည့်ဝင်လှူဒါန်းနိုင်ရေးနိုးဆော်ခြင်း



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ဦးဆောင်သည့် (၇)ရက်သား၊ သမီး၊ ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယကာမတို့က “မာရဝိဇယ”ပုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးကို မြန်မာနိုင်ငံတွင် ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာတော်ကြီး ခိုင်မာစွာထွန်းလင်းတောက်ပလျက်ရှိမှုအား ကမ္ဘာကိုပြသရန်၊ မြန်မာနိုင်ငံသည် ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာကိုကွယ်မူမီဗဟိုချက်ဖြစ်စေရန်၊ နိုင်ငံတော်ကြီးသာယာဝပြောမှုရှိစေရန်၊ ကမ္ဘာကြီးငြိမ်းချမ်းသာယာမှုဖြစ်စေရန် စသည့်ရည်ရွယ်ချက် ၄ ရပ်ဖြင့်တည်ထားကိုးကွယ်ရန်ရည်သန်လျက် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေနေပြည်တော်၊ ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်အတွင်း၌ သာသနာတော်ထုံး၊ ရုပ်ပွားဆင်းတုတော်ထုံး၊ မြန်မာ့ရိုးရာတည်ထုံးများနှင့်အညီ တည်ဆောက်ပူဇော်ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

၅-၆-၂၀၂၄ ရက်နေ့အထိ မာရဝိဇယပုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးသို့ လာရောက်ကြည်ညိုဖူးမြော်စဉ် အလှူငွေများထည့်ဝင်လှူဒါန်းသည့် အလှူရှင်များစာရင်း

နံပါတ်	နာမည်	အလှူငွေ (ကျပ်)	နံပါတ်	နာမည်	အလှူငွေ (ကျပ်)	နံပါတ်	နာမည်	အလှူငွေ (ကျပ်)
၉၀၀၇၂	ကွယ်လွန်သူမိဘများဖြစ်သော ဖခင်ဗိုလ်မှူးကြီး မြင့်အောင်နှင့် မိခင်ဒေါ်တင်တင်ရွှေတို့အားရည်စူး၍ ဦးမျိုးမြင့်အောင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်မော်မော်အောင်၊ (သား)မောင်ရီရီဘိုမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀၀	၉၀၀၇၄	ကွယ်လွန်သူဦးဘမြင့်နှင့် ဗိုလ်မှူးမောင်နိုင်မြင့်တို့အား ရည်စူး၍ ဒေါ်ချစ်ပီမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၇၆	ချောင်းခေါင်စာသင်တိုက်ဆရာတော်ဦးသူရိယကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၉၀၀၇၃	အဂ္ဂမဟာမင်္ဂလဓမ္မဇောတိကဓမ္မ ဘဒ္ဒန္တဉာဏိက နှင့်တပည့်ဒကာများကောင်းမှု	၃၀၀၀၀၀	၉၀၀၇၅	ကွယ်လွန်သူဖခင်ကြီးဦးမောင်ဌေးအားရည်စူး၍ ဦးထွန်းထွန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်တင်တင်မြတ်၊ (သမီး)မသန္တာလင်းလှထွန်းမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၇၇	ဦးနိုင်ဝင်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်အိသက်ဖြိုး၊ (သမီး)မအိသဒ္ဓါနိုင် မိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၉၀၀၇၄	ဦးမြင့်နိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စန်းရီမြင့် (သမီး)ကောင်းမွန်မြင့်၊ မြတ်နိုးမြင့်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၇၆	ကိုအောင်ကျော်မြင့်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၇၈	ကွယ်လွန်သူဦးတင်မြင့်အားရည်စူး၍ ကျန်ရစ်သူမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၉၀၀၇၅	ဗိုလ်ချုပ်စောသန်းလှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်နှင်းချမ်းမြေ့သူ၊ (သား)မောင်ကောင်းခန့်ကျော်၊ မောင်မင်းပြည့် မိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀၀	၉၀၀၇၇	ဦးသိန်းဆောင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်သိန်းမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၇၉	ဦးမိုးနိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်မော်မော်ထွန်းမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၉၀၀၇၆	ဦးအောင်မြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်သောင်းစိန်မိသားစုကောင်းမှု	၂၀၀၀၀၀	၉၀၀၇၈	ဦးစန်းဌေးနှင့်ဇနီး ဒေါ်မာမာမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၀	ဦးညွန့်ဝင်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်မိုးစိ၊ (သမီး)မမြတ်မွန်ချို၊ (သား)မောင်ဝေလှိုင်ပြည့်မိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၉၀၀၇၇	ဒေါ်နန်းရွှေအောင်မိသားစုကောင်းမှု	၂၀၀၀၀၀	၉၀၀၇၉	ဦးရဲခေါင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခိုင်မေဦးမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၁	ကွယ်လွန်သူဦးသန်းအောင်အားရည်စူး၍ ကျန်ရစ်သူ မိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၉၀၀၇၈	ဦးကြည်စောနှင့်ဇနီး ဒေါ်ဖိဖိမောင်ထွေး၊ (သား)မောင်အောင်ကောင်းခန့်မိသားစုကောင်းမှု	၁၅၀၀၀၀	၉၀၀၈၀	ကိုအောင်ကျော်နှင့်ဇနီး မစန်းစန်းကြည်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၂	ဦးကျော်သူနှင့်ဇနီး ဒေါ်ပြည့်ဖြိုးဝင်း၊ (သမီး)မလွန်းတယ်တာကျော်၊ (သား)မောင်ဉာဏ်သုတကျော် မိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၉၀၀၇၉	ဦးဝင်းမြတ်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ဌေးဌေးမော်၊ (သား) မောင်မြတ်သီဟကောင်း၊ မောင်မြတ်သူရကောင်း၊ မောင်မြတ်တေကောင်းမိသားစုကောင်းမှု	၁၅၀၀၀၀	၉၀၀၈၁	ဦးဖုန်းအောင်လင်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်သဲသဲမွန်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၃	ဒေါက်တာခင်စန်းရီမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀
၉၀၀၈၀	ဦးတင်လှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြည်ရွှေမိသားစုကောင်းမှု	၁၁၁၁၁၁	၉၀၀၈၂	ဦးကျော်သူနှင့်ဇနီး ဒေါ်ပြည့်ဖြိုးဝင်း၊ (သမီး)မလွန်းတယ်တာကျော်၊ (သား)မောင်ဉာဏ်သုတကျော် မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၄	ဦးလှမျိုးနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်စိုင်းတင်၊ (သား)မောင်သီဟမျိုး၊ (သမီး)မအိအိမျိုးမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀
၉၀၀၈၁	ဟွေးဆန်းဆရာတော်နှင့် တပည့်သာဝကများကောင်းမှု	၁၁၀၀၀၀	၉၀၀၈၃	ဒေါ်မြသန်းနှင့် လေးမြင့်ကျော်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၅	ဒေါ်ခင်လင်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်စိုင်းတင်၊ (သား)မောင်သီဟမျိုး၊ (သမီး)မအိအိမျိုးမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀
၉၀၀၈၂	သဒ္ဓမ္မပုလိသဆရာတော်ကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၄	ကွယ်လွန်သူဦးဘရင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ဝဲစိန်အားရည်စူး၍ ကျန်ရစ်သူမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၆	ဦးကျော်လွင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စမ်းစမ်းအောင်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀
၉၀၀၈၃	ပညာဘူမိကျောင်းတိုက်ဆရာတော်ဦးဝရသာမိကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၅	ဦးကျော်လွင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စမ်းစမ်းအောင်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၇	နှစ်ဖက်သောမိဘများအားအမှုထား၍ ဦးမြတ်သိန်း နှင့်ဇနီး ဒေါ်နှင်းပုံပုံ၊ (သား)မောင်ရီရီမြတ်၊ (သား)မောင်သော်ထက်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀
၉၀၀၈၄	ဦးကျော်စိုးမင်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်မိမိမာမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၆	ဦးအောင်မျိုးဟိန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ဆုမြတ်စန္ဒီ၊ (သမီး)မဟိန်းထက်ရွှေဘုံမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၈	ဦးကျော်လွင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စမ်းစမ်းအောင်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀
၉၀၀၈၅	ကိုသူရိန်ထက်နှင့်ဇနီး မဝင်းစန္ဒာခိုင်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၇	ကိုဇော်မင်းနိုင်နှင့်ဇနီး မအေးအေးသွယ်၊ (သမီး)မခွေးထက်သင်မိသားစုကောင်းမှု	၇၀၀၀၀	၉၀၀၈၉	နှစ်ဖက်သောမိဘများအားအမှုထား၍ ဦးမြတ်သိန်း နှင့်ဇနီး ဒေါ်နှင်းပုံပုံ၊ (သား)မောင်ရီရီမြတ်၊ (သား)မောင်သော်ထက်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀
၉၀၀၈၆	ဦးသိန်းလင်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ဥမ္မာလှိုင်၊ (သမီး)မစန္ဒာလပြည့်ဝန်း၊ မသီတာအေးချမ်းမြေ့၊ (သား)မောင်သူရိန်နေမင်းမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၈	မြတ်သင်တန်းစခန်းမှသင်တန်းသားများကောင်းမှု	၇၀၀၀၀	၉၀၀၉၀	ဦးအောင်မျိုးဟိန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ဆုမြတ်စန္ဒီ၊ (သမီး)မဟိန်းထက်ရွှေဘုံမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀
၉၀၀၈၇	ကွယ်လွန်သူဖခင်ဦးမြင့်ကြည်နှင့် အစ်ကိုမောင်ကျော်စွာ တို့အားရည်စူး၍ ဒေါ်သောင်းမြင့်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၈၉	ဒေါ်ပိုင်ကြည်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၉၁	ကိုဇော်မင်းနိုင်နှင့်ဇနီး မအေးအေးသွယ်၊ (သမီး)မခွေးထက်သင်မိသားစုကောင်းမှု	၇၀၀၀၀
၉၀၀၈၈	ဦးအောင်မိုးမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၉၀၀၉၀	မြတ်သင်တန်းစခန်းမှသင်တန်းသားများကောင်းမှု	၇၀၀၀၀	၉၀၀၉၂	ဦးအောင်မျိုးဟိန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ဆုမြတ်စန္ဒီ၊ (သမီး)မဟိန်းထက်ရွှေဘုံမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀

မာရဝိဇယပုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး၏ မဟာရုံအတွင်း တည်ဆောက်လှူဒါန်းမည့် သာသနာ့ကံအဆောက်အဦများအတွက် ကြိုတင်လျာထားစာရင်းပေးသွင်းလှူဒါန်းထားကြသည့် ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယကာမများအနေဖြင့် မိမိတို့ရည်စူးလှူဒါန်းထားသည့် အလှူငွေများအားလည်းကောင်း၊ အထက်ပါတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အလှူငွေများထည့်ဝင်လှူဒါန်းလိုသည့် ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယကာမများသည်လည်းကောင်း၊ အင်းဝဘက်ငွေစာရင်းအမှတ်၊ ၁၀၀၀၁၀၀၀၀၃၃၅၆၇၇၇ မြဝတီဘက်ငွေစာရင်းအမှတ်၊ ၁၀၀၀၁၀၀၀၀၇၆၂၆၆၆၊ ကမ္ဘောဇဘက်ငွေစာရင်းအမှတ်၊ ၀၃၄၃၀၂၀၁၇၀၀၂၈၇၀၀၀ တို့သို့ ငွေသားဖြင့်ဖြစ်စေ၊ Account Transfer ဖြင့်ဖြစ်စေ ဦးစွာဆက်သွယ်ပေးသွင်းလှူဒါန်းနိုင်ပြီဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များတွင် စုံစမ်းနိုင်ပါကြောင်း နိဗ္ဗာန်အကျိုးပျော်၍ အသိပေးနိုးဆော်အပ်ပါသည်။

(က) ဦးအောင်စည်သူ(မာရဝိဇယပုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးဂေါပကအဖွဲ့) ၀၉-၆၆၄၀၀၀၀၄၊ ၀၉-၄၄၄၆၆၆၀၀၆
(ခ) ဒေါ်အေးအေးကြည် ၀၉-၄၂၉၂၂၅၄၈၊ ၀၉-၂၅၅၈၂၅၂၀၆

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း
ကချင်ပြည်နယ်၊ ဖားကန့်မြို့နယ်၊ ဟောင်ပေးကျေးရွာ ရပ်ကွက် (၅)တွင် နေထိုင်သော မောင်အေး နိုင်ထွန်း၏ ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးစော်နိုင် ထွန်း (ခ) ဦးစော်ထွန်း [၅/ကနုနု (နိုင်)၀၁၈၉၇၃] မှ တစ်ဦးတည်း ဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးစော်နိုင်ထွန်း(ခ)ဦးစော်ထွန်း

ဖခင်အမည်မှန်
နောင်ချိုမြို့နယ်၊ အထက ဟိုခို-၂၊ Grade-2မှ မောင်အောင် ငြိမ်းချမ်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးအိုက်ကျိုင်း [၁၃/နခတ (နိုင်)၀၈၁၅၇၈]ဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးအိုက်ကျိုင်း

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ဦးအောင်သူဖုန်း [၈/ဆပဝ (နိုင်)၀၅၅၉၄၁] သင်္ဘောသား လုပ်သက်မှတ် တမ်းစာအုပ် ရန်- ၁၂၀၆/၀၅မှ ခရီးသွား စဉ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၄၅၁၅၅၅၅၉၆

အမည်ပြောင်း
မိုးကောင်းမြို့နယ်၊ နမ္မတိုး မြို့၊ မြို့မရပ်ကွက်၊ အုပ်စု(၂) နေ အဖ ဦးမင်းအောင်၏ သမီး မအိအိဖြိုးအား မအိအိကျော် [၁/မကတ(နိုင်)၀၈၇၆၉၀] ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန် ။

အမည်မှန်
ဦးမင်းသူ [၉/မခန(နိုင်) ၂၇၀၉၄၉၂၏ သမီး မြစ်ကြီး နားမြို့၊ အလက-ကြာရာပါတီး (၁) ကျောင်း၊ Grade-8 မှ မပိုးပိုး၏ အမည်မှန်မှာ မပိုးအိဖြူ ဖြစ်ပါသည်။

ဖခင်အမည်မှန်
မြစ်ကြီးနားမြို့၊ အထက (၃)၊ Grade-10 မှ မောင်ဒါရီအိုဗက် ၏ ဖခင် အမည်မှန်မှာ ဦးဂျာဂွန်း ဖြစ်ပါသည်။

မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်
ဦးယောဟန် [၁၃/ကတနု (နိုင်)၀၁၄၂၁၈]၏ သား မြစ်ကြီးနားမြို့၊ အထက(မန်ခိန်)၊ Grade-5 မှ မောင်ခွန်တောင်၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ (၁၄-၇-၂၀၂၁) ဖြစ်ပါသည်။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော်များ Min Gamani Co.,Ltd Delivery Order No. 1000008 စာရွက် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၇၄၀၉၅၉၆၂၁

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ယောမင်းကြီးရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်ရာညွန့်လမ်း၊ အမှတ် (၂၈/၃၄) ဟုခေါ်တွင်သောမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် (၅)ခန်းခန်း (၆)ထပ်တိုက်၏ (၅) လွှာ (B-ခြမ်း) အကျယ်အဝန်း (၂၅ ပေ x ၅၆ပေ)ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းပေါ်တွင် တွယ်ကပ်ပါရှိသော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်သန်းသန်းဝင်း [၂/၀၈မန(နိုင်)၀၇၅၅၅၅၅၅] ကိုင်ဆောင်သူထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဦးသက်နိုင်ဦး [L.L.B, L.L.M, MRes(Law), D.B.L] အထက်တန်းကျောင်း (စဉ်-၃၆၉၃၃) အမှတ် (၁၅) မြေညီ (ဘီ) အထက်မန္တလေးလမ်းသွယ် (၃)၊ ကန်မြောက်ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉-၉၇၅၀၂၁၈၄

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အသိပေးကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ တောင်ပိုင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၅၃)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၁၉/က)၊ ဧရိယာ(၀.၀၇၅)ရက်မြေ၊ တောင်ပိုင်းပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် CHEE KUO KYONE (ခ) ချစ်စိန် [၁၂/ကတတ(စဉ်)၀၀၈၀၆] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန်မြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ်(၄၁၉/က)၊ ပုလဲငွေရောင်းလမ်းမကြီး၊ (၅၃)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ တောင်ပိုင်းမြို့နယ်ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း (၀.၀၇၅)ပေရှိမြေနှင့် အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား ဦးကျော်မင်းစိုး [၉/မလန(နိုင်)၀၉၉၄၁၆] ကိုင်ဆောင်သူမှ တရားဝင် လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်ကာ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု ထုတ်ဖော်ခံခဲ့ပြီး ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ကြည်လေး [၈/နမန(နိုင်)၀၉၉၅၅၅၅၅] မှ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဒေါ်သန္တာထွန်း (L.L.B) တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၅၂၆၅) အမှတ်(၆၃၀/က)၊ နဝရတ်တိုက်သွယ်လမ်း၊ (၅၆)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ တောင်ပိုင်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၅၁၅၅၅၆၄၄

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ဒဂုံမြို့နယ်၊ (အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၉၊ မြေကွက်အမှတ်-၈၈၉/ခ၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၈၈၉/ခ၊ ၉၅ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ် (အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (ဒေါ်စမ်းစမ်းအေး) အမည်ပေါက် [၉/မထလ(နိုင်) ၀၀၈၈၂] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန်အမည်ပေါက် ကိုယ်တိုင်မှ နှစ်(၆၀)ဂရန်၊ တိုင်းခွဲမြေပုံ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မတီတို့ တင်ပြ၍ အရောင်းမြေပုံကူးလျှောက်ထားလာခြင်းအား မြေစာရင်းမှတ်ချက်ရှိ ၂၀၂၄ခုနှစ်တွင် အရောင်းမြေပုံကူးမှတ်ချက်နှင့် ပတ်သက်၍ အဆိုပါ အရောင်းမြေပုံအား စာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ခြင်း မရှိကြောင်း၊ မည်သည့်နေရာတွင်မှ အသုံးပြုခြင်းမရှိဘဲ စာချုပ်ရန် ရှာဖွေရာတွင် ရှာဖွေမတွေ့ရှိတော့ဘဲ ပျောက်ဆုံးသွားကြောင်းနှင့် မြေပုံပျောက်ဆုံးမှုနှင့် ပတ်သက်၍ ပြဿနာ တစ်စုံတစ်ရာ ပေါ်ပေါက်လာပါက တာဝန်ယူ ဖြေရှင်းပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာဖြင့် တင်ပြထားပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ဒေါ်စမ်းစမ်းအေးမှ အရောင်းမြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)

မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ပိုင်းသာယာရေးကော်မတီ

ဦးဝင်းဗိုလ် [၉/မနမ(နိုင်)၀၄၉၀၇၇] ကိုင်ဆောင်သူနှင့်

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ၃၄-ရပ်ကွက်၊ ပျဉ်းမမြိုင်လမ်း၊ အမှတ်-၉၅၉၄ ဧရိယာ(၀.၀၇၅)ရက်မြေ၊ ဦးဝင်းဗိုလ် [၃/သတန(နိုင်) ၀၂၉၉၆၈] ကိုင်ဆောင်သူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ကြေညာအပ်ပါသည်-

ဦးဝင်းဗိုလ် [၉/မနမ(နိုင်)၀၄၉၀၇၇] ၁၅ လမ်း၊ ၈၈ လမ်းထောင့်၊ ပြည်ကြီးရန်လုံရပ်၊ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး နေထိုင်သူသည် ၎င်း၏ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအား တိုးချဲ့လုပ်ကိုင်နိုင်ရန်အတွက် ၂၀၁၈-ခုနှစ်တွင် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးဝင်းဗိုလ်မှ ငွေကျပ်သိန်း (၂၆၀၀)တိတိကို ချေးယူခဲ့ပြီး အဆိုပါငွေများကို (၀၇-၁၂-၂၀၁၈)နေ့တွင် တစ်လုံးတစ်ခဲတည်း ပြန်ပေးဆပ်မည်ဟု ကတိဝန်ခံချက်ပြု၍ စာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ကြောင်း ညွှန်ကြားချက်အရ သိရပါသည်။ သို့သော် ဦးဝင်းဗိုလ်သည် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေထံမှ ချေးယူထားသည့်ငွေကျပ်သိန်း (၂၆၀၀) တိတိကို ယနေ့ထက်တိုင်ပေးဆပ်ခြင်း မရှိသည့်အပြင် အဆက်အသွယ်ပြုလုပ်၍မတွေ့ကြောင်း သိရပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ဦးဝင်းဗိုလ်အနေဖြင့် ယခုကြော်ငြာပါသည့် နေ့မှစ၍ ခုနှစ်ရက်အတွင်း ဦးဝင်းဗိုလ်ထံမှ ချေးယူထားသည့် ငွေကျပ်သိန်း (၂၆၀၀)တိတိအား ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေထံသို့ တစ်လုံးတစ်ခဲတည်း မပျက်မကွက်ပေးဆပ်ရန် တောင်းဆိုလိုက်ပါသည်။ အကယ်၍ လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်း မရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ တရားစွဲဆိုမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ

ဦးဝင်းဗိုလ် [၉/မနမ(နိုင်)၀၂၉၉၆၈] (တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ) (စဉ်-၁၄၄၅၅/၃၁-၅-၂၀၁၈) အမှတ်-၂၀၊ အောင်မာလလမ်း၊ အောင်မင်္ဂလာရပ်ကွက်၊ သန်လျင်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၂၃၃၅၂၅

“အိမ်ခြံမြေ” ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးအောင်အောင် [၈/ရစက(နိုင်)၂၀၇၃၁၀] သည် “ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ (၁၂)ရပ်ကွက်၊ အောင်သိန္နီ (၂)လမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(သကမ-၅)၊ မြေကွက်အမှတ်-(၂၆၃)ဟု ခေါ်တွင်သော အကျယ် (၄၀x၆၀)ပေရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်နှင့် ကပ်လျက်ရှိသော မြေပိုအကျယ် (၂၀x၆၀)ပေရှိ မြေကွက်အပါအဝင် ယင်းမြေကွက်များပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး” တို့အား တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်သူများဖြစ်သော “ဦးဝင်းမင်းဦး [၁၂/လမန(နိုင်)၀၇၄၆၇၈]နှင့် ဒေါ်သန်းစိန်ကျော်စိန် [၁၂/လမန(နိုင်)၀၇၄၆၇၈]” တို့ထံမှ တရားဝင် ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ပါ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ခိုင်လုံသည့် စာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားများနှင့်အတူ ဤသတင်းစာကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ အကယ်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အဆိုပါအရောင်းအဝယ်ကိစ္စ အထောက်အထားများနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဒေါ်မေသုသာသိန်း (L.L.B) ဒေါ်ပွင့်သူစာ (L.L.B) (စဉ် - ၁၄၅၅၈) (စဉ်-၁၄၅၅၂) တရားလွတ်တော်ရှေ့နေမှူး အမှတ် (၃၄၅)၊ နဝရတ်(၃)လမ်းအောက်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၁၇၂၁၁၀-၀၉-၂၆၂၆၅၈၇၄၄၀-၀၉-၂၆၄၆၉၇၉၀၉

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အောင်ချမ်းသာတိုးချဲ့၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၈၃၃)၊ ဧရိယာ(၄၀ ပေ x ၆၀ ပေ) အကျယ်အဝန်းရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ မြို့ရွာနှင့်အိမ်ခြံမြေအဖွဲ့အစည်းဌာနမှ ဒေါ်သန်းစိန် [၁၂/သလန(နိုင်) ၀၉၀၆၈၈] အမည်ဖြင့် ချထားပေးသော ပါမစ်မြေကွက်သက်သက်အား လက်ရှိ ပိုင်ဆိုင်ရောင်းချခွင့်ရှိသူ ဦးအောင်စောထွန်း [၁၂/ပစက(နိုင်)၀၉၀၂၅၆] မှ မိမိတရားဝင် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးကတိစာချုပ်ဖြင့် တန်ဖိုး၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထား စာချုပ်စာတမ်း မှုရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ (လက်ထပ်) လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပြီး ကန့်ကွက်မည့်သူ မရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စရပ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဦးဝင်းမောင်ဦး (B.A.R.L) တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၅၃၂၉) အမှတ်(၂၄၅)၊ (၄)လွှာ၊ မင်္ဂလာလမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။ ဖုန်း-၀၉-၆၉၃၆၂၁၁၅၅၊ ၀၉-၄၄၄၀၀၀၁၄၂

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ စောဘွားကြီးကုန်း၊ နဝဒေးလမ်း၊ အမှတ်(၁၀၀၀)၊ အကျယ်အဝန်း ပေ(၃၀x၃၀)ရှိ မြေနှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိနေအိမ် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးအားလုံး ဒေါ်အောင်ကြည် [၁၂/သယက(နိုင်)၁၂၂၂၂] က အရပ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ အရှုပ်အရှင်းကင်းရှင်းပါကြောင်း ဝန်ခံသဖြင့် ဦးစိုးလွင်ဦး [၁၂/အစန(နိုင်) ၁၉၅၄၅၅] မှ စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှ (၁၄)ရက်အတွင်း စာချုပ်စာတမ်းမှုရင်း၊ ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း မှုရင်းများနှင့်တကွ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း သတ်မှတ်ရက်ပြည့်သည့်တိုင် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ

ဦးစိုးလွင်ဦး [၁၂/အစန(နိုင်)၁၉၅၄၅၅] လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးနေလင်းအေး (L.L.B, D.B.L, D.L.I.) အထက်တန်းကျောင်း (စဉ်-၃၃၂၄၅) ရက်(၅)၄-၆-၂၀၁၀) အမှတ်(၃၂)၊ ဗိုလ်ညီထွန်း(၃)လမ်း၊ မရမ်းကုန်း(၅)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ Ph: 09-979008986

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၃၈)ရပ်ကွက်၊ ပြည်ထောင်စုလမ်း၊ အမှတ်(၁၀၆၅)ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း (၄၂'x'၆၀') ရှိ ဒေါ်မြအေး [၁၂/မဂန(နိုင်)၀၅၅၂၂] အမည်ပေါက် ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်အတွင်းရှိ မြေပေါ်မြေအောက် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား တရားဝင် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးရွှေ [၁၂/မဂန(နိုင်)၀၅၅၂၂] မှ လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ အရှုပ်အရှင်းကင်းရှင်းကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသဖြင့် ၎င်းထံမှ အဆိုပါအိမ်ခြံမြေနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်မာသော စာရွက်စာတမ်းမှုရင်း အထောက်အထားများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ဆက်သွယ်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဤ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဦးဝင်းမောင်အောင် (ဥပဒေဘွဲ့) တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၄၃၀) ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၆၄၆၇၆၊ ၀၉-၇၇၄၃၀၆၄၆၇

အများသိစေရန်ကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ (တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၀၆၅)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၀၇၂)ဟု ခေါ်တွင်သော မြေအလျားအနံ (၄၀x၆၀)ပေရှိ ဦးဖုန်းကျော် (TE-၀၀၀၀၄၂) အမည်ပေါက် မြေချပ်ပါမစ်မြေကွက်ထဲမှ တရားဝင် မချဲ့မစိတ်ရသေးသော မြေရင်းခြမ်း (၂၀x၆၀)ပေ ရှိ မြေကွက်အား တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးကျော်ဝင်း [၁၂/တမန(နိုင်)၀၇၄၅၅၀] ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေ ဒေါ်မေဖူးလွင် [၁၂/ဒဂတ(နိုင်)၀၅၅၂၂] က “အိမ်ခြံမြေစီမံဦးသဘောတူ အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်”ဖြင့် အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူကာ မြေကွက် အပါအဝင် စာချုပ်စာတမ်းမှုရင်းများအား လက်ရောက်ရရှိ ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါ မြေကွက်သည် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်မေဖူးလွင် တစ်ဦးတည်းသာ တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်းနှင့် စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဦးအောင်မျိုးသန့် B.A(Eco), H.G.P, D.B.L အထက်တန်းကျောင်း (စဉ်-၀၀၈၇၉/၁၄-၂-၁၉၈၅) အမှတ်(၉၅၅/က)၊ ယသဝတီလမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။ ဖုန်း-၀၉-၇၉၅၅၀၂၇၄၇

Friday Night Live Show အမှတ်တရ ဇိုး တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲ မြန်မာ့အသံတေးဂီတ ၇-၆-၂၀၂၄ (ဆော့ကြမ်း)၊ ၂ (၉)နာရီ Live ON MRTV HD

ပတ်စ်ပို့ပျောက်

ကျွန်တော် စူးစိလ်ကျန်း (ခ) ကျော်မျိုးဝင်း [၇/ဖမန(နိုင်) ၁၈၂၆၄၃၂]၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် အမှတ် (မမှတ်မိ) ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်သို့ အကြောင်းကြားပေးပါရန်- ဖုန်း-၀၉-၉၆၃၃၃၃၃၇၇

တစ်ဦးတည်း

ဖြစ်ပါကြောင်း မူ(လွန်) ဒွါရာဝတီ ကျောင်းတွင် ပဉ္စမတန်း တက်ရောက်နေသော ကျောင်းဝင် အမှတ်(၀၂၃၅) ဖြစ်သူ မမြစင်သူ၏ ဖခင်အမည်မှာ ဦးနေမျိုးစည်သူ (ခ)ဦးစည်သူ [၁၁/သတန(နိုင်)၀၈၉၄၄၀] ဖြစ်ကြောင်း။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် မောင်ထက် အောင်လှိုင် [၁၂/ဒလန(နိုင်) ၀၅၉၄၂]သည် Passport C.D.C, All IN ONE, SID, WORK SHOP SKILLS လက်မှတ် စာချုပ်များ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၇၉၂၆၈၀၀၇

သင့်

သွေးဖြင့်

အသက်

ကယ်ပါ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ဦးအောင်ကျော်ခိုင် [၁၂/သယက(နိုင်)၀၆၅၈၃] အမည်ပေါက်လက်ရှိသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ (ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၈၅၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၁၄၅၊ ဧရိယာ (၄၀x ၆၀)ပေရှိ ပါမစ်မြေကွက် စာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်ခင်ချိုအေး [၁၂/ဒလန(နိုင်)၀၆၅၂၃၇] ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်သန်းသန်းစိန် [၁၂/မဂတ(နိုင်)၁၂၄၅၂၂] က တန်ဖိုးငွေ အပြည့်အဝပေးချေဝယ်ယူ လက်ဝယ်ထားရှိ ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစား လျက်ရှိပါသည်။ ထို့ကြောင့် အဆိုပါမြေကွက်နှင့် ပတ်သက်၍ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဒေါ်ခင်ချိုအေး၏ ရောင်းချခြင်းအပေါ် ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း မှုရင်းများ နှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက သက်ဆိုင်ရာဌာနတွင် ဂရုစိုက်ထုတ်ပေးရန် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်လျှောက်ထားဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဦးဝင်းတင် ဦးလှဖြိုးဝေ (အထက်တန်းကျောင်း) (စဉ်-၂၀၈၀၉) (တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ) (စဉ်-၁၄၉၅၁) အမှတ်-၂၅၊ (တော်ယောင်) (၃၅)လမ်း (အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၀၂၉၅၂၅ ၀၉-၄၄၄၄၄၅၅၂၅

“အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တွံတေးမြို့နယ်၊ ပျော်ဘွယ်လေးကျေးရွာ၊ ဂန္ဓမာလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၆၆၃)၊ အကျယ်အဝန်း (၂၃x၄၀)ပေရှိ မြေကွက်အား တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးကြည်လွင် [၁၂/တတန(နိုင်)၀၇၄၆၇၈] ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အရောင်းအဝယ် ကိစ္စကို ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ခိုင်လုံတိကျသော ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းမှုရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း နှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်တိုင်အောင် ဆက်လက် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဒေါ်အေးသော L.L.B တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၅၃၄၄) အမှတ်-၁၄၀၊ ၄၅-လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၂၅၅၇၇၇၄၅၅၅ ၀၉-၇၇၉၆၀၀၀၇၇

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း”

ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-(၄)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်(၈)၊ ရာဇဓိရာဇ်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၉၂/ခ)၊ ဦးချစ်မောင် အမည်ပေါက်မြေချပ်ပါမစ်ထွက်ရှိထားသော အကျယ်ပေ (၂၀x၆၀)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ရေဓီးစုံပါ (၂)ထပ်လူနေအဆောင်၏ လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား ဆက်စပ်စာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်၍ ၎င်းမှသာလက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်သည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်သန်းစိန်ကျော်စိန် [၁၂/ဒလန(နိုင်)၀၀၁၀၁၀] ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ယုဦးနင်းဝေ [၁၂/ရပသ(နိုင်) ၀၅၅၈၃၁] မှ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းကြေးတန်ဖိုးငွေအနက်မှ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယင်းမြေကွက်အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသည့် မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းမှုရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လက်ထပ်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဒေါ်ကြည်ဖြူလွင် (L.L.B) တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၄၅၂) အမှတ်-(၄၅၁) မြန်နာလမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း-၀၉-၇၆၅၀၀၀၀၄၄

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှည်းကူးခရိုင်၊ လှည်းကူးမြို့၊ ပြည်တော်သာရပ်ကွက်၊ သီတာရေစင် (၂)လမ်း၊ မြေကွက်ကြီးအမှတ်(၆)၊ အိမ်ရာကွက်ငယ်အမှတ် (၃၀၂) အိမ်ရာကွက်ချထားပေးခြင်းခံရသူ ဒေါ်စန်းစန်းမြင့် [၁၂/လကန(နိုင်) ၁၂၀၂၉၁] အမည်ဖြင့် မြေကွက်အကျယ် အလျား (၆၀'x အနံ(၄၀') မြေနှင့် အဆောက်အဦအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့ကို အရွပ်အရှင်း ကင်းရှင်းစွာလက်ဝယ်ထားရုံ ပိုင်ဆိုင်သည်ဟုအဆိုရှိသူများဖြစ်သော ဒေါ်စန်းစန်းမြင့် (ဘ) ဦးအိစာရာဟင် [၁၂/လကန(နိုင်)၁၂၀၂၉၁]နှင့် ဒေါ်ချိုမျိုးမြင့် (ဘ) ဦးတင်ဖြင့် [၈/ရနခ(နိုင်)၀၈၁၃၆၆]တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေများပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လုံပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်မေ့မေ့အိမ် (LLB) (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) (စဉ်-၁၂၅၇၇) (မမ/၃၂၄) တန်းမကြီးလမ်း၊ မြို့မရပ်ကွက်၊ လှည်းကူးမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၄၄၃၆၀

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်းကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ကျောက်မြောင်းကြီးရပ်ကွက်၊ ကျောက်ရေတွင်းလမ်း၊ အမှတ်-၂၇ နေ ဦးအိစာရာ [၁၂/ဖမန (နိုင်) ၁၁၁၀၀၇] ၏ ဖခင်အမည်မှာ ဦးကျော်သူရ ဟူ၍လည်းကောင်း၊ ဦးကျော်လှိုင်ဟူ၍လည်းကောင်း၊ ဦးကျော်ကျော်လှိုင်ဟူ၍လည်းကောင်း၊ ဦးကျော်လှိုင် (ခ) ဦးကျော်ကျော်လှိုင်ဟူ၍လည်းကောင်း၊ အမည် (၃)မျိုး ကွဲလွဲနေသော်လည်း လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ကန့်မြောက်ရပ်ကွက်၊ အထက်ပန်းဆိုးတန်းလမ်းနှင့် အထက်မန္တလေးလမ်းကြား၊ ကန့်တော်ကြီးရိပ်မုန်းအဆောက်အဦအမှတ် (M-9)၊ အခန်းအမှတ်-(၈၀၁) ဟုအမည်ပေးပြီး (၂၄၀၀) စတုဂံပေပေခန့်ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းတွင်တပ်ဆင်ထားသော ပစ္စည်းအားလုံးတို့၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ သုံးစွဲခွင့်၊ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ရောင်းချနိုင်ခွင့်ရှိသည့်ဟုဆိုသူ ဦးလှိုင်သင်း [၁၂/မတက(နိုင်)၀၃၀၃၅၅]နှင့် ဒေါ်သန်းသန်းအေး [၁၂/မတက(နိုင်)၀၃၀၃၅၅]တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်စန္ဒာစိုး [၁၃/တယန(နိုင်)၀၅၅၅၅၅]က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ အား ဦးလှိုင်သင်းနှင့် ဒေါ်သန်းသန်းအေးတို့ထံသို့ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ယင်းတိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့တွင် အကျိုးသက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဦးလှိုင်သင်းနှင့် ဒေါ်သန်းသန်းအေးတို့၏ ရောင်းချခြင်းအပေါ် ကန့်ကွက်လုံပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိုစွဲကို ပြီးမြောက်အောင် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဦးဝင်းတင် ဒေါ်ဖြူဖြူစော် (အထက်တန်းရှေ့နေ)(စဉ်-၂၀၈၀၉) (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ)(စဉ်-၁၄၄၇၉) အမှတ်-၂၇၊ တတိယထပ်၊ (၃၅)လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း - ၀၉-၄၅၀၀၂၉၈၅၊ ၀၉-၄၅၀၇၈၀၁၅

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ လှိုင်ဘူတာရုံလမ်း၊ ဦးကဲမြင့်ကွန်ဒို၊ အမှတ် (၃၇)၊ တိုက်အမှတ် (B)၊ Penthouse- A ဟုအမည်ပေးသော အကျယ်အဝန်း (1500 sqft)ရှိသည့် တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်သော ရေစီးအကျိုးခံစားခွင့်အားလုံးတို့ကို ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားရောင်းချနိုင်ခွင့်ရှိသည့်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်သဲသဲလှိုင် [၇/ညလပ (နိုင်) ၁၆၆၂၉၇]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်မောမာနိသန်းဦး [၇/သဝတ(နိုင်)၀၄၀၄၀၆]က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေများ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လုံပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထား(မူရင်း)များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိုစွဲကို ပြီးပြတ်သည်အထိ တရားဝင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်စန်းစန်းအေး LLB, D.B.L, D.I.B.L, 101 .WIPO (Switzerland) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၂၆၂) အမှတ်(၅၀၇/B) Varsity House၊ ၂၀၀မထပ်၊ ပြည်ပိုင်ရာလမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ လှည်းတန်း၊ ကမရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၅၀၆၅၀၁၁၊ ၀၉-၂၅၄၅၁၂၀၁၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ အောင်ချမ်းသာ(၁) ရပ်ကွက်၊ ဘုရင့်နောင် လမ်းကြီးပေါ်တွင်တည်ရှိသည့် အကွက်အမှတ်(၂၇)၊ ဗိုလ်ချုပ်ရေနံစက်ကွက်၊ ဦးအိစာရာ(၄)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၅)၊ ဦးကျော်ဝင်းအမည်ပေါက် (ပဝ(၄၀x၆၀)ပေရှိ မြေကွက်ကြီးအတွင်းမှ ခေါင်းရင်းဘက် အခြမ်း ပေ(၂၀)x(၆၀)ပေရှိ မြေကွက်နှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်မြင့်မြင့်ဝင်း (ဘ) ဦးစိန်ဝင်း[၁၂/သလန(နိုင်)၀၃၀၄၅၅]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်လွင်သီတာ [၁၂/သယက(နိုင်)၀၂၁၇၀၀၁]က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်သောကြောင့် ကန့်ကွက်မည်သူရှိပါက တိကျ ခိုင်လုံသောအထောက်အထား စာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်အောင်မြင်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်သိရီဦး (LLB) (LL.M) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၁၂၃၀) အမှတ်(၅)၊ မရှင်လမ်း၊ ပဲခူးရပ်ကွက်၊ သန်လျင်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၃၅၈၆၊ ၀၉-၇၉၂၅၂၀၁၄၀

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ကုသရေးဦးစီးဌာန ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးကုသရေးဦးစီးဌာန (၂၀၂၄-၂၀၂၅)ဘဏ္ဍာရေးနှစ် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးကုသရေးဦးစီးဌာနအောက်ရှိ (၂၀၂၄-၂၀၂၅) ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း မှော်ဘီမြို့နယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံတွင် (200KVA) Transformerနှင့် ဆက်စပ်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ပါကြောင်း ဖိတ်ခေါ်ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။ (က) တင်ဒါလျှောက်လွှာ - (၆-၆-၂၀၂၄)ရက်နေ့ စတင်ရောင်းချမည့်ရက်

(ခ) တင်ဒါပိတ်မည့် - (၁၉-၆-၂၀၂၄)ရက်နေ့ နေ့ရက်နှင့်အချိန် မွန်းလွဲ (၂:၀၀)နာရီ

၂။ တင်ဒါတွင်မည့်စည်းကမ်းများ၊ ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းများနှင့် ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်အချက်အလက်များသိရှိလိုပါက ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးကုသရေးဦးစီးဌာနမှူးရုံး၊ အမှတ် (၅၂၀) အနောက်မြင်းပြင်ကွင်းလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း လူကိုယ်တိုင် ဖြစ်စေ၊ ဖုန်းနံပါတ် (၀၉-၄၀၀၄၂၅၂၉၊ ၀၉-၄၂၅၄၅၂၇၃)သို့ဖြစ်စေ ဆက်သွယ်ပုံစံ (ခ) ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးကုသရေးဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (က)ရပ်ကွက်၊ ဥက္ကာ (၈)လမ်း၊ အမှတ်(၂၃၀) ဟုအမည်ပေးပြီး (၆)ထပ်တိုက်ရှိ အလျား(၅၄)ပေx အနံ(၁၇)ပေခန့်ကျယ်ဝန်းသော မြေပိုင်ထပ်တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းတွင် တပ်ဆင်ထားသော ပစ္စည်းအားလုံးတို့၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ သုံးစွဲခွင့်၊ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်တို့ကို လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချနိုင်ခွင့်ရှိသည့်ဟုဆိုသူ ဦးခင်မောင်လတ် [၁၂/မရက(နိုင်)၀၄၀၄၅၅]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးသက်စိုးပိုင် [၁၃/လလန(နိုင်) ၁၀၅၇၈၄]က အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ အား ဦးခင်မောင်လတ်သို့ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ယင်းတိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့တွင် အကျိုးသက်ဆိုင်သူ မည်သူမဆို ဦးခင်မောင်လတ်၏ ရောင်းချခြင်းအပေါ် ကန့်ကွက်လုံပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိုစွဲကို ပြီးမြောက်အောင် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဦးဝင်းတင် ဒေါ်ဖြူဖြူစော် (အထက်တန်းရှေ့နေ)(စဉ်-၂၀၈၀၉) (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ)(စဉ်-၁၄၄၇၉) အမှတ်-၂၇၊ တတိယထပ်၊ (၃၅)လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း - ၀၉-၄၅၀၀၂၉၈၅၊ ၀၉-၄၅၀၇၈၀၁၅

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၂၄၊ မြေကွက် အမှတ်-၁၁၃၃၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၁၁၃၃၊ နေရောင်(၃)လမ်း၊ ၂၄ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံတောင် ဦးတင်လှ (CD-၀၅၂)အမှတ်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေငွားဂရန်မြေအား ဂရန်အမည်ပေါက် ဦးတင်လှအား တရားပြိုင်ကြားကာ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်တရားရုံး၊ တရားမကြီးမူအမှတ်- ၅၁/၂၀၂၃ ခုနှစ်တွင် ၁။ ဒေါ်ချောချောစု၊ ၂။ ဦးမျိုးမြင့်တို့မှ တရားလိုများပြုလုပ်၍ အရောင်းအဝယ် မှတ်ပုံတင်စာချုပ် ချုပ်ဆိုပေးစေလိုမှုဖြင့် တရားစွဲဆိုခဲ့ရာ (၂၄-၁၁-၂၀၂၃)ခုနှစ်တွင် ချမှတ်သည့် အနိုင်ဒီကရီ တရားမစာချုပ် အမှတ်-၁/၂၀၂၄ ၏ စေတနာအတိုင်း (၉-၁-၂၀၂၄)ခုနှစ်တွင် ဘီလစ်ခန့်အပ်ရန် ချမှတ်သည့် ထုံးပုံကျ အပြီးသတ်အမိန့်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်တရားရုံး (၁၇-၁-၂၀၂၄) ရက်စွဲပါ စာအမှတ်-၁၄/၅-၁/၂၀၂၄ ၏ ဘီလစ်ခန့်စာ၊ တရားရုံးကိုယ်စား ဘီလစ် ဒေါ်နန္ဒာနှင့် [၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၄၀၄၅၅]က မြေငွားစာချုပ်မူရင်း၊ တရားရုံး အမိန့်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မတီပြား၊ ဘဏ်နှင့်ဆောင်ရွက်ဆံ့မှတ်ချက်နှင့် ပတ်သက်၍ အမည်ပေါက်ဖြစ်သူ ဦးတင်လှမှ (၁-၂-၂၀၂၁)ရက်နေ့တွင် မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ် ဌာနအကျေအေးဆဲခံသည့် မြေစာမိတ္တူကိုသာ မိမိတို့နှင့် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခဲ့ကတည်းက ဂရန်မူရင်းပေးအပ်ခဲ့ပါကြောင်း မြန်မာ့ စီးပွားရေးဘဏ်တွင် ရေးယူခဲ့ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ပြဿနာတစ်စုံတစ်ရာ ပေါ်ပေါက်လာပါက မိမိတို့ အလုံးစုံတာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာအမှတ်-၁၁၈၇/၂၀၂၄ (၂-၂-၂၀၂၄) တင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန် မြေပိုင်ဆိုင်မှုကလေးခြင်းအား ဖြေရှင်းဆုံးရှုံးခြင်းမရှိအောင် (၁)ထပ် အုတ်ညွှပ် (၂)လုံးရှိပြီး တရားနိုင် ဒေါ်ချောချောစု ဦးမျိုးမြင့်တို့မှ ကွင်းဆင်းသိရှိကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသဖြင့် လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လှိုင်လှိုင်လှိုင်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) ဖြို့ပြခြေမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (ဃ)ရပ်ကွက်၊ ဝေပုလူ (၄)လမ်းနှင့် ဝေပုလူလမ်းထောင့်၊ အမှတ်-၁၆၄(က/ခ)၊ ဧရိယာအကျယ်အဝန်း (၄၀ပေx၆၀ပေ)ရှိ မြေပိုင်ရှင် ဦးဌေးဝင်း ဂရန်အမည်ပေါက်ဖြင့်ထွက်ရှိထားသော မြေကွက်ပေါ်တွင် (၂)ခန်းတွဲ (၆)ထပ်တိုက် အဆောက်အအုံ၏ ကန့်ထရိုက်တာ ရရှိသည့်အခန်းမှ တတိယထပ်(၄၄)၊ (ခေါင်းရင်းဘက်အခြမ်း) တိုက်အားမျက်နှာ မှုမရှိကြည့်လျှင် ညာဘက်အခြမ်း၊ ဧရိယာအကျယ်အဝန်း (၁၇ပေx ၅၄ပေ)ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် တိုက်ခန်းတွင်တပ်ဆင်ထားသော ကိုယ်ပိုင်ရေစိမ့်တာ(၁)လုံး၊ ကိုယ်ပိုင်မီး စိမ့်တာ(၁)လုံး၊ ရေ/မီး အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး တို့ကို လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုခံနိုင်သူ ကန့်ထရိုက်တာ ဒေါ်အေးကြည် [၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၄၀၄၅၅] (HK Family Construction)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့အား လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူဖြစ်သည့် ဒေါ်သန်းသန်းအေး [၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၄၀၄၉၁]က အရစ်ကျစနစ်ဖြင့် ကြိုပြိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် တိုက်ခန်းတန်ဖိုးငွေ ပထမအရစ်အနေဖြင့် ငွေကျပ်သိန်း(၃၀၀)အား ပေးသွင်းထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ရာ အဆိုပါတိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများ ရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထား နှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မည်သူ မရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးတိုတိုဝင်း (LLB) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၄၆၉၄/၂၆-၁-၂၀၂၂) အမှတ် (၆၇)၊ တတံတားကြီးရပ်ကွက်၊ အောင်မင်္ဂလာလမ်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း- ၀၉-791777220

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဦးစီးဌာန မြန်မာသတင်းအချက်အလက်နည်းပညာတက္ကသိုလ် မဟာအင်ဂျင်နီယာ(ကွန်ပျူတာသိပ္ပံ) M.E.(Computer Science) ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ မြန်မာသတင်းအချက်အလက်နည်းပညာတက္ကသိုလ်တွင် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် မဟာအင်ဂျင်နီယာ(ကွန်ပျူတာသိပ္ပံ) M.E.(Computer Science) သို့သင်တန်းကို ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ (၂၅)ရက်နေ့တွင် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၂။ မြန်မာသတင်းအချက်အလက်နည်းပညာတက္ကသိုလ်မှ အင်ဂျင်နီယာဘွဲ့ (ဂုဏ်ထူးတန်း)ရရှိထားသူများ မြန်မာနိုင်ငံရှိ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များမှပေးအပ်သော B.C.Tech. နှင့် B.C.Sc. ဘွဲ့များရရှိထားပြီး မဟာဘွဲ့ သင်တန်းတက်ရောက်ရန် အဆင့်မီသူများ၊ မြန်မာနိုင်ငံရှိ နည်းပညာတက္ကသိုလ်များမှပေးအပ်သော B.E. (Information Technology)၊ B.E.(Computer Engineering) နှင့် B.E. (Information Science & Technology) ဘွဲ့များရရှိပြီး မဟာဘွဲ့သင်တန်းတက်ရောက်ရန် အဆင့်မီသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပြီး အောက်ပါသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီသူများဖြစ်ရမည်-

(က) လျှောက်ထားသူနှင့် ၎င်းတို့၏ မိဘ (၂)ပါး၊ (၃)ဦးစလုံးသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသား ဖြစ်ရမည်။

(ခ) သင်တန်းသို့ အချိန်ပြည့်တက်ရောက်နိုင်သူဖြစ်ပြီး သင်တန်းစည်းကမ်းချက်များကို လိုက်နာနိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။

(ဂ) ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် လျှောက်ထားရမည်။

(င) အထက်ပါမဟာဘွဲ့ သင်တန်းသည် အချိန်ပြည့်သင်တန်းဖြစ်ပြီး မဟာဘွဲ့ အကြိုသင်တန်း (Course Work) ဖြေဆိုအောင်မြင်သူများအနက် သတ်မှတ်အရည်အချင်းပြည့်မီသူများကိုသာ မဟာဘွဲ့ သုတေသနကျမ်းပြုသင်တန်းသို့ တက်ရောက်ခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ပါသည်။

၄။ အထက်ဖော်ပြပါသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီသူများသည် မြန်မာသတင်းအချက်အလက်နည်းပညာ တက္ကသိုလ်သို့ ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာများကို (၁၀-၆-၂၀၂၄) ရက်နေ့မှစတင်၍ www.mii.edu.mm တွင် ထုတ်ယူနိုင်ပြီး ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာများကို (၁၀-၆-၂၀၂၄)ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ တိုက်ရိုက်လျှောက် ထားရမည်။

၅။ လျှောက်ထားသူများသည် အောက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များကို လျှောက်လွှာနှင့်အတူ ပူးတွဲတင်ပြ ရမည် ဖြစ်ပါသည်-

(က) ဘွဲ့လက်မှတ်(မူရင်းနှင့် မိတ္တူ)

(ခ) အမှတ်စာရင်း(မူရင်းနှင့် မိတ္တူ)

(ဂ) ပတ်ဝန်းကျင် ရောင်းပုံစာတင်ပုံ(၃)ပုံ

(ဃ) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်ရုံးတပ်ဖွဲ့ စခန်းတစ်ခုခုမှ ထောက်ခံစာမူရင်း

(င) လျှောက်ထားသူနှင့် မိဘ (၂)ပါး၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မတီပြား(မူရင်းနှင့် မိတ္တူ)တို့ကို ပူးတွဲ တင်ပြရမည်။

၆။ အခြားကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်နှင့် နည်းပညာတက္ကသိုလ်များမှ သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီသော ဝင်ခွင့်လျှောက်ထားသူများသည် အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ် ရေးဖြေစာမေးပွဲကို ဖြေဆိုကြရမည်ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	ရက်စွဲ	ဖြေဆိုရမည့်ဘာသာသာရပ်	ဖြေဆိုရမည့်အချိန်
၁။	၂၀-၆-၂၀၂၄	အင်္ဂလိပ်စာ (ကြာသပတေးနေ့)	(၉:၀၀) နာရီမှ (၁၁:၀၀) နာရီထိ Paper Based
၂။	၂၀-၆-၂၀၂၄	သက်ဆိုင်ရာဘာသာရပ် (သောကြာနေ့)	(၉:၀၀) နာရီမှ (၁၁:၀၀) နာရီထိ L.M.S Computer Based & Paper Based

၇။ ဝင်ခွင့်ဖြေဆိုရမည့်ခုံအမှတ်များကို မြန်မာသတင်းအချက်အလက် နည်းပညာတက္ကသိုလ်၏ ကြော်ငြာ သင်ပုန်းတွင် ကြော်ငြာ၍ စာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့်ကတိပြားများကို (၁၉-၆-၂၀၂၄)ရက်နေ့တွင် ထုတ်ပေးမည် ဖြစ်ပြီး စာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့်ကတိပြားမပါရှိပါက စာမေးပွဲဝင်ရောက်ဖြေဆိုခွင့် လုံးဝလုံးဝ ဖြေဆိုခွင့်မပြု မည်မဟုတ်ပါ။

၈။ မြန်မာသတင်းအချက်အလက်နည်းပညာတက္ကသိုလ်၏ မဟာအင်ဂျင်နီယာ(ကွန်ပျူတာသိပ္ပံ) M.E. (Computer Science) ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲ အောင်စာရင်းကို (၂၄-၆-၂၀၂၄)ရက်နေ့ (တနင်္လာနေ့)တွင် ကြော်ငြာသင်ပုန်းနှင့် [website www.mii.edu.mm](http://www.mii.edu.mm) တို့မှ ထုတ်ပြန်ကြေညာသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၉။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို စုံစမ်းလိုပါက တယ်လ်ဖုန်းနံပါတ်-၀၉-၇၈၅၅၅၇၇၀၆ နှင့် ၀၉-၇၈၅၅၅၇၇၀၇ တို့သို့လည်းကောင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ကျောင်းသားရေးရာဌာန
မြန်မာသတင်းအချက်အလက်နည်းပညာတက္ကသိုလ်

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၉)ရပ်ကွက်၊ အောင်ဆုပုံလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၉၃)၊ မြေကွက်ပေါ်တွင် မြေရှင်ကန်ထရိုက်တာတို့ အကျိုးတူ အခန်းပေးအခန်းယူစနစ်ဖြင့် ဆောက်လုပ်ထားသော (၂) ခန်းတွဲ (၅)ထပ်တိုက်၏ ကန့်ထရိုက်တာခွဲဝေရရှိသော တိုက်ခန်းများအနက်မှ ဒုတိယထပ်၊ (၃)လွှာ(B)တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ၎င်းကန်ထရိုက်တာထံမှ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်စိန်စိန် [၁၂/တမန(နိုင်)၁၁၁၄၅၅] ဦးကျော်စေတီထွန်း [၁၂/တမန(နိုင်)၁၁၂၂၅]တို့မှ မိမိတို့သာလျှင် လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင် ရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်း၊ အရွပ်အရှင်းကောင်းမွန်ပြီး ဖွင့်ဟဝန်ဆောင်ပေးခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးအောင်ချစ်နိုင် [၁၀/သထန(နိုင်)၀၁၈၂၄၅]မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်မည်သူရှိပါက ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်းများ၊ အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့် နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကြော်ငြာပါသတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည်သူ မရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်ဒိုးအိအိစိ (LLB)(LL.M) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၈၀၅၀) အမှတ်(၂၄)၊ နတ်မောက် (၇)လမ်း၊ (၁၈)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်။ ဖုန်း- ၀၉-၂၅၀၆၄၃၃၄၊ ၀၉-၄၅၀၀၉၅၀၆၉

အမည်ပြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ အလုံမြို့နယ်၊ စောရန်ပိုင်အရှေ့ရပ်ကွက်၊ ရေတွင်းလမ်း၊ အမှတ်- ၃၄(က)နေ (ဘ) ဦးရဲမင်းထွန်း အမိ ဒေါ်တင်မျိုးချို အောင်တို့၏သမီး မမြူးလင်းခန့်မည် (ခ) မမြူးလင်းအေး မချစ်ခွန်းချို ဟု အမည်ပြောင်းလဲ ခေါ်ပါရန်။

မချစ်ခွန်းချို

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်ခရိုင်၊ သန်လျင်မြို့၊ ဗိုလ်ချုပ်ကျေးရွာ၊ နယ်မြေ(၈)၊ ရွာလယ်လမ်းမကြီး၊ အမှတ်(၈/၅၄)၊ မြေအကျယ် (၃၀x၇၅)ပေရှိ မြေကွက်နှင့် နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးတို့အား အရပ်ကတီစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူ ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး နောက်ဆုံး ပိုင်ရှင်ဖြစ်ပြီး၊ လွှဲပြောင်း၊ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ကတိပြု ပြောဆိုသူ ဒေါ်နုနုမောင်မြ (ဘ) ဦးပြည်စိုး [၁၂/သလန(နိုင်)၁၄၄၂၀၈] ကိုင်ဆောင်သူထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ခိုင်မိမိထွန်း (ဘ) ဦးစိုးဝင်း [၁၂/ သလန(နိုင်)၀၃၀၄၅၅]ကိုင်ဆောင်သူက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေ ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လုံပါက ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း၊ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်မူရင်း အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း မည်သူမဆို ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်း အဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်ခိုင်မိမိကြည် (LLB,D.B.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၈၆၇) အမှတ်(၁၂)၊ ပြည်တော်သာလမ်း၊ မြို့သစ်အရှေ့ရပ်ကွက်၊ သန်လျင်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၅၁၆၇

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ဦးသက်ထွေးမောင် [၁၄/ ပတန (နိုင်) ၁၈၇၆၈၇] ကိုင်ဆောင်သော Customs Broker ပန်းရောင်ကတီ ပျောက်ဆုံး သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။

09-767147130

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးရေးလုပ်ငန်း
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပိတ်ရက်ပြင်ဆင်ခြင်း)

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးရေးလုပ်ငန်းမှ ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း)၊ ရပ်စောက်မြို့၊ ဧရာဝတီ-အောင်သပြေလမ်းမှ (ပန်းပြတ်-ဆင်သေ) ၆၆ ကေဗွီ Double Circuit လိုင်း (၇.၄)မိုင် တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းအား Turnkey စနစ်ဖြင့် လုပ်ငန်းအပ်နှံခြင်းအား (မြန်မာ့ ကျပ်ငွေ)ဖြင့် ခေါ်ယူထားသော တင်ဒါကို အောက်ပါအတိုင်း တင်ဒါပိတ်ရက် ပြင်ဆင်လိုက်ပါသည်-

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	မူလတင်ဒါပိတ်ရက်	တိုးမြှင့်ပြင်ဆင်သတ်မှတ်ရက်/အချိန်
က	22(T)/ESE/2024-2025	၅-၆-၂၀၂၄	(၁၂-၆-၂၀၂၄) ရက်နေ့၊ မွန်းတည့် (၁၂:၀၀)နာရီ

၂။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အချက်အလက်များကို သတ်မှတ်နှုန်းထားအတိုင်း ဝယ်ယူ၍ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လျှောက်ထားရမည်။
၃။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များသိရှိလိုပါကဖုန်း- ၀၆၇-၈၁၀၄၂၄၄၊ ၀၆၇-၈၁၀၄၂၄၄ ဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒေါပုံမြို့နယ်၊ ကြည့်စုရပ်ကွက်၊ ရတနာသီရိလမ်း၊ အမှတ်- ၇၀/A2၊ ပထမထပ်(၁) တိုက်ခန်းနှင့်သက်ဆိုင်သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို အစဉ်အဆက်စာချုပ်များဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးအောင်ကျော်သူဦး [၁၂/ဒလန(နိုင်)၀၃၅၈၀၂] (ခရီးလွန်)၏ကိုယ်စား ဒေါ်သန္တာခိုင် (ဘ) ဦးမောင်ဘ [၁၂/ဒလန(နိုင်)၀၃၅၈၀၂] ဦးအောင်ကျော်သူဦးထံမှ ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်- (၂၄၉၇၆/၂၀၂၃)ရရှိထားသူမှ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့်အတွက် ကျွန်ုပ် ဦးကျော်ဌေး [၁၂/မကတ(နိုင်)၀၃၅၉၁၁၂]မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ဖော်ပြပါကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား စာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူ မရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်အောင် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးကျော်ဌေး
ဖုန်း- ၀၉-၄၂၀၁၇၀၄၂

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒေါပုံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းအမှတ်- ယန်နာ(၁)ရပ်ကွက်၊ အောင်မေတ္တာလမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၃၀၇)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၉၈/ခ)၊ (၂)ခန်းတွဲ (၅)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ (၄ လွှာ/အေ)၊ အကျယ်အဝန်း- အလျားအနံ (၁၂၀x ၅၀)ပေရှိ တိုက်ခန်းအပါအဝင် ၎င်းတိုက်ခန်းနှင့် ဆက်စပ်ပတ်သက် တွယ်ကပ်လျက်ရှိသော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား အရပ်ကတိ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အဆက်စပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးစိုးမိုးသူ [၇/၀မန(နိုင်)၀၅၀၄၀၆]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်နီနီအောင် [၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၆၅၉၇၇]က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ရောင်းချကြေးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာချက်မှ (၁၄)ရက် အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထား (မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သွားပါက အပြီးသတ်ငွေပေး ချေ၍ အရောင်းအဝယ် ပိုင်ဆိုင်ရက်စွဲများကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင် ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ခင်သူဇာဦး(LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၁၂၄၀၀)
အမှတ်(၇၉၃/က)၊ စတင်(၁၇)လမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊
ဖုန်း- ၀၉-၅၁၁၃၂၀၂၊ ၀၉-၅၁၀၁၂၅၃၀

ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊
ကန်/တောင်ရပ်ကွက်၊ မြန်မာ့ဂုဏ်ရည်လမ်း၊
တိုက်အမှတ်(၁၀၃)၊ မြေညီထပ် ဟောင်ကောင် RC (၂)လွှာ၊
၁၅ ပေ x ၅၀ ပေ အကျယ်အဝန်းရှိသော တိုက်ခန်း
အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကို ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း
အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

အထက်ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းအား မူလပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်မြတ်(ခ) ဒေါ်အေးမြင့် [၁၂/မကတ(နိုင်)၀၄၇၈၇၇]ထံမှ (၁၈-၁၂-၂၀၁၂)ရက်စွဲဖြင့် ခေါ်ရလေခါ [၁၂/ပကတ(နိုင်)၀၃၅၃၅၂]နှင့် မောင်စုနေ(ခ)မောင်အေးနိုင် [၁၂/ပကတ(နိုင်)၀၃၅၃၅၂]တို့မှ တိုက်ခန်းအပြီးအပိုင်အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး မိဘ(၂)ဦးကွယ်လွန်ပြီးနောက် (၁၃-၁၀-၂၀၂၁)ရက်နေ့တွင် မိသားစုစိမ့်မှုဖြင့် အမွေဝေစုခွင့်ပေးအပ်ခြင်း ကတိ စာချုပ်ဖြင့် ဦးအေးနိုင်(ခ)မောင်စုနေမှ အထက်ပါတိုက်ခန်းအား အမွေပစ္စည်းအဖြစ် လက်ခံရယူပြီးနောက် ယခုအပြီးအပိုင်ရောင်းချသူ ဒေါ်ခင် နှင်းဆွေ [၁၂/မကတ(နိုင်)၀၃၅၅၂၁]အား (၁၄-၇-၂၀၂၃) ရက်စွဲဖြင့် “နှစ်ဦး သဘောတူ တိုက်ခန်းအပြီးအပိုင်အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်”ဖြင့် လွှဲပြောင်းရောင်းချခဲ့ပါသည်။
ထို့ကြောင့် အထက်ဖော်ပြပါ တိုက်ခန်း(၂)ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်း (၂)ခန်းပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ခင်နှင်းဆွေထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ် တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါ တိုက်ခန်း(၂)ခန်း၏ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်ထံသို့ ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ဤကြေညာချက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက တိုက်ခန်း(၂)ခန်း၏ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးခင်စိုး LLB, DL, 101 WIPO (SWITZERLAND)
(စဉ်- ၂၈၇၅) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
အမှတ်(၉၄၄)၊ ၅-လွှာ၊ ယသဝတီလမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊
တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊
Ph: 09-443148536, 09-420257767

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (ခ)ရပ်ကွက်၊ ဝဇီရတ
(၆)လမ်း၊ တိုက်အမှတ် (၃၅၁၂) ဟုခေါ်သည့် (၁)ခန်းတန်း
(၆-ထပ်) ကန်ထရိုက်တိုက်၏ (ပဉ္စမထပ်/၆-လွှာ)
အကျယ်အဝန်း (၁၈x၅၄) ပေခန့်ရှိ တိုက်ခန်းအရောင်း
အဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကို ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာခြင်း

အထက်ပါတိုက်ခန်းကို မြေပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ-ဦးသိန်းကြွယ် ထံမှအရောင်း အဝယ်သဘောတူကတိစာချုပ်အရ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ-ဒေါ်နီလာဟန် (၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၅၉၉၄၆)က တရားဝင်ပိုင်ရှင်အဖြစ် အရပ်အရင်းကင်းစွာ လက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်းနှင့် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိပါကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ-ဒေါ်သန္တာဦး (၁၄/ဟသတ(နိုင်) ၂၄၃၀၈၇)က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်(စရန်ငွေ)ပေးပေးချေ ထားခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါတိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစား ခွင့်ရှိသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာချက်နှင့်အညီ (၁၄) ရက်အတွင်းတိုက်ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့် တကွ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက တိုက်ခန်းအရောင်း အဝယ်ကိစ္စပေးနှင့်အညီပြီးဆုံးသည့်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ် ကြောင်းကြေညာပါသည်။ (ဒေါ်သန္တာဦး ၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်များအရ)

ဦးသန်းဇင် (LL-B) ဒေါ်ဟန်ဇေနီ(LL-B)
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၇၀၆၈) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၇၅၄၄)
Ph-09 253995848, 09-798420119 Ph-09-4200 73685
အမှတ်(၅၀)၊ ပ-ထပ်၊ အခန်း(D-2)၊ ဘက်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊
၁၀-လမ်း၊ အမှတ်(၅၈)၊ ၅၈-လွှာ(ဒုတိယထပ်)၊ အကျယ်အဝန်း
(၁၂.၅x၅.၅ ပေ)နှင့်ပတ်သက်၍ တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကို
ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာချက်

အထက်ရည်ညွှန်းလိပ်စာဖော်ပြပါ တိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ တိုက်ခန်း ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးခင်အောင် [၁၂/သယက(နိုင်)၀၄၅၈၅၉]က တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင် ထားပြီး ပိုင်ဆိုင်မှုအရပ်အရင်းကင်းရှင်းပါကြောင်းဝန်ခံလျက် တိုက်ခန်းဝယ်ယူသူ ဒေါ်ခင်အေး [၁၂/ပကမ(နိုင်)၀၈၀၇၈၃]အား ရောင်းချမည့်ဟုကမ်းလှမ်းရာ ဝယ်ယူသူက ဝယ်ယူရန်သဘောတူပြီး စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ပိုင်း ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။
ထိုတိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်မှုအရပ်ရပ်ကို ကန့်ကွက်လိုသူ ရှိပါက ထိုတိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်မှု၏ စာချုပ်မူရင်းနှင့်တကွ ဆက်စပ်စာချုပ်များကို တင်ပြပြီး ကျွန်ုပ်ထံသို့ ကြော်ငြာပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်သူမရှိပါက တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေ နှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးမျိုးချစ် (LLB)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ စဉ်(၁၅၈၄၅)
အမှတ်(၃၁)၊ မြေညီထပ်၊ ၉-လမ်း၊ ၄-ရပ်ကွက်၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၇၂၆၅၂၄၄၄

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ (တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် (၇၁)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၅၃၃/က) ဟုခေါ်တွင်သော အိမ်အမှတ်(၂၅၃၃/က)၊ ကနောင်မင်းကြီးလမ်း၊ (၇၁)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ (တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးရှိ ဦးမြသန်း (ဘ) ဦးဖိုးယုံ [၁၂/သယက(နိုင်)၀၅၅၅၂၅] အမည်ပေါက် (၂၀ပေ x ၆၀ပေ) ကျယ်ဝန်းသည့် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော (၁)ထပ်သစ်သားအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးတို့ကို အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်အစပ်ဖြင့် ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးမြသန်းအောင် (ဘ) ဦးတင်ရွှေ [၁၂/သယက(နိုင်) ၁၃၉၆၄၂]မှ ရောင်းချမည်ဖြစ်ကြောင်း ကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဖြစ်သူမှ ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေများအနက်မှ စရန်ငွေတစ်စိတ် တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။
သို့ဖြစ်ပါ၍ ဤအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ဆိုင်ရေးပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား(မူရင်း) အပြည့်အစုံနှင့်အတူ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်း မရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ ဤအရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည့်အထိ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ် ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ခင်ယုစံ(LLB)(Q),HGFP ဒေါ်အေးခန့်ခန့်လှိုင်(LLB,HGFP)
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၄၄၅၉) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၅၄၂၄)
အမှတ်(၇၇)၊ မြေညီထပ်စုလမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း- ၀၉-၈၅၈၅၃၃၁၅

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ကမာရွတ်မြို့နယ်၊မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၇၉)၊မြေကွက်အမှတ်(၄အ/၅)၊ ဧရိယာ(၀.၂၅၇)ဧက၊မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၇၃/ဘီ)၊အင်းစိန်လမ်းမကြီး၊ အောင်လှိုင်လမ်း(၁)ရပ်ကွက်၊ကမာရွတ်မြို့နယ်၊အမည်ပေါက်-ဦးတင်မောင်ဦး (အေ/အာရီ)အင်န်-၀၀၈၁၆၁)မြေပိုင်မြေကွက်အားအမည်ပေါက်ဖြစ်သူ (ခင်ပွန်း)ဦးတင်မောင်ဦးသည်(၁၄-၅-၂၀၂၀)ရက်နေ့တွင်ကွယ်လွန်သဖြင့် ဧရိယာဖြစ်သူဒေါ်ခင်ဝင်းစန်း(ခ)ဒေါ်ခင်မိုးသူ(၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၄၂၅၇)မှတစ် ဦးတည်းသောတရားဝင်ဧရိယာဖြစ်သူအများ/မယားတစ်ဦးတစ်ယောက် မျှမရှိပါကြောင်းအထက်ဖော်ပြပါမြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိအကျိုးခံ စားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အားတစ်ဦးတည်းသောဧရိယာဖြစ်သူမိမိကသာလျှင် မြန်မာ့စေလှေထု(ဘ)ဥပဒေနှင့်အမွေဆက်ခံခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေတရားရုံးက တင်ပြသည့်အထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ဤကြော်ငြာပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်းကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်ကန့်ကွက်မှုမရှိပါကလုပ်ထုံးလုပ် နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်းအသိပေးကြေညာ အပ်ပါသည်။ ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ပို့ဆောင်ရေးနှင့်ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့စီးရထား
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender)ခေါ်ယူခြင်း

၁။ အောက်ဖော်ပြပါ ပစ္စည်းများကို မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည် -

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်
၁	၈၄/မမ/CE	လမ်းခင်းကျောက် (Ballast) (၁၃၅၀၀)ကျင်းအား မုပွလင်ဘူတာ တွဲပေါ် အရောက် ဝယ်ယူရန်
၂	15(T) 1/MR(E) 24-25	ယန္တရား စက်အရံပစ္စည်း (၉၀)မျိုး (4) Lot ဝယ်ယူရန်
၃	15(T) 2/MR(E) 24-25	TA TA Dump Truck စက်အရံပစ္စည်း (၁၈)မျိုး (1) Lot ဝယ်ယူရန်

တင်ဒါပိတ်မည့်နေ့/အချိန် - (၂၀ . ၆ . ၂၀၂၄)နေ့လည် (၂:၃၀)နာရီ
၂။ တင်ဒါပုံစံများကို အောက်ဖော်ပြပါ ဌာနတွင် (၆ . ၆ . ၂၀၂၄) ရက်နေ့မှ စတင်၍ ရုံးချိန် အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ၎င်းဌာနသို့ မေးမြန်းနိုင်ပါသည်- ထောက်ပံ့ဌာန၊ မြန်မာ့စီးရထား၊ ကုန်သည်လမ်းနှင့် ၅၁လမ်းထိပ်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း 294352, 291994

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၇)ရပ်ကွက်၊ မဟာဇေယျလမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၃)၊ (၈)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံမှ (၈)လွှာ၊ မြေခင်းခန်း (အလျား ၁၅ပေ x အနံ ၆၀ပေ) အကျယ်ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အဆိုပါတိုက်ခန်း၏အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အား တရားဝင် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်နီနီအောင် [၁၂/ဒလန(နိုင်)၀၅၀၃၃၃] ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးမင်းခန့်ကျော် [၁၂/ပကမ(နိုင်)၀၃၅၃၄၈]က ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ် တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်း မူရင်း အပြည့်အစုံဖြင့် ဤသတင်းစာကြော်ငြာပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင် ပါကြောင်း နှင့်သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည့်နေ့ထိ ကန့်ကွက်ချက်တစ်စုံတစ်ရာမရှိပါက တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးအောင်မြင့်ဆွေ LL.B., MA (Business Law), D.B.L., D.M.L., D.I.L., D.A.Psy.
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၅၉၆၄၆)
အမှတ်(၁၄)၊ သီရိမင်္ဂလာလမ်း၊ တောင်လုံးပြန်ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၀၉-၇၂၇၉၅၅၄

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ချိုချိုလှိုင် [၁၂/မကတ(နိုင်)၁၀၀၇၂၃]၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ကန့်ကွက်နိုင် ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၈) ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်မှူးဗဟူးအိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ် (DD-4)၊ အခန်း (502) ၊ ၅-လွှာ၊ ဦးညိုမြိုင်(ခ)ဦးသိန်းဆွေ အမည်ပေါက်တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ရောင်းချသူ ဒေါ်အေးစုဝင်းမှ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူဖြစ် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ချိုချိုလှိုင်က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးအပ်ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း များဖြင့် ယနေ့ကြော်ငြာပါရှိသည့်ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံတွင် လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်ခြင်းမပြုပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စ ပြီးမြောက်အောင်မြင်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ရတနာလှိုင် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၁၄၉၆၄)
အမှတ် (၄၄)၊ ၁၂-လမ်း၊ ရေတွင်းကုန်းရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
ဖုန်း- ၀၉-၉၆၅၀၄၉၅၅

ဒေါ်ခင်သန်းဝင်း [၁၂/တမန (နိုင်) ၀၇၃၄၄၉] နှင့်
အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ သပြေကုန်းရပ်ကွက်၊ ၁၂၄-လမ်း၊ အမှတ် (၂၁)နေ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးသန်းဦး [၁၂/တမန (နိုင်)၀၇၃၄၄၈]၏ ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်-
ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးသန်းဦး၏ဖခင် ဦးမောင်ကိုပိုင်ဆိုင်သော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေ မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၄ စီ၊ မြေကွက်အမှတ် (V-၁၉၆)၊ ကျောင်းမြောင်းကြီးရပ်ကွက်၊ မြို့ပတ်လမ်း၊ အမှတ် (၄၃) ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် ၆ လွှာတိုက်၏ လက်ဝဲဘက်အခြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ (၂၁-၉-၂၀၂၃)ရက်နေ့က “မိသားစုစိမ့်မှုသဘောတူကတိစာချုပ်” တစ်ရပ်ကို ချုပ်ဆိုခဲ့ကြပါသည်။
ထိုစာချုပ်အရ အဆောက်အအုံကိုမျက်နှာမူလျှင် လက်ဝဲဘက်အခြမ်းရှိ မြေညီထပ် (၁၂ ပေ x ၅၀ ပေ) အကျယ်ရှိ အခန်း (၁)ခန်းကို ဖခင် ဦးမောင်ကိုကလည်းကောင်း၊ လက်ဝဲဘက်အခြမ်းရှိ မှန်ခန်း (၁၂ ပေ x ၅၀ ပေ) အကျယ်ရှိ အခန်း (၁)ခန်းကို ညီဖြစ်သူ ဦးသန်းထွန်းကလည်းကောင်း၊ လက်ဝဲဘက် အခြမ်းရှိ (၂)လွှာ (၁၂ ပေ x ၅၀ ပေ) အကျယ်ရှိ အခန်း (၁)ခန်းကို ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးသန်းဦး ကလည်းကောင်း၊ လက်ဝဲဘက်အခြမ်းရှိ (၃)လွှာ (၁၂ ပေ x ၅၀ ပေ) အကျယ်ရှိ အခန်း (၁)ခန်းကို ညီဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်သန်းဝင်းကလည်းကောင်း၊ လက်ဝဲဘက်အခြမ်းရှိ (၄)လွှာ (၁၂ ပေ x ၅၀ ပေ) အကျယ်ရှိ အခန်း (၁)ခန်းကို ညီဖြစ်သူ ဦးသန်းစင် ကလည်းကောင်းစသည်ဖြင့် အခန်းများကို အသိ သက်သေများရှေ့မှောက်တွင် အသီးသီးလက်မှတ်ရေးထိုးရရှိခဲ့ကြပါသည်။
ထိုသို့ စာချုပ်ချုပ်ဆိုချိန်က ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးသန်းဦးရှိသည့်အခန်း၌ အိမ်ငှားရိုက်နေခဲ့သဖြင့် ငှားရမ်းသည့် ကာလကန်ဆုံးသည့် ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ မတ်လတွင် ဦးသန်းဦးထံသို့ လက်ရောက်ပေးအပ်ရန် သဘောတူခဲ့ကြပါသည်။ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ မတ်လအကျဉ်းတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးသန်းဦးက အခန်း လက်ရောက်ရယူရန်သွားရောက်ခဲ့ရာ ညီဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်သန်းဝင်းက ဒေါ်ခင်သန်းဝင်းအား စပေါ်စနစ် ဖြင့် အငှားချထားကြောင်း သိရှိရပါသည်။
သို့ဖြစ်ပါ၍ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးသန်းဦး ပိုင်ဆိုင်သည့် (၂)လွှာအခန်းအား ဒေါ်ခင်သန်းဝင်း အနေဖြင့်လည်းကောင်း၊ ဒေါ်ခင်သန်းဝင်းအနေဖြင့်လည်းကောင်း ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဦးသန်းဦး၏လက်ဝယ်သို့ ဤကြေညာပါရှိသည့်နေ့မှ (၁၅)ရက်အတွင်းအပ်နှံပါရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ အကယ်၍ လိုက်နာခြင်းမရှိပါက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ယင်းသို့ဆောင်ရွက်ခဲ့ရပါက ကုန်ကျစရိတ်အဝဝကို လူကြီးမင်းတို့မှ ကျခံရမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။
ထို့အပြင် (၂၁-၉-၂၀၂၃)ရက်စွဲပါ “မိသားစုစိမ့်မှုသဘောတူကတိစာချုပ်”အရ ဖခင်ကြီးပိုင် စာချုပ်ပါ မြေကွက်နှင့် မြေညီထပ်အခန်းကိုလည်းကောင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးသန်းဦး ပိုင် (၂)လွှာအခန်းကိုလည်းကောင်း ၎င်းတို့၏ ခွင့်ပြုချက်တစ်စုံတစ်ရာမရှိဘဲ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ လျှို့ဝှက်ခြင်း၊ ငှားရမ်းခြင်း၊ လဲလှယ်ခြင်း၊ အာမခံအဖြစ်တင်သွင်းခြင်းတို့အပြင် တစ်နည်းနည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းခြင်းတို့ကို မပြုလုပ်ပါရန် ညွှန်ကြားချက်အရ သတိပေးတားမြစ်ပါကြောင်း ဒေါ်ခင်သန်းဝင်းနှင့် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးသန်းဦး၏ ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးကျော်ဝင်းဦး (LLB) ဦးရဲမင်းစော် (B.Sc., D.B.L., P.G.D.L)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၇၉၈) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၄၁၇၇)
အမှတ် (၁၈)၊ ဒုတိယထပ်၊ ဗညားဒလလမ်း၊ သပြေကုန်းရပ်ကွက်၊
မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။

အောင်ချက်မြင့်မားရေးအတွက်ထုတ်ဝေသည်။
အမှတ်(၁)၊ ဇွန်လ၊ ၂၀၂၄၊ တန်းမိုး-၉၀၀ကျပ်
English for Students
 ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ ဝါရင့်ဆရာကြီးများ ကြီးကြပ်တည်းဖြတ်သော
SUPPLEMENT လွယ်ကူလေ့လာအင်္ဂလိပ်စာ
 ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ပညာသင်နှစ် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ စနစ်သစ် အခြေခံပညာသင်ရိုးညွှန်းတမ်း စာပေပွဲပေးခွန်းပုံစံနှင့်အညီ ပြုစုထားသည်။
Grade-5 ပု Grade-12 အထိ တန်းစဉ်ထွက်ပြီ။
ကိုယ်စားလှယ်ယူရရှိသူများဆက်သွယ်ပါ။ ☎09 981163924 ☎09 789450927
Ph : 018-387961, 018-376442, 09 269006353, 09 981163924, 09 789450927

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သယံဇာတနှင့်သိုလှော်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဝန်ကြီးရုံး၊ အမှတ်- ၃၇၊ ၂ ခန်းတွဲ ၆ ထပ် အဆောက်အအုံ၊ ပုလဲလမ်း၊ ၆ လမ်း၊ ၆၅၀ ဝေပေခန့်ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ပိုင်ဆိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်းနှင့် ရောင်းချလိုကြောင်း ဦးကျော်ထက်အောင် [၁၂/တတန(နိုင်)၁၇၇၅၇၇] ကိုင်ဆောင်သူက အဆိုပြု ကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများဖြစ်သော ဦးအောင်မျိုးမင်း [၁၂/ဥကတ(နိုင်) ၀၀၇၄၄၈] ကိုင်ဆောင်သူနှင့် ဒေါ်အေးအေးမိုး [၁၂/ဥကတ(နိုင်)၁၄၄၄၄၄] ကိုင်ဆောင်သူတို့က လက်ရောက် အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် သဘောတူ လက်ခံ၍ စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ဤ ကြော်ငြာပါ သည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကို စွဲကုန် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်အောင်မျိုးမင်း၏ လွှဲအပ်ပိုင်ခွင့်ကြားချက်အရ -
ဦးမြတ်ဝေမျိုး [B.A (Law), LL.B]
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၆၁၅၀)
အမှတ်-၇၀၂(မြေညီ)၊ ကျော်သူ(၁၆)လမ်း၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
ဖုန်း - ၀၉-၂၅၄၃၅၇၄၆၊ ၀၉-၉၇၁၈၁၃၉၀

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ၁၀ ရပ်ကွက်၊ အသကာ ၂၂ လမ်း၊ တိုက်အမှတ်- ၁၂၊ ၂ ခန်းတွဲ ၆ ထပ် အဆောက်အအုံ၊ မြေညီထပ် + ထပ်ခိုးပါ အခန်းအမှတ်-၀၁/ယာ၊ ၁၉ ပေ x ၅၄ ပေခန့်ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ပိုင်ဆိုင် လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်းနှင့် ရောင်းချလိုကြောင်း ဦးဝင်းနိုင် [၁၂/သယက(နိုင်) ၀၃၈၁၆၂] ကိုင်ဆောင်သူက အဆိုပြု ကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများဖြစ်သော ဦးအောင်မျိုးမင်း [၁၂/ဥကတ(နိုင်) ၀၀၇၄၄၈] ကိုင်ဆောင်သူနှင့် ဒေါ်အေးအေးမိုး [၁၂/ဥကတ(နိုင်)၁၄၄၄၄၄] ကိုင်ဆောင်သူတို့က လက်ရောက် အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် သဘောတူ လက်ခံ၍ စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက် လိုသူများရှိပါက ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ဤ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကို စွဲကုန် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးအောင်မျိုးမင်း နှင့် ဒေါ်အေးအေးမိုး တို့၏ လွှဲအပ်ပိုင်ခွင့်ကြားချက်အရ -
ဦးမြတ်ဝေမျိုး [B.A (Law), LL.B]
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၆၁၅၀)
အမှတ်- ၇၀၂(မြေညီ)၊ ကျော်သူ(၁၆)လမ်း၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
ဖုန်း - ၀၉-၂၅၄၃၅၇၄၆၊ ၀၉-၉၇၁၈၁၃၉၀

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်
 ၁-၆-၂၀၂၄ရက်စွဲပါ ကြေးမုံ သတင်းစာ စာ(၂၃)တွင် တရား လွှတ်တော်ရှေ့နေ ဒေါ်ရတနာလှိုင် ၏ အများသိစေရန် အသိပေး ကြေညာခြင်းတွင် မောင်မြတ်မင်း ထွန်းဟု မှားယွင်းဖော်ပြပါရှိ၍ မောင်ညစ်မင်းထွန်းဟု ပြင်ဆင် ဖတ်ရှုပေးပါရန်။

မိခင်အမည်မှန်
 ဒလမြို့နယ်၊ ကမာကဆစ် ရပ်ကွက်၊ ဘုန်းတော်ကြီးသင် ပညာရေး၊ မူလတန်း (လွန်) ကျောင်းရှိ Grade (3)မှ မောင်ချမ်း ပြိမ်းအောင်၏ မိခင်အမည်မှန်မှာ ဒေါ်သီတာအောင် [၁၂/စခန(နိုင်) ၀၈၄၁၀၁] ဖြစ်ပါကြောင်း **ဒေါ်သီတာအောင်**

ပတ်စ်ပို့ပျောက်
 (၁) ဦးအေးသိန်း၏ သမီး မစင်သီသီဖြိုး [၁၂/ဥကမ (နိုင်)၁၅၀၆၃၂] ၏ မိခင်ကုန်း လက်မှတ် (နိပါတ်မမှတ်မိ) ပျောက်ဆုံး သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။
၀၉-၉၇၁၈၁၃၉၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
 ဒေါ်မြနုနု၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၁၁/ယမုံနု-၂၊ မြေကွက် အမှတ်- ၃၂၊ ဧရိယာ(၀.၀၈)ဧက၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၃၂၊ ရွာမလမ်း၊ ယမုံနုရပ်ကွက်၊ ဒေါ်မြနုနုနု၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဌေး၊ (၉)မကန (နိုင်)၀၂၇၀၈၈) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဂရန်မြေအား ဒေါ်ကြည်ကြည်ဌေး အပေါ် တရားပြိုင်ထားကာ ဒေါ်ခင်ခင်ဌေးမှ တရားလိုပြုလုပ်၍ ဒေါ်မြနုနုနုနှင့် အိမ်အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင် စာချုပ်ချုပ်ဆိုပေးစေခဲ့ရာ ဒေါ်မြနုနုနုနှင့် တာဝန်ခံစာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်းအပေါ် ချမှတ်သည့် ၃၀-၅-၂၀၂၂ ရက်စွဲပါ စီရင်ချက်ဒီကရီ အမိန့်နှင့် တာဝန်ခံစာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း အပေါ် ဒေါ်မြနုနုနု၏ တရားရုံး၊ တရားမစာရီမှ အမှတ်- ၅၄/၂၀၂၂ ၏ (၁၀-၆-၂၀၂၂) ရက်စွဲပါ တရားရုံးနေ့စဉ်မှတ်တမ်း တာဝန်ခံ မိတ္တူမှန်၊ ဒေါ်မြနုနုနု၏ တရားရုံး၏ ၁၅-၆-၂၀၂၃ ရက်စွဲပါစာအမှတ်-၁၂ (က)/၁၃-၁/၂၀၂၃ ဖြင့် တရားရုံးကိုယ်စား ဘီလီအိုင်အိုင်လွင်ဦး [၁၂/တမန (နိုင်)၀၂၅၅၃၁၂] မှ ဂရန်မြေအား နိုင်ငံ သားစိစစ်ရေးကော်မရှင်၊ မြေစနစ်ပြစာတို တင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ် မှတ်ပုံတင် စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးအမှုကို ထားလာရာ တရားဝင် နိုင်ငံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်း အတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေး မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ) ကြေးမုံချုပ်
မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်
စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်လိုက် နိုင်သော မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ တရားရုံးအထောက်အထားစာတမ်းရုပ်ပုံဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

စဉ်	လျှောက်ထားသူ					လျှောက်ထားသူ					
	ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာ (GP/SP) ရရှိသူ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	တင်ပြသည့် ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာအမှတ်နှင့်ရုံး	ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာအမှတ်	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	မြို့နယ်	မြေပိုင်ရှင် ရပ်ကွက်	မြေကွက် အမှတ်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	လျှောက်ထားသူ အကြောင်းအရာ
၁။	ဦးကျော်ထွေး	၆/လကန(နိုင်) ၀၈၉၄၀	မှော်ဘီမြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၁၁၄/၂၀၂၂(၁၂.၂၀.၂၂)	ဒေါ်ခင်အေး	၁၂/ယကန(နိုင်) ၀၁၁၅၅၄ အေး-၀၅၅၄၅၀	အိုင်ဇာက	၄	၆၄၇/၁၉၅/၁	ဒေါ်ခင်အေး	၆၄၇/၁၉၅/၁ အေးရိပ်သာ(၂)လမ်း (၄)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၂။	ဦးလှိုင်မျိုးထွန်း	၁၄/အရ(နိုင်) ၁၀၃၁၄၄	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၁၄၉၄/၂၀၂၂(၁၉.၁၀.၂၀၂၂)	ဦးမြင့်စိုးဦး	၁၂/ယကန(နိုင်) ၀၄၀၉၅၆	လှိုင်သာယာ	၂	၇၄	ဦးမြင့်စိုးဦး	၇၄ စရလမ်းနှင့်ဆီလမ်းထောင့် မြို့ပြအောင်အိမ်ရာ ၂၅၀ အာသာဝတီ(၄)လမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၃။	မရွတ်မိ(ခ)မစန်းစန်းထွန်း	၁၄/ယကန(နိုင်) ၁၀၃၅၀၁	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၃၁၀၆/၂၀၂၂(၁၁.၀၂.၂၀၂၂)	ဦးသိန်းမြင့်	BGE-၀၀၁၅၅၃	မြောက်ဥက္ကလာ	၂	၂၄၀	ဦးထွန်းစန်း	၂၄၀ အာသာဝတီ(၄)လမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်	မြေတိုင်း
၄။	ဒေါ်ခင်အေး	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၁၀၃၅၀၁	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၃၁၀၆/၂၀၂၂(၁၁.၀၂.၂၀၂၂)	ဦးအေးလင်း	၁၂/ယကန(နိုင်) ၀၁၂၀၁၀	မြောက်ဥက္ကလာ	၄	၇၄၉/၁	ဦးအေးလင်း	၇၄၉/၁ သုဗ္ဗာလမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၅။	ဦးလှိုင်မောင်	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၇၀၂၂၃	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၂၅၀၄/၂၀၂၂(၂၀.၁၁.၂၀၂၂)	ဒေါ်လီလီ	၁၂/ယကန(နိုင်) ၀၇၀၂၂၃	အိုင်ဇာက	၉	၁၀၀၆	ဒေါ်လီလီ	၁၀၀၆ အနော်ရထာလမ်း၊ (၉)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၆။	ဦးလှိုင်မောင်	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၇၀၂၂၃	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၂၅၀၄/၂၀၂၂(၂၀.၁၁.၂၀၂၂)	ဒေါ်လီလီ	၁၂/ယကန(နိုင်) ၀၇၀၂၂၃	အိုင်ဇာက	၉	၁၀၀၅	ဒေါ်လီလီ	၁၀၀၅ အနော်ရထာလမ်း၊ (၉)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၇။	ဦးလှိုင်မောင်	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၇၀၂၂၃	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၂၅၀၄/၂၀၂၂(၂၀.၁၁.၂၀၂၂)	ဒေါ်လီလီ	၁၂/ယကန(နိုင်) ၀၇၀၂၂၃	အိုင်ဇာက	၉	၁၀၀၄	ဒေါ်လီလီ	၁၀၀၄ အနော်ရထာလမ်း၊ (၉)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၈။	ဦးခင်မောင်ထွေး	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၁၁၀၉၂	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၃၀၆၅/၂၀၁၄(၁၄.၁၁.၂၀၁၄)	ဦးအေးလွင်	S/OKA-၀၅၆၅ ၂၃	အိုင်ဇာက	၄	၉၂၅/က	ဦးအေးလွင်	၉၂၅/က ဦးသာဓိကလမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၉။	ဒေါ်ကြည်အေး	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၄၉၇၇၄	စက်ပညာစာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် MD-376337 (၂၀.၁၂.၂၀၂၂)	ဒေါ်စန္ဒာဌေး	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၁၄၆၀၀၂	အိုင်ဇာက	၁၂	၅၅၆	ဦးအောင်သူရသောင်း	၅၅၆ ကျောက်စိမ်းလမ်း၊ (၁၂)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း

ဌာနမှူး(ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ) ကြေးမုံချုပ်၊ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်လိုက် နိုင်သော မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ တရားရုံးအထောက်အထားစာတမ်းရုပ်ပုံဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

စဉ်	လျှောက်ထားသူ					လျှောက်ထားသူ					
	ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာ (GP/SP) ရရှိသူ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	တင်ပြသည့် ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာအမှတ်နှင့်ရုံး	ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာအမှတ်	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	မြို့နယ်	မြေပိုင်ရှင် ရပ်ကွက်	မြေကွက် အမှတ်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	လျှောက်ထားသူ အကြောင်းအရာ
၁။	ဒေါ်ခင်မိခင်	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၅၀၃၀၉	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၄၄၅၄/၂၀၀၁(၂၀.၁၁.၂၀၀၁)	ဦးဝင်းရွှေ	TME-၀၂၄၀၀၀	အိုင်ဇာက	၃၆	၃၄၅	ဦးဝင်းရွှေ	၃၄၅ အောင်မိုးတိန်လမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၂။	ဦးဝင်းအောင်	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၀၄၀၇၇	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၁၀၆၅/၂၀၂၂(၁၉.၁၀.၂၀၂၂)	ဒေါ်အေး	၁၂/ယကန(နိုင်) ၀၂၉၀၀၂	အိုင်ဇာက	၄	၁၃၅၀	ဦးဇော်အောင်	၁၃၅၀ မြတ်လေးလမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၃။	ဦးသက်လှိုင်ဦး	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၁၀၆၅၇၇	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၂၅၀၄/၂၀၂၂(၂၀.၁၁.၂၀၂၂)	ဒေါ်စန်းစန်းအေး	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၆၆၆၆၆	အိုင်ဇာက	၃၂	၉၆၆	ဦးသန်းထွန်း	၉၆၆ ဦးကြည်(၁)လမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၄။	ဒေါ်ခင်စန္ဒာ	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၁၀၃၅၀၁	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၃၁၀၆/၂၀၂၂(၁၁.၀၂.၂၀၂၂)	ဒေါ်ခင်မာရီ	၁၂/ယကန(နိုင်) ၁၂၂၀၆၀	အိုင်ဇာက	၄	၅၅၉	ဒေါ်ခင်မာရီ	၅၅၉ သပြေလမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၅။	ဒေါ်ခင်စန္ဒာ	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၆၆၆၆၆	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၁၀၆၅/၂၀၂၂(၁၉.၁၀.၂၀၂၂)	ဒေါ်ခင်စိန်စန်း	၁၂/သယက(နိုင်) ၀၂၅၆၆၆	သယံဇာတ	၁၆/၂	၁၆၉/က	ဒေါ်ခင်စိန်စန်း	၁၆၉ သုခန်း(၄)လမ်း၊ (၁၆)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၆။	ဒေါ်သက်စုထွေး	၁၂/အမန(နိုင်) ၁၀၃၈၉၀	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၁၂၉၆/၂၀၂၂(၁၉.၀၆.၂၀၂၂)	ဦးစန်းမောင်	၁၂/အမန(နိုင်) ၀၁၁၀၃၂	အိုင်ဇာက	၃၆	၂၃၀/၁	ဦးစန်းမောင်	၂၃၀/၁ တာဝင်းရွှေလမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၇။	ဒေါ်ညွန့်မေ(ခ)သန်းမြင့်	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၁၅၀၁၆	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၉၀၆၉/၂၀၂၂(၂၂.၀၅.၂၀၂၂)	ဒေါ်ညွန့်မေ	၅/၀၁၁၄(နိုင်) ၀၆၆၆၆၆	အိုင်ဇာက	၃၉/၆	၂၅၀	ဦးတင်အေး	၂၅၀ ရိုးဝေယာလမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၈။	ဦးစော်သိန်း(ခ)ပန်းတူ	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၇၄၆၆၆	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၂၅၀၄/၂၀၂၂(၂၀.၁၁.၂၀၂၂)	ဦးကျော်	၆/ယကန(နိုင်) ၀၇၆၆၆၆	မရမ်းကုန်း	၁၃	၁၁၀	ဦးကျော်	(၂၃)၁၁၀) မဟာဘောလမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်	မြေတိုင်း
၉။	ဦးစိုင်းစိုင်း	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၂၀၁၀၀	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၁၆၆၆/၂၀၂၂(၁၄.၀၅.၂၀၂၂)	ဒေါ်ခင်မိုးကြီး	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၅၅၅၅၅	မြောက်ဥက္ကလာ	၄	၆၁	ဒေါ်ခင်မိုးကြီး	၆၁ ဥရောင်(၉)လမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)

ဌာနမှူး(ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ) ကြေးမုံချုပ်၊ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်လိုက် နိုင်သော မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ တရားရုံးအထောက်အထားစာတမ်းရုပ်ပုံဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

စဉ်	လျှောက်ထားသူ					လျှောက်ထားသူ					
	ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာ (GP/SP) ရရှိသူ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	တင်ပြသည့် ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာအမှတ်နှင့်ရုံး	ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာအမှတ်	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	မြို့နယ်	မြေပိုင်ရှင် ရပ်ကွက်	မြေကွက် အမှတ်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	လျှောက်ထားသူ အကြောင်းအရာ
၁။	ဒေါ်သက်သက်စံ	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၁၃၇၂၅၆	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၈၆၆၆/၂၀၂၂(၁၉.၀၅.၂၀၂၂)	ဒေါ်ခင်အေး	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၆၆၆၆၆	အိုင်ဇာက	၃၂	၉၂၄	ဦးဝင်းမြိုင်	၉၂၄ ဦးကြည်လမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၂။	ဦးချိုချိုချို(ခ)အောင်မြင့်	၁၄/ကမန(နိုင်) ၀၅၄၀၇၇	ပြင်ဦးလွင်မြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၄၀၆/၂၀၂၂(၁၁.၁၀.၂၀၂၂)	ဒေါ်ခင်အောင်	၀၆၁၂၅၅	အိုင်ဇာက	၄	၀၇/၂၀၆	ဒေါ်ခင်အောင်	၀၇/၂၀၆ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်	ဘဏ်ချေး
၃။	ဦးချိုချိုချို(ခ)အောင်မြင့်	၁၄/ကမန(နိုင်) ၀၅၄၀၇၇	ပြင်ဦးလွင်မြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၄၀၆/၂၀၂၂(၁၁.၁၀.၂၀၂၂)	ဒေါ်ခင်အောင်	၀၆၁၂၅၅	အိုင်ဇာက	၄	၀၇/၂၀၇	ဒေါ်ခင်အောင်	၀၇/၂၀၇ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်	ဘဏ်ချေး
၄။	ဦးချိုချိုချို(ခ)အောင်မြင့်	၁၄/ကမန(နိုင်) ၀၅၄၀၇၇	ပြင်ဦးလွင်မြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၄၀၆/၂၀၂၂(၁၁.၁၀.၂၀၂၂)	ဒေါ်ခင်အောင်	၀၆၁၂၅၅	အိုင်ဇာက	၄	၀၇/၂၀၈	ဒေါ်ခင်အောင်	၀၇/၂၀၈ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်	ဘဏ်ချေး
၅။	ဦးချိုချိုချို(ခ)အောင်မြင့်	၁၄/ကမန(နိုင်) ၀၅၄၀၇၇	ပြင်ဦးလွင်မြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၄၀၆/၂၀၂၂(၁၁.၁၀.၂၀၂၂)	ဒေါ်ခင်အောင်	၀၆၁၂၅၅	အိုင်ဇာက	၄	၀၇/၂၀၉	ဒေါ်ခင်အောင်	၀၇/၂၀၉ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်	ဘဏ်ချေး
၆။	ဦးချိုချိုချို(ခ)အောင်မြင့်	၁၄/ကမန(နိုင်) ၀၅၄၀၇၇	ပြင်ဦးလွင်မြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၄၀၆/၂၀၂၂(၁၁.၁၀.၂၀၂၂)	ဒေါ်ခင်အောင်	၀၆၁၂၅၅	အိုင်ဇာက	၄	၀၇/၂၁၀	ဒေါ်ခင်အောင်	၀၇/၂၁၀ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်	ဘဏ်ချေး
၇။	ဦးခင်မိုးစိုင်းထွန်း	၁၂/အမန(နိုင်) ၀၁၅၀၁၆	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၉၀၆၉/၂၀၂၂(၂၂.၀၅.၂၀၂၂)	ဒေါ်ခင်စိုင်းလွင်	၁၀/ကမန(နိုင်) ၀၆၆၆၆၆	အိုင်ဇာက	၁၃	၁၃၀	ဒေါ်ခင်စိုင်းလွင်	၁၃၀ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ အိုင်ဇာက	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၈။	ဦးချိုချိုထွန်း	၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၁၅၀၁၆	ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၉၀၆၉/၂၀၂၂(၂၂.၀၅.၂၀၂၂)	ဒေါ်ခင်စိုင်းလွင်	၁၀/ကမန(နိုင်) ၀၆၆၆၆၆	အိုင်ဇာက	၁၃	၁၃၀	ဒေါ်ခင်စိုင်းလွင်	၁၃၀ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ အိုင်ဇာက	မြေပုံက

ဒေါ်လှလှမြ

အထက်တန်းပြဆရာမကြီး(ငြိမ်း)

အ-ထ-က(၁) လသာ နှင့် အ-ထ-က(၁) ကမာရွတ် (မရမ်းခြံ)

အသက် (၁၀၄) နှစ်

ရန်ကုန်မြို့နေ (ဦးညွန့်ရွှေ) ၏ဇနီး၊ ဦးကျော်ကျော်လှိုင် (Chairman, SMART Group of Companies, and Gulf Petroleum Myanmar)-ဒေါ်ချိုမာဇင်၊ ဒေါက်တာသော်သော်နိုင်-ဒေါ်ရီရီအုန်း၊ ဦးသန်းမောင်-ဒေါက်တာကြည်ကြည်ဆွေ တို့၏ မွေးသမိခင် ကျေးဇူးရှင်၊ မြေး (၉)ဦးတို့၏ ချစ်လှစွာသောအဘွား၊ မြစ် (၈)ဦး တို့၏ချစ်လှစွာသောအဘွားဘွားကြီးသည် ၄-၆-၂၀၂၄ (အင်္ဂါနေ့)၊ မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၀၄ မိနစ် အချိန်တွင် ပင်လုံဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ရှိသွားပါသဖြင့် ၈-၆-၂၀၂၄(စနေနေ့)၊ နံနက် ၁၀ နာရီ အချိန်တွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဖခင်အမည်မှန်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ အထက (နံ့သမိန်)ကျောင်း၊ Grade -3 မှ မရွေးယူခံရဘဲ ဖခင် အမည်မှန်မှာ ဦးဝေလှိုင်ထွန်းဖြစ်ပါသည်။
ဦးဝေလှိုင်ထွန်း

ပတ်စ်ပို့ပျောက်
(၁)ဦးမောင်သန်းနိုင်၏ သား မောင်နိုင်ငြိမ်းကျော် [၁၁/ရသတ (နိုင်)၀၇၁၉၁၇]၏ နိုင်ငံကူး လက်မှတ်အမှတ် (MB 948600) ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါ သဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်း ကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၉၅၇၄၉၂၄၀၂

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ၁၅ / ရွှေပေါက်က၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၅၄)၊ ၂၄၀၀ ၈/ ၆၀၊ မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ်(၅၅၄)၊ အင်းလမ်း၊ ၁၅/ရွှေပေါက်ကံကွက်၊ **ဦးတစ်နီ (LKW-၀၁၁၂၀၄)** အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန် မြေအား မြေအမည်ပေါက် **ဦးတစ်နီ(ဖခင်)** သည် (၂၆-၁၁-၂၀၁၈)ရက်နေ့တွင် လည်းကောင်း၊ **ဒေါ်မြအေး(မိခင်)**သည် (၁၇-၆-၂၀၀၇)ရက်နေ့တွင် လည်းကောင်း၊ အသီးသီး ကွယ်လွန်သဖြင့် **ဒေါ်စိုးစိုးကြည် [၁၂/မရက(နိုင်)၀၉၆၈၂၈] ဒေါ်လှလှကြည် [၁၂/မရက(နိုင်)၀၉၆၈၃၀] ဒေါ်ခန်းစန်းကြည် [၁၂/မရက(နိုင်)၀၉၆၈၃၁] ဒေါ်ခန်းစန်းကြည် [၁၂/မရက(နိုင်)၀၉၆၈၃၂] တို့** အဖေအဘအဖြစ် အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသည်။ သမီးများ တော်စပ်ကြောင်း ငင်းတို့ညီအစ်မ (၃) ဦးမှလွဲ၍ အခြားသော အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိပါကြောင်း ကျမ်းကျိန် လွှာအမှတ် (၄၈၇/၂၀၂၄) (၃-၄-၂၀၂၄) ထောက်ခံ ကျမ်းကျိန်လွှာ(၂)စောင်၊ သေစာရင်း၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ ဂရန်မှရင်းနှင့် နိုင်ငံသား စိစစ်ရေးကတ်ပြားတို့ တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထား လာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့် နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) ဖြစ်ပစ်ခန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

စာအုပ်စာပေ လူ့မိတ်ဆွေ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကျော်ကျော်လှိုင် (Chairman) SMART Group of Companies ၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်လှလှမြ အထက်တန်းပြ ဆရာမကြီး(ငြိမ်း)၊ အ.ထ.က(၁)လသာ နှင့် အ.ထ.က(၁) ကမာရွတ် (မရမ်းခြံ)၊ အသက် (၁၀၄) နှစ်သည် (၄.၆.၂၀၂၄) အင်္ဂါနေ့၊ မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၀၄ မိနစ် အချိန်တွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ရှိသွားကြောင်း ကြားသိရပါ သဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါ ကြောင်း။
SMART Technical Services Co.,Ltd Managing Director နှင့် ဝန်ထမ်းများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကျော်ကျော်လှိုင် (Chairman) SMART Group of Companies ၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်လှလှမြ အထက်တန်းပြ ဆရာမကြီး(ငြိမ်း)၊ အ.ထ.က(၁)လသာ နှင့် အ.ထ.က (၁) ကမာရွတ် (မရမ်းခြံ)၊ အသက် (၁၀၄) နှစ်သည် (၄.၆.၂၀၂၄)အင်္ဂါနေ့၊ မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၀၄ မိနစ် အချိန်တွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ရှိသွားကြောင်း ကြားသိရပါ သဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါ ကြောင်း။
SMART Group of Companies ၏ Management များနှင့် ဝန်ထမ်းများ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၆) ရပ်ကွက်၊ တူနွာ (၈) လမ်း၊ အမှတ် (၇၅၆) ဟုခေါ်တွင်သော မြေပေါ်တွင်ဆောက်လုပ်ထားသည့် တိုက်၏ စတုတ္ထထပ် (၅)လွှာ၊ အကျယ်အဝန်း (၁၄၄၅၄)ပေရီ တိုက်ခန်းကို ကန့်ကွက်တာဝန်မှ ဆက်စပ်စာချုပ်များဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့သော ဦးမင်းယု [၈/စလန (နိုင်)၁၂၀၈၆၁]ထံမှ ပြန်လည်ဝယ်ယူရန်အတွက် ကျွန်တော်၏မိတ်ဆွေ ဦးကျော်မင်း [၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၁၇၈၃၈] မှ စရန်ငွေကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ တိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေမှတစ်ဆင့်ဖြစ်စေ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ငင်းရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ် အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဝယ်ယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြော်ငြာ အပ်ပါသည်။
ဦးကျော်မင်း [၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၁၇၈၃၈]၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးကျော်လှိုင် (LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၃၄၈၂) အမှတ်(၁၂၂၄)၊ ဧရာ(၂)လမ်း၊ (၂၂) ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၇၃၆၅၉

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၆)ရပ်ကွက်၊ မာလာမြိုင် (၂)လမ်း၊ အမှတ်(၁၂) မြေပေါ်တွင် ဆောက်လုပ် ထားသော RC ဖိ - ထပ်အဆောက်အဦ၏ ပဉ္စမထပ် (၆-လွှာ)၊ (၂၃ x ၄၈)ပေအကျယ်ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ပိုင်ဆိုင်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်နီလာဝင်း [၁၃/လရန (နည်)၀၀၀၄၆၂]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက်စရန်ငွေအချို့ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါ တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်မည့် သူရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးအောင်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်ဝင်းမာလာ (LLB) ဦးညွှတ်လင်းအောင် (LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၈၆၅၀) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၉၀၅၅) အမှတ်-၂၈၇/က၊ စစ်ထွန်းလမ်း၊ (၉) ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း-၀၉-၄၄၃၁၆၀၄၀၊ ၀၉-၄၄၉၂၅၁၉၉

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကျော်ကျော်လှိုင် (Chairman) SMART Group of Companies ၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်လှလှမြ အထက်တန်းပြ ဆရာမကြီး(ငြိမ်း)၊ အ.ထ.က(၁)လသာ နှင့် အ.ထ.က(၁) ကမာရွတ် (မရမ်းခြံ)၊ အသက် (၁၀၄) နှစ်သည် (၄.၆.၂၀၂၄) အင်္ဂါနေ့၊ မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၀၄ မိနစ် အချိန်တွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ရှိသွားကြောင်း ကြားသိရပါ သဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါ ကြောင်း။
SMART Electrical Co.,Ltd ၏ Managing Director နှင့် ဝန်ထမ်းများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကျော်ကျော်လှိုင် (Chairman) SMART Group of Companies ၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်လှလှမြ အထက်တန်းပြ ဆရာမကြီး(ငြိမ်း)၊ အ.ထ.က(၁)လသာ နှင့် အ.ထ.က(၁) ကမာရွတ် (မရမ်းခြံ)၊ အသက် (၁၀၄) နှစ်သည် (၄.၆.၂၀၂၄) အင်္ဂါနေ့၊ မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၀၄ မိနစ် အချိန်တွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ရှိသွားကြောင်း ကြားသိရပါ သဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါ ကြောင်း။
Myanmar Electrical & Instrumentation Co.,Ltd ၏ Managing Director နှင့် ဝန်ထမ်းများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကျော်ကျော်လှိုင် (Chairman) SMART Group of Companies ၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်လှလှမြ အထက်တန်းပြ ဆရာမကြီး(ငြိမ်း)၊ အ.ထ.က(၁)လသာ နှင့် အ.ထ.က(၁) ကမာရွတ် (မရမ်းခြံ)၊ အသက် (၁၀၄) နှစ်သည် (၄.၆.၂၀၂၄) အင်္ဂါနေ့၊ မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၀၄ မိနစ် အချိန်တွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ရှိသွားကြောင်း ကြားသိရပါ သဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါ ကြောင်း။
K.M Dastur & Company Private Limited ၏ Managing Director နှင့် ဝန်ထမ်းများ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ဗိုလ်ချုပ်ကျေးရွာ၊ သာယာကုန်းနယ်မြေ(၁၂)၊ အောင်မြန်မာလမ်း၊ အမှတ် (၁၂/၂၃)၊ ကွင်းအမှတ်(၆၇၂/A) ကျောင်းကုန်းမြောက်ကွင်း၊ ဦးပိုင် အမှတ်(၆/၃)၊ ဧရိယာ(၀.၂၀)ဧက အကျယ်ရှိ မြေကွက်နှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင် လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူများဖြစ်သော ဒေါ်ဝင်းကြည်(ဘ)ဦးလှိုင် [၁၂/သလန (နိုင်)၀၄၅၉၉၅]၊ ဒေါ်မိုးကေသီခိုင်(ဘ)ဦးလှဝင်း [၁၂/ သလန (နိုင်)၀၀၀၈၄၂] တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးအောင်နိုင်ဦး [၁၂/သလန (နိုင်)၁၁၉၀၀၂] က အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် အတွက် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်သောကြောင့် ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက တိုက်ခန်းလုံခြုံသော အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့ရက်မှ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက် အောင်မြင်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်သီရိဦး (LLB) (LLM) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၁၂၃၀) အမှတ်(၉)၊ မဂ္ဂင်လမ်း၊ ပဲခူးရပ်ကွက်၊ သန်လျင်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၀၉၇၈၆၊ ၀၉-၇၉၉၂၅၁၉၃

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကျော်ကျော်လှိုင် (Chairman) SMART Group of Companies ၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်လှလှမြ အထက်တန်းပြ ဆရာမကြီး(ငြိမ်း)၊ အ.ထ.က(၁)လသာ နှင့် အ.ထ.က(၁) ကမာရွတ် (မရမ်းခြံ)၊ အသက် (၁၀၄) နှစ်သည် (၄.၆.၂၀၂၄) အင်္ဂါနေ့၊ မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၀၄ မိနစ်အချိန်တွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ရှိသွားကြောင်း ကြားသိရပါ သဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါ ကြောင်း။
Holy Dragon Co.,Ltd ၏ Managing Director နှင့် ဝန်ထမ်းများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကျော်ကျော်လှိုင် (Chairman) SMART Group of Companies ၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်လှလှမြ အထက်တန်းပြ ဆရာမကြီး(ငြိမ်း)၊ အ.ထ.က(၁)လသာ နှင့် အ.ထ.က(၁) ကမာရွတ် (မရမ်းခြံ)၊ အသက် (၁၀၄) နှစ်သည် (၄.၆.၂၀၂၄) အင်္ဂါနေ့၊ မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၀၄ မိနစ် အချိန်တွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ရှိသွားကြောင်း ကြားသိရပါ သဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါ ကြောင်း။
SMART (စာပေ) ၏ Managing Director နှင့် ဝန်ထမ်းများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကျော်ကျော်လှိုင် (Chairman) SMART Group of Companies ၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်လှလှမြ အထက်တန်းပြ ဆရာမကြီး(ငြိမ်း)၊ အ.ထ.က(၁)လသာ နှင့် အ.ထ.က(၁) ကမာရွတ် (မရမ်းခြံ)၊ အသက် (၁၀၄) နှစ်သည် (၄.၆.၂၀၂၄) အင်္ဂါနေ့၊ မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၀၄ မိနစ် အချိန်တွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ရှိသွားကြောင်း ကြားသိရပါ သဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါ ကြောင်း။
Gulf Petroleum Myanmar ၏ Management နှင့် ဝန်ထမ်းများ

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၉)ရပ်

၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ စနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
- (ဂ) ပြည်သူ့လူထု၏ လူမှုစီးပွားဘဝ လုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။

၂။ စီးပွားရေး

- (က) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးအတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူ တစ်ရပ်လုံးနှင့် အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကို ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် တိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
- (ခ) တိုးတက်ကောင်းမွန်လာသည့် စီးပွားရေးမောင်းနှင်အားကို မဏ္ဍိုင်ပြု၍ MSME စက်မှုလုပ်ငန်းများကို

အားပေးဆောင်ရွက်ကာ ပို့ကုန်ကဏ္ဍ မြှင့်တင်ရေး။

- (ဂ) ပြည်တွင်းစားသုံးဆီဖူလုံရေးအတွက် ဆီထွက်သီးနှံ စိုက်ပျိုးမှုကို အားပေးမြှင့်တင်ပြီး ပန်းတိုင်ရည်မှန်းချက်အတိုင်း ထွက်ရှိအောင် ဆောင်ရွက်၍ နိုင်ငံအတွင်း ဖူလုံမှုမှသည် ပြည်ပသို့တင်ပို့နိုင်သည်အထိ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။

၃။ လူမှုရေး

- (က) တစ်နိုင်ငံလုံး အသိပညာ၊ အတတ်ပညာ မြှင့်မားတိုးတက်စေရေး၊ ကုန်ထုတ်လုပ်မှု အထောက်အကူပြုပညာရှင်များ ထွန်းကားလာစေရေးအတွက် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသည့် ဘက်စုံပညာရေးစနစ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ခ) တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှည်ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးအတွက် ပြည်သူ့အားလုံးအကျိုးဝင်မည့် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍနှင့် အားကစားကဏ္ဍ မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ဂ) နိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များ၌ လူငယ်များအနေဖြင့် အဓိကစွမ်းအားစုအဖြစ် ပါဝင်နိုင်ရေး ဗလငါးတန်နှင့် ပြည့်စုံသော လူငယ်များဖြစ်စေရန် လူငယ်ကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။

❖ ထုတ်လုပ်မှုများ တိုးတက်လာမည်ဆိုပါက ပြည်ပမှတင်သွင်းနေရမှုများကို များစွာလျော့ချနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံခြားငွေသုံးစွဲမှုများ လျော့ကျလာမည်ဖြစ် ...

❖ ထိုသို့နိုင်ငံခြားငွေသုံးစွဲမှုများ လျော့ကျသွားမည်ဆိုပါက ပြည်တွင်းငွေကြေးလည်ပတ်မှုများ တိုးတက်ကောင်းမွန်ကာ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်မားလာမည်ဖြစ်...

❖ ထိုသို့နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်မားတိုးတက်လာမည်ဆိုပါက ပြည်သူတစ်ဦးချင်း၏ လူမှုစီးပွားဘဝများ တိုးတက်မြှင့်မားလာမည်ဖြစ်...

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်သော ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့အစည်းအဝေး(၂/၂၀၂၄)တွင် အမှာစကားပြောကြားမှုမှကောက်နုတ်ချက်)

မြန်မာအမျိုးသမီးလိဂ်ပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန်ယူနိုက်တက်နှင့် သစ္စာအားမာန်အသင်း ဂိုးပြတ်အနိုင်ရ

ရန်ကုန် ဇွန် ၅

၂၀၂၄ ရာသီ မြန်မာအမျိုးသမီးလိဂ်ပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ် (၆) ပထမနေ့ကို ဇွန် ၅ ရက်က ကျင်းပရာ ရန်ကုန်ယူနိုက်တက်အသင်းနှင့် သစ္စာအားမာန်အသင်း ဂိုးပြတ်အနိုင်ရခဲ့သည်။

လေးဂိုးပြတ်အနိုင်ရ

YUSC ကွင်း၌ ကျင်းပသည့်ပွဲတွင် ရန်ကုန်ယူနိုက်တက်အသင်းက ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းကို လေးဂိုးပြတ် အနိုင်ရခဲ့သည်။ ရန်ကုန်ယူနိုက်တက်အသင်းသည် ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းကို ဂိုးပြတ်သွင်းယူပြီး ထိပ်ဆုံးနေရာအတွက် ဖိအားပေးနိုင်ခဲ့သည်။ အသင်းသစ်ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းမှာမူ ငါးပွဲဆက်တိုက် အရေးနိမ့်ပြီး ဇယားအောက်ဆုံးမှ ရုန်းထွက်နိုင်ခြင်းမရှိသေးပေ။

စာမျက်နှာ ၁၆ ကော်လံ ၁ သို့ *



ရန်ကုန်ယူနိုက်တက်အသင်းနှင့် ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်။



Mr. Hajime Moriyasu (ဂျပန်လက်ရွေးစင်အသင်း နည်းပြချုပ်) Mr. Michael Feichtenbenir (မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း နည်းပြချုပ်)

ကမ္ဘာ့ဖလားခြေစစ်ပွဲအဖြစ် ဂျပန်နှင့် မြန်မာ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်

ရန်ကုန် ဇွန် ၅

၂၀၂၆ ကမ္ဘာ့ဖလား အာရှဇုန် ဒုတိယအဆင့်ခြေစစ်ပွဲ အုပ်စုပွဲစဉ် (၅) ကို ဇွန် ၆ ရက်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာအသင်းသည် အာရှထိပ်သီး ဂျပန်အသင်းနှင့် အိမ်ကွင်းကစားရမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းနှင့် ဂျပန်အသင်းတို့သည် ဇွန် ၆ ရက် ညနေ ၆ နာရီ မိနစ် ၄၀

တွင် သုဝဏ္ဏကွင်း၌ ယှဉ်ပြိုင် ကစားမည်ဖြစ်ပြီး ပထမအကျော့တွေ့ဆုံမှုတွင် ဂျပန်အသင်းက ငါးဂိုးပြတ်အနိုင်ရထားသည်။ ကြိုးပမ်းရမည် လေးပွဲစီကစားအပြီးတွင် ဂျပန်အသင်းက လေးပွဲစလုံးအနိုင်ရကာ ရမှတ် ၁၂မှတ်ရထားပြီး မြန်မာအသင်းမှာမူ နိုင်ပွဲ မရသေးဘဲ တစ်မှတ်သာရထားသည်။

နှစ်နိုင်ငံ ဘောလုံးအဆင့်အတန်း၊ ကစားသမားများ၏ အရည်အသွေးပိုင်းဆိုင်ရာ ကွာခြားမှုများရှိနေသဖြင့် မြန်မာအသင်းသည် အိမ်ကွင်း၌ ကစားရသော်လည်း ဂျပန်အသင်းထံမှ ရမှတ်ရယူနိုင်ရန် မလွယ်ကူဘဲ ပေးဂိုးနည်းရန်သာ ကြိုးပမ်းရမည်ဖြစ်သည်။

စာမျက်နှာ ၁၆ ကော်လံ ၁ သို့ ☆

ယနေ့ ဖတ်စရာ

ကိုဗစ်-၁၉ ရန်ပုံငွေမှ ချေးငွေရယူထားပြီး အတိုး / အရင်းပေးဆပ်ရန် ကျန်ရှိနေသော လုပ်ငန်းများအနေဖြင့် ချေးငွေများ အမြန်ဆုံးပေးဆပ်ရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

ပြည်သူတွေ့ဆုံ မျက်နှာမှ၍ ဖြတ်သင့်သည့်သံယောဇဉ်ကို ဖြတ်ပေးပါ

ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၆



သတင်းပေးတိုင်ကြားမှုများကြောင့် တရားမဝင်ကုန်စည်များနှင့် အဆိုပါကုန်စည်များ တင်ဆောင်လာသည့်ယာဉ်များ သိမ်းဆည်းရမိ

အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ၏ မြို့တော်သစ်တည်ဆောက်မည့် စီမံကိန်းတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများပြုလုပ်ရန် အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတ ဂျိုကိုဝီဒိုဒို တိုက်တွန်း

စာမျက်နှာ » ၁၃

စာမျက်နှာ » ၁၄